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The deposition of LEE ALEXANDER  

ANTHONY was taken on behalf of the  

Plaintiff on Thursday, July 30, 2009,  

beginning at 9:12 a.m., at the Office  

of t he State Attorney, 415 North Orange 

Avenue, Room 379, Orlando, Florida,  

before Dawn R. Matter, Electronic Reporter  

and Notary Public, State of Florida at Large.  

Whereupon,  

LEE ALEXANDER ANTHONY, 

having been first duly sworn by the reporter, testified 

as f ollows:  

DIRECT EXAMINATION 

BY MR. GEORGE: 

Q Good morning, sir.  

A Good morning.  

Q How are you doing?  

 
A I'm here.  

Q All right. If you would, please state your 

name for the record.  

A Lee Alexander Anthony.  

Q Date of birth, please?  

A November 20th, 1982.  

Q Mr. Ant hony, my name is Frank George and I'm  
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an Assistant State Attorney. Also present is Ms. Linda 

Drane Burdick, also with the State Attorney's Office, 

and Jeff Ashton. I don't know if the other parties  

wish to introduce themselves for the record.  

MR. BAEZ: Jo se Baez for Casey Anthony. 

MR. LUKA: Thomas Luka for Lee Anthony. 

MR. GEORGE: And - -  

MR. BAEZ: Andrea?  

MR. ASHTON: Well, you can just announce her 

presence by - -  

MR. BAEZ: And by via Skype is defense 

counsel, Andrea Lyon.  

BY MR. GEORGE: 

Q Mr. Anthony, you were served a subpoena to  

appear today for the purpose of a deposition; correct?  

A Yes.  

Q All right. I'm probably going to ask you  

some questions that you've been asked numerous times.  

 
I'm sorry about that. Sometimes it'll be done just for 

clarificat ion and sometimes I'll do it to lead into 

other types of questions. So I hope as we go along 

things won't get too redundant, at least for you, that 

you think you've already answered this five times and 

why am I asking again.  

A All right.  
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Q All right? All ri ght. Currently where are 

you living?  

A Home of my parents, 4937 Hope Spring Drive  

here in Orlando.  

Q How long have you been living there? 

A Since January.  

Q Of this year?  

A Yes.  

Q Prior to January of this year, where did you  

live?  

A I lived at 4148 Eagle Feath er, which is also  

in Orlando. It's about a half a mile or so from my 

parents' house. I lived there for two years and I also 

had a residence previous to that for about a year.  

Q Okay. The prior address - -  

A Um- hum.  

Q --  what was that, Feather - -  

A Eagle Feather .  

 

Q Eagle Feather.  

A Yes.  

Q Was that a house or an apartment?  

A House.  

Q And did you live there by 

yourself? AI had one roommate.  

Q What was his name?  
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A Brian.  

Q B r i a n ?  

A Lufkin.  

Q Is he still a friend of yours?  

A Oh, yeah. Absolutely.  

Q You s tay in touch with him.  

A Yes.  

Q All right And it was 

just the two of you the entire time you lived at 

that address.  

A Yes.  

Q Prior to that, I think you 

mentioned that you lived somewhere else.  

A Yeah. I did. I had a --  I had a --  it was  

like a house/apartment.  There wasn't anyone else in 

the area. It was --  I had something through work. I 

worked for a self - storage company and they had a 

property on site. So it was over by the UCF area.  

Q And did you live there by 

yourself?  

Q  
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 A Yes. Completely.  

Q And how long did you live there?  

A About a year.  

Q And before that, I take it you were living  

with your parents.  

A Exactly. Exactly.  

Q All right. You went to high 

school.  

Q  
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A Yes.  

Q And graduated.  

A Yes.  

Q What high school did you go 

to?  

A Colonial.  

Q All right. Any college?  

A No.  

Q While you were in high school, did you work?  

A I had a job at Publix Supermarkets.  

Q Just part time?  

A Yeah.  

Q How about aft er 

graduation? What was the first job you had?  

A I worked at the Orlando Sentinel,  did  

customer service for their home delivery for maybe 

about a year - and- a- half or so. I worked for AIG Car 

Insurance. I did customer service for them. And then 

I worked at t he self - storage industry for a few years  
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Q That customer 

service --  I'm sorry to break - -  

A Sure.  

Q --  to break in. Is that 

over the phone?  

A Yes. Exactly. Exactly.  

Q People call in with their problems and their  
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gripes and - -  

A Right.  

Q --  you try to solve it?  

A Exactly.  

Q All right. And that was both with the  

Sentinel and AIG?  

A Yes.  

Q All right. How long did you --  how long did  

you last at AIG?  

A Not very long, six months maybe. It just  

wasn't for me.  

Q We can understand th at. How about after  

that?  

A I went into the self - storage industry. I was  

a property manager for --  it was Shurgard Self - Storage 

until they were bought out by Public Storage and that 

was a couple years. I was 20 when I started with them, 

so it had to be at least close to three years if it 

wasn't three years, so it was awhile.  

Q Okay. How old are you now?  

A 26.  

Q All right. After that job, where did you go?  

A From there I started with Gameday Management  

and Click and Park. It's like the same company. It's 

j ust kind of --  they're sister companies but I worked  
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daily under Click and Park. It's right here in 

downtown Orlando.  

¶ And what do they do?  

A It's - -  

Q First of all, what does the company do?  

A Sure. It's transportation management for  

special events. Click and Park where I work under 

every day is more geared towards the parking side so, 

you know, whether that's putting down a transportation 

plan for, you know, people coming to an event, whether 

that's the teams, the --  you know, the general 

spectators, the m edia, whomever, putting that plan 

together, putting it into action, so it's a consulting 

deal as well as an operations.  

¶ You get free tickets to things?  

A I wish.  

¶ And you've been doing that full time? 

A Yes. Full time since late December, I  
 

believe, 2 006 or the end of 2005. It was a couple  

Super Bowls ago. That's the way I remember, so - -  

Q Okay. All right. So if I 

may ask, why did you move out of your last place back 

home? 

A Parents asked me to, more of a financial, you  

know, thing for them. They --  obv iously none of us 

were working, you know, while --  while this was going  
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on back in July. I started back at work in the middle  

of September, but my folks hadn't gone back to work so, 

of course, you know, they needed some help, you know, 

so I moved bac k home. It made sense, you know.  

Q I think we learned 

yesterday that you had taken a leave of absence last 

year.  

A Yeah.  

Q For  how long?  

A It ended up working out to be almost 60 days,  

so it was awhile.  

Q Was there a particular 

reason for that? Was it just overl oad or did --  were you 

doing other things?  

A Honestly, I don't know how I would have  

functioned at work with everything going on. You know, 

just the way I was being --  media - wise I was being 

bombarded on my phone and, you know, at home or at my 

parents' ho use.  

I could imagine it would have been that or  

 
worse at work, too, and I wouldn't have been 

productive. I wouldn't have got anything done and as a 

project manager having some big clients, there's - -

it's not the best way to --  to operate, you know, so 

try to - -  

Q So they let you go for 

a couple months. A Oh, yeah. Completely 

understood. They've  
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been great.  

Q All right. So you 

moved back in for financial reasons for your 

parents.  

A Absolutely.  

Q Not for you.  

A I mean, I'm saving money but that's not, you  

know, that wouldn't have been my intention. I like, 

you know, living either on my own or maybe with one 

good friend as a roommate, you know, so - -  

Q How do you --  how do you 

contribute to the - to the household?  

A You know - -  

Q Just monetari ly.  

A Right. Just write  them a check monthly for,  

you know, just to help out pay rent.  

Q All right. How many 

siblings do you have?  

A Just my sister.  

Q And that's Casey.  

 
A Um- hum.  

Q What's your age --  what's 

the age difference between the two of you?  

A Three - and- a- half years.  

Q Thr ee- and- a- half? At some point T guess as 

you're growing up you're going to the same schools. 

A Yeah. I think, you know, it really never hit  
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--  besides, like, elementary school, it really never 

hit because, you know, you only have three years of 

middle s chool and then in high school there's an ninth 

grade center compared to the main campus, so we never, 

besides an elementary school, we never really went to 

school together in that sense.  

Q So when you --  when you were actually a  

senior in high school, Cas ey was not with you in high 

school.  

A Exactly. She was in --  she was in ninth  

grade but she was at a ninth grade center, which is a 

separate campus so - -  

Q Would you go to school 

together, come home together?  

A Only in elementary school.  

Q Okay.  

A Logistically  it didn't make sense otherwise.  

Q All right. Tell me about Casey when --  as a 

child. Did you guys get along?  

A Yeah. I mean, you know, a natural  

brother/sister deal where, you know, you fight over 

anything, the love and affection of your parents or, 

you k now, who gets the remote. I mean, you know, 

whatever. But, yeah. Casey and I have always been, 

you know, close, you know.  
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It always seemed like if I had a problem or 

if she had a problem and, you know, if it was family 

related or even otherwise and we di dn't feel like we 

could or wanted to, you know, confide in our parents, 

we could confide in each other if we wanted to, so - -  

Q Was there ever a time 

that you guys grew apart?  

A Oh, sure.  

Q During the --  I'm talking 

about during this time period in, like I sa y, high 

school.  

A High school, yeah. Exactly. It would have  

been the latter part of probably her high school career 

because at that time was also about the time where I 

was getting more involved in the workplace, so I was 

obviously not home or maybe didn't  --  I wasn't on the 

same schedule as her, you know, for those reasons and 

also moving out, you know, naturally not being able to 

see someone even a partial of every day, you kind of  

 
lose that, you know, ability to be able to have the 

opportunity to confide in someone unless you really try 

to seek them out, so - -  

Q Would you still see her on 

a regular basis?  

A Yeah. I mean, I would consider a regular  

basis like once a week maybe at the least so, you know, 

depending on work and whatnot, I think that's pr etty  
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regular, so - -  

Q The residences that you told me about 

that - AUm- hum.  

Q --  you moved to after --  

when you first moved out of the house, did Casey ever 

stay over?  

A No. I can't remember a time where she would  

have, like, spent the night or anything.  No.  

Q All right. Did she ever 

come over just to get out of the house?  

A If I had a party, she would come over. Sure.  

Or, you know, she --  maybe she wanted to stop by, hey, 

I haven't seen my brother in whatever. It wouldn't 

have been out of the ordinary for  her to stop over. 

Sure. It would have been more --  my more recent 

address than --  than the other one. I think she was 

only over a couple times for that.  

Q Did she have a key to your 

place, any of your places?  

A Not to my knowledge, no.  

Q The residences that  

you lived at, garage doors, garage door openers?  

A No.  

Q Keypads?  

A No. No keypads for either. You had to have  

a key. You had to use the front door. My folks did  
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have a key to my most recent address so, you know --  

Q But to your knowledge, Casey never did . A

 No. I mean, I didn't specifically give her  

one, for example; no.  

Q All right. Growing up or, again, I kind of  

like to stay towards the latter end of high school, the 

teenage years - -  

A Sure.  

Q --  what was it like 

living in the Anthony home? Were your par ents 

getting along?  

A Yeah. I mean, you know, it's a normal thing  

for probably most kids growing up now. I mean, most 

parents have a fight or, you know, _disagreement or 

whatever, but it wasn't like, you know, knock on wood, 

I always took pride in the fact  that my parents weren't 

divorced.  

So, you know, the fact that it --  if I see 

people fighting, obviously it was never taken to that  

extent or something like that. So as far as family 

life, I thought it was, you know, good.  

Q Who's the head of the 

household?  

A My mom. 

Q And financially?  
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A My mom. 

Q Decisions about --  
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A Right now, me. No. I'm joking. [Laughing]  

Q Major decisions while you were growing up  

were more or less controlled by your mom.  

A Yeah. I mean, actually as far as we were  

concerned, that was more - -  it was a joint thing. I 

mean, my dad wasn't just, you know, a fill - in. I mean, 

they definitely both were very good, very strong 

parental figures but, you know, my mom's forcefulness 

and nature I think would maybe take over my dad 

sometimes so, you know, I would say it was a joint for 

the most part, though.  

Q I'm not asking you if you 

have a favorite. Was there a parent that you gravitated 

towards more in terms of you, if you had a problem?  

A I think I naturally gravitated to my mother  

where I think my siste r would have gravitated to dad. 

I think that's a normal, you know - -  

Q O k a y .  

 
A --  son/mother, you know, daughter/father  

thing, but - -  

Q Okay. As it pertains to 

you, is that true today? Do you gravitate more 

towards - -  

A More to my mom, yeah. Just --  I th ink I just  

always have.  

Q You --  while you were 

answering, you also  
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said that you thought Casey gravitated more towards 

your dad.  

A Yeah. I mean, again, it's kind of hard to  

know after, you know, like, moving out and all that 

stuff, so around the time she w ould have graduated, you 

know how that would have changed. I know my mother and 

her, you know, got closer, you know, when Caylee was 

born and all that great stuff.  

But I think growing up Casey probably, I 

don't want to say related to or, you know, could re late 

better, you know, with my dad or something, I would 

think, but - -  

Q Was she like daddy's little girl?  

A Exactly. And I was probably mama's boy, if  

you --  you know what I mean? If you had to pin one, 

that's probably the way - -  

Q O k a y .  

A --  you'd do it.  

 

Q Was there a time during this time period in  

high school where Casey went through, I guess for lack 

of a better term, like a rebellious phase that you're 

aware of?  

A To be classified as what? Like - -  

Q She wouldn't come home. She'd stay out late 

and her grades went down. She wasn't listening at  
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home, anything --  anything that you're aware of.  

A You know, I didn't --  I didn't make it a  

point to keep up on, you know, how --  if my sister was 

getting straight "As" or if she was flunking out. I 

mean, obviousl y I would hear about it probably if it 

was the latter. Nothing really stands out. I mean, I 

know probably in high school and, like, senior year she 

skipped school and things like that but, heck, I did 

the exact same thing.  

So I think maybe nothing out of t he ordinary 

that really would have stood out as far as a 

rebellious - type thing like you're describing. I can't 

think of that; no.  

Q Did you or were you aware that Casey was not  

able to graduate?  

A Yeah. We were informed --  she informed my  

mom, who obviousl y then told me, the day of her 

graduation party. So --  so, yeah. I'm aware of that.  

 
Q Tell me about that. Was it something that  

had come in the mail or --  

A Honestly, I never even know the details.  

don't know if she was a class short, five minutes 

short. I have no idea. I just know that we never --  I 

never personally brought it up to her after the day 

when she brought it up and pretty much confessed, said:  
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Mom, you know, by the way, thanks for the graduation 

party but I'm not graduating.  

I never r eally brought it up for --  it's not 

really my place to. I can't really control that for 

her, you know. It's --  that was more --  I figured that 

was more of a parental thing, the, you know, if they're 

going to kick her in the butt, they need to be the one 

to  do it, not me.  

Q Did they do that?  

A I would imagine. I --  I'm pretty sure.  

Obviously my folks weren't happy about that.  

Q S u r e .  

A How could you be? But, you know, what  

extent, you know, they pushed, I mean, I don't know. I 

don't think anything, of course, w as effective enough 

in any way that they did push because she hasn't, so, 

you know.  

¶ I guess in every family people take on roles.  

A Um- hum.  

Q You kind of talked about 

your mom being the head of the household.  

A Um- hum.  

Q What was your role? Were 

you a peacem aker? Were you a facilitator? What did you 

do in that --  how 

--  if there was a blow - up in the house, how would you  
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handle it or did people come to you?  

A Depended if --  if it involved me, you know.  

To be honest with you, most of the time if it didn't 

in volve me, I didn't involve --  I didn't involve 

myself, you know. If I got in between anything, if - it 

would have been, you know, if my folks had, you know, 

an issue or whatever, growing up, especially when I 

lived at home prior to this most recent time, y ou 

know, mom and dad really never had any riffs that they, 

you know, like, major problems that, you know, if they 

ever would have, either one of them ever would have 

came to me or I ever would have thought to put myself 

in the middle.  

You know, moving out and things like that, 

you know, after the fact, you know, obviously my mom 

not getting to see me every day; then when she does get 

to see me, then it's, like, okay, she's got someone 

else to confide into if she wants.  

So that might have been a different time but, 

you know, growing up if something was, you know, if my 

sister didn't clean her room and she's getting, you 

know, disciplined for that, then it didn't involve me 

so I didn't get in the middle of it, you know. So I 

hope that answers - -  

Q It does fo r that part.  
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A Okay. [Laughing]  

Q So let's talk about after you moved out.  

A Right.  

Q I guess as you get older and you start your  

own life, you said you would see your mom from time to 

time maybe for a week, did your relationship with her 

change?  

A Yeah. I mean, obviously I didn't see her as  

much, but I think my mom and I, we got a better 

understanding of each other and kind of how, you know, 

we worked. Obviously being an adult kind of going 

through the normal, this is what it takes to make ends 

meet; this  is what it takes to pay bills and kind of 

have an adult life, I mean, I think I, you know, took a 

lot from that experience, moving out, and I think it 

helped my mother, specifically my mother and I's 

relationship and we, you know, grew a lot closer than 

we did when I lived at home.  

Å 

 
Q Okay. Can you say the same about your  

relationship with your dad?  

A Not in particularly. I think --  him and I,  

we had a better relationship when I was growing up.  

He, like, through middle school especially, elementary,  

middle school and, you know, into high school, too, he 

was, you know, like a --  a coach of mine during, like,  
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basketball and things like that.  

So, I mean, I bonded with my dad on those 

sort of things; where as far as, you know, if I had an 

issue or somet hing, I more bonded with my mom. So it 

was just a different type of, you know, role.  

Q Going back, I guess, when 

Casey was in high school and those things, do you recall 

her ever getting involved in sports?  

A She ran track in, like, in middle school. I  

don't  think she did anything in high school. She might 

have in ninth grade, but I --  I don't remember.  

Q What about hobbies? What 

kind of hobbies did she have or what did she like to do?  

A She's always liked photography. When her and  

I were growing up, AOL and th e online, the chat rooms 

and all that was, I mean, a very big thing. It had 

just started so, you know - -  

Q She became proficient 

at that?  

A Oh, absolutely. [Laughing] You know. So,  

you know, keeping up with, like, the technologies of 

that sort of thing, like the social network stuff has 

always been a hobby of hers, you know, keeping up with 

friends and, you know, all that great stuff. She's a 

very outgoing person, you know.  

Q But she always took a lot 

of photographs.  



 26 

 

A Oh, absolutely. Oh, yeah. She love s --  she  

loves either taking or being in pictures and whatnot. 

I don't know if she still feels that way, but ð 

[laughing]. Probably depending on the subject, you 

know.  

Q Maybe not.  

MR. ASHTON: Recent events being what they  

have.  

THE WITNESS: Right.  

BY MR. GEORGE: 

Other than with Caylee, are you aware that 

your sister had ever been pregnant before?  

A Not to my knowledge. I take that back. She  

thought that she was because she said that --  this was 

something that she confided in me that I later informed 

my mother. This was when I was living at Eagle 

Feather, probably in my first year, so I didn't - -  

Q What year --  what year would that be?  

A Let's see. If this is 2009, probably  

sometime in 2007. Where in that year, I don't know. I 

couldn't tell you. I think t hat she thought that she 

was because she had come over at one point and said, 

you know: I'm a little worried. I woke up and I was 

--  I was bloody. I don't know if I was pregnant, but 

if I was, you know --  I don't know.  
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Q And --  

A She was --  she was worrie d about that. She  

didn't know how to tell, you know, mom and I just 

talked to her and said: You should tell mom.  

But, so I don't think she really knew either, 

so I couldn't tell you a hundred percent, but that's 

what I took from it because I don't know how  else or 

why else she would wake up that way. So I don't know. 

[Laughing) I'm not a doctor.  

Q What boyfriends are you aware that Casey had,  

starting from, like, high school? Was she allowed to 

date?  

A Oh, sure. Yeah. She had a boyfriend for  

maybe a year or  two. I'm sorry if I'm off on --  off on 

that at all. His name is Kenneth. That was --  that 

had to be either, if it was middle school for her, it 

was very late middle school. But I --  I'm pretty sure 

that was going into high school as well.  

 
The only reason I even say --  would even 

consider someone late middle school as having a - -

calling that a boyfriend is because he was around for a 

couple years. You know, it was something that he was 

actually --  he'd come over for dinners. He was someone 

that my pa rents actually liked, you know. [Laughing)  

I mean, like, it was a good situation.  
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After that, I mean, I didn't keep up really 

with my sister's social life as far as that's  

concerned. After that, I really only know of --  she 

had a friend, Ryan, but I don't  know if they ever 

really got very involved or anything. That would have 

been in high school. And Jesse Grund, you know, 

obviously. You know, she was engaged with him.  

And then I know she dated - -  

Q And that was after high 

school.  

A Yes. And then she dated R icardo Morales for  

a short period of time or, you know, a couple months or 

whatever. And then most recently Tony Lazzaro for a 

month but, you know, those month things and whatnot is 

typically not what I classify someone as a boyfriend 

on, to be honest with  you. But I think that's what 

it's being coined as, so - -  

Q O k a y .  

A --  that's what I'll just --  

 

Q And you knew --  you knew this Ryan. 

A Yeah. I went --  he --  if he wasn't in the  

same year as my sister, he was a year before.  

Q Do you remember his last nam e? 

A Paisley, Paisley, something like that. I  

have it. But it starts with a "P". Sorry, Ryan. 

[Laughing] But, like, I would have played, like,  
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basketball with him and stuff like that. Like, we 

didn't play an organized team together but I remember, 

like , playing with him in the neighborhood and that  

kind of stuff so  

¶ Obviously you knew Jesse.  

A Yes.  

Q You didn't know Jesse 

before Casey started seeing him.  

A No. No.  

Q What did you think of him at 
the time?  

A You know, I think I was just being a bigger  

brother.  No one's good for my sister. No one's good 

enough. So I think naturally I don't care if you're 

President of the United States, if you propose to my 

sister, I probably am not going to like you 

automatically. I'll try to find something wrong with 

you, you k now.  

So I think I was more indifferent because, 

you know, she seemed happy. You know, she --  it seemed 

like something that she wanted, so as far as that was 

concerned, I supported her. And I didn't, you know, do 

the normal big brother thing that you woul d like in 

middle school or high school and dig up dirt on someone 

and say: Is this guy --  you know. I more went off for 

her as an adult saying, you know, if you're happy with  
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the choice, I support you.  

So I never formed a, you know, really biased 

opini on one way or the other. I just figured if Casey 

became unhappy, I'd be there to support her and if she 

was happy with it, then I'd support her, too.  

Q While they were together, 

did you --  did you go out --  did you go out with them, 

socialize with them, go o ut to dinner, clubs, anything 

like that?  

A Not really. If I saw him, it was maybe a  

half a dozen times at the most for maybe some kind of a 

family get - together or holidays type of thing. No.  

Not really. It's not like I tried to befriend him or 

anything. I  mean, really neither of us never made that 

effort, you know.  

Q Okay. The times that you 

saw them during this time period, though, they seemed 

to have gotten along.  

A Yeah. Yeah. Sure.  

Q All right. You also mentioned Ricardo. 

A Um- hum.  

Q Prior to Casey seeing 

Ricardo, did you know him?  

A Not at all. I didn't even know them when  

they were seeing each other. I just --  after the fact.  

Q You learned this after the 

fact.  
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A Exactly.  

Q And from what I understand, the same would  

apply to Tony Lazzaro.  

A Oh, yeah. Absolu tely. The same thing.  

Never met him prior.  

Q Other than those names, are you aware of  

anybody else that Casey dated?  

A Shoot. There was one other gentleman back in  

--  around 2007. I know she went to school with him. I 

don't remember his name. That might co me to me. But 

there was one other gentleman that she --  she was 

interested in but he's in --  he's either in the Army or 

the Marines, one or the other, so it wasn't really like 

she had a boyfriend because of, you know, the long 

distance and he's never home type of a thing.  

But I know, you know, they either saw or 

spoke for, you know, the better part of six months, a 

year or whatever so --  but I can't remember his name  

 
right now. It might come to me.  

Q Did you and --  during this --  up until last  

summer did you and your sister have the type of 

relationship that she would openly confide in you in - in 

her relationships and what she was doing?  

A If she needed advice, sure. I mean, she  

wouldn't say: Oh, this is what happened to me last  
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Wednesday and this is , you know --  so I didn't get, 

like, a regular update. I never asked for one. She 

never offered it. But, you know, if she wanted advice 

of, you know, I'm --  I'll just use an example.  

She didn't use this but, you know, if I want 

to, you know, I want to star t a family with so and so, 

or I want to move out or whatever, like, that wasn't 

something that --  that would have been something if she 

wanted advice for, for whatever reason she didn't want 

to talk to mom and dad, that she could have came to me 

for or tha t she may have come to me for, but there was 

never a lot of that.  

Q In terms of talking personal - -  

A Um- hum.  

Q --  would you be the first person she would go  

to in the family?  

A I don't think so. I think it would probably  

be my mom first. I don't think it would have been my  

dad, at least as far as more recent's concerned. In 

the family after that pecking order, my mom. Then it 

would probably be me. But I think, if anything, she 

would have confided in close friends like her 

girlfriends or a boyfriend at the time.  

You know, if she was still with Jesse, she 

would confide in Jesse or whatever than me just  
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because, again, I'm not really home, so it was a 

different --  our relationship changed a little bit 

moving out obviously.  

You know, we were close, too,  or we kind of 

--  we were close but we were close in a different way 

where it wasn't like I was involved in her everyday 

life. It was more like she knew I was there as a whole 

for her, but I wasn't up to speed on all the normal 

happenings.  

Q How did you l earn that Casey was pregnant?  

A She did not admit it to me, although I kind  

of knew just because, you know, naturally her mid -

section just kind of grows. So I'm pretty sure she had 

confided in my mom that, you know, she thought she was 

or that she was, but  no one ever - -  

Q Why do you --  why do you think that she did?  

Do you know that she did confide in your mom? Or are 

you guessing?  

A I know she did at one point but I don't know  

when in that, you know. I don't know if she did that a 

month in or a day in o r if she waited six months. I - I 

don't know. But I know at, you know, they planned, you 

know --  you know, when Caylee would move home so, I mean, 

obviously my mom knew that she, you know, was pregnant 

at some point. I --  I don't know the when.  
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But I thin k I knew probably when she was 

three months' pregnant, four months' pregnant or so 

just because that's when, you know, it was --  Casey was 

always very fit, very fit, running track and, you know, 

whatnot. So it's --  it was obvious. [Laughing]  

Q Okay. When you  saw, 

let's just call it a bulge - -  

A Right. Exactly.  

Q --  when you saw --  or the bump - -  

A Right.  

Q --  did you call her out 

on it?  

A It wasn't really my place. I think if I did,  

not to her directly. Or I would have said something to 

my mom or to a friend of  mine, you know.  

Q Did you say anything to 

your mom? Say: Hey, Casey's looking - -  

A Probably. At a minimum probably of passing.  

I don't think I ever made it a big enough deal because,  

 
you know, if my mom didn't make it a big deal or if she 

shrugged me off for whatever reason, then either I was 

really wrong and my sister was just getting fat or ð 

[laughing] or for whatever reason, they don't really 

want me involved in it and, you know, whatever, either 

way.  

¶ Did you ever talk to your dad about it during  
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this time?  

A I can't remember that I did; no.  

Q So how far --  I guess I'm going to --  just as  

an estimate, how far along do you think Casey was when 

it was --  it was known, it was common knowledge that a 

baby was coming?  

A To, like, her friends and anybody  else - -  

Q To the family.  

A --  probably --  well, see, I think I was --  I  

was confident three months in or it didn't really 

matter who else said it to me.  

Q O k a y .  

A I was --  it would have been a one percent if  

I thought she was getting fat. So I was pretty su re 

three months in and I would think that my folks would 

have thought the same thing. I mean, I don't --  I 

don't know because it's not like --  I never had a 

conversation with dad to know, you know, did he know a  

day or six months in. I don't know that.  

Q Well, you said a couple minutes ago that 

arrangements were made for Caylee coming home. 

A Right.  

Q What do you mean? Getting the room ready? A

 Exactly. Moving a, like, Caylee's room now  

was a --  like the computer room, like a shared family  
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computer room. S o, like, to the extent of, you know, 

moving the computer out of that room and buying a crib 

and all that stuff. I really only saw a lot of that 

happening probably a month or two prior to, you know, 

probably maybe around a baby shower and I don't 

remember w hen that was exactly but, you know, a couple 

months prior is when most of those changes were taking 

place.  

Q Did you help with that?  

A No. I was never asked to.  

Q To your recollection, what 

was your mom's - was your mom pleased about the 

impending Caylee?  

A I think my mom had some mixed emotions. She,  

prior to, you know, Caylee being born, I think the idea 

of Casey having a baby out of wedlock is not, probably 

for any mother is probably not the ideal situation.  

So, you know, for that reason, of course, you know , I 

don't think she was thrilled. [Laughing]  

 

Q Well, did she tell you she wasn't thrilled?  

A No. I never really got into that because,  

again, if I ever, you know, confronted my mom to say: 

Is Casey pregnant or, you know, whatever, it was either 

not rea lly addressed back to me or shrugged off or 

don't worry about it type of a thing. So --  and not 

even a combative, don't worry about it, but more of,  
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like, you know, it just doesn't --  doesn't need to be 

your concern type of a thing. So - -  

Q What about your dad?  

A You know, I really never talked to him as  

much about, you know, when Casey was pregnant and, you 

know, leading up and all that. I know once Caylee was 

born [laughing], any preconceived notions that they had 

changed the moment, you know, Caylee was b orn, which is 

probably natural.  

Q I guess what I'm asking - -  

A But - -  

Q --  if you didn't have a 

heart to heart, what were your perceptions on how your 

dad was reacting to the pregnancy?  

A Probably in line with my mom's --  and, again,  

my perception of my mom's would have been that she 

probably wasn't thrilled on the nuts and bolts on how 

it's come about. However, we're still going to support  

you. I mean, you know --  you know, you live at home 

and --  and things like that. But the baby's coming, 

you know, that  we can't change that, so let's --  let's 

help you.  

So I think it was more of --  that's what I 

would have assumed from my dad, just like I'm assuming 

that from my mom.  
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Q All right. Did you and Casey ever actually 

talk about her being pregnant?  

A Nope.  

Q You ne ver said: 

Congratulations?  

A No. No. [Laughing]  

¶ Is it a boy or girl?  

A No. Because --  well, I mean, aside from, you  

know, I guess like a normal update, you know, seven, 

eight months in or whatever as, you know, when are you 

due and that kind of stuff, I me an, as far as those 

kind of things, but it's not like I ever --  I never 

really asked Casey: What do you think about all this? 

You know, what's your mindset?  

We never really got into anything like that, 

you know. It seemed like what I was being asked, 

eithe r by them not sharing all the details with me or, 

you know, not bringing it up prior or whatever was 

that, you know, while the support that they wanted me  

 
for was more of, you know, non - judgmental and just kind 

of --  just to be there in the backgroun d to support, 

you know, not to really be over the top because, of 

course, my parents wanted to be the ones to go over the 

top. They're the grandparents, but just to be there.  

So that's what I did. You know, I didn't 

make it a point one way or the other.  
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Q I asked you about what your perception was of  

your mom and your dad. What about Casey when you saw 

her during the pregnancy; overjoyed, scared, angry? 

How was she taking the pregna ncy?  

A You know, nothing really stands out one way  

or the other. Nothing really stands out one way or the 

other to where --  Casey's always been a very happy 

person. I mean, she's always very outgoing. And even 

with family, like, you know, she's never --  as far as 

people having, like, their crabby days and things like 

that, she probably had less of them than most, you 

know, than I would have or that my dad would have or my 

mom would have or whatever.  

So she's always been in a cheerful mood and 

she would have  retained that through, you know, 

pregnancy because it didn't stand out to me that she 

was overly loving, you know, to anybody else more than 

she normally was or if she was any less. So it was --  

 

      it was about the same.  

Q Did you know it was a gi rl that was coming?  

A I --  I did once we got closer.  

Q All right. Were you there or at the hospital  

for the birth?  

A No. I was not. But, you know, obviously  

once they got home and everything, I got to --  
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Q Did you spend a lot of --  

A --  see C aylee then.  

Q Did you spend a lot of time 

at the home after the --  after Caylee was born?  

A Well, shortly after that time is when I moved  

out with work, you know, because Caylee was born in 

August and I moved out in the very end of December of 

that same year . So I didn't have a whole lot of time 

to, you know, just to really get to know everything. I 

mean, she was still a baby, so --  but, I mean, just the 

natural part of being home, obviously come home after 

work type thing.  

But with any of the jobs that I've had, 

whether it was storage or whatever else, this one 

specifically storage during that time period, I worked 

pretty long days, so by the time I'd get home, it was 

--  it was either bedtime or it was dinner, then 

bedtime, you know.  

 
I --  at that time I really wasn't staying up 

late. I wasn't going out or anything like that, so - -  

Q So you were still living at 

the house for the first six months of Caylee being born.  

A A little less than six months, yeah.  

Exactly.  

Q Al l  r i gh t .  
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A About four o r five, whatever the --  that adds  

up to be. Yeah.  

Q How was --  who did most of the work that you  

saw? 

A Mom was pretty good about allowing Casey to  

do everything for Caylee, but obviously my mom's been 

through this twice so, you know, obviously she had 

ple nty of, you know, advice or, you know, or whatever. 

I mean, of course my mom just --  and my dad, too, I 

mean, they were both go - getters, you know. So if the 

--  you know, Caylee needed something or whatever, 

whether it was to feed her or to change her or wh ether 

it was to buy her something, you know, they would - -

they would supply that.  

I think it was pretty even throughout all of 

them, but I --  I know and I really saw my parents 

giving my sister an effort to --  or giving her a chance 

to make, you know, a ve ry good effort, which she did,  
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 you know. So I think from what I witnessed when Caylee 

was just born, my sister, Caylee, or, excuse me, Casey 

was a fantastic mother to --  to Caylee.  

Q I read that  sometimes when a --  when a  

newborn comes into the house, that there's a lot added 

--  a lot of added stress because of the crying - -  

A Yeah. That was my stress. [Laughing]  

 

     



 

 

Q --  the lack of sleep --  

A Right. [Laughing)  

Q --  these types of things. Di d you experience 

that in the house?  

A You know, Caylee, I --  I say and I laugh and  

I joke but, you know, she was actually really good. 

She --  she --  she never --  I can never remember once 

where Caylee actually woke me up, woke me up and my 

room was the on e adjacent to her, so if anybody was 

going to wake up, it was probably me.  

So --  so my stress level wasn't very high on 

that. I'm sure they probably naturally had a stress 

level increase because, you know, oh, my goodness, we 

have to take care of a, you kn ow, a little baby. I'm 

sure all three of them had that, too, but, you know, I 

didn't have a stress level increase really.  

I mean, of course, I didn't --  and the idea, 

I'm thinking in the back of my head, oh, even though 

she has a --  if on the weekend and  she hasn't woke me 

up, okay, she hasn't woke me up yet but I know it's 

coming because that's what babies do, so I probably 

always had it in my head, which stressed me out that 

this isn't a living situation that I want to be in, 

but that would have been my  stress level.  

Q I'm going to switch gears a little bit. We  

1 

2 

3 

4 

5 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 



 

 

45 

heard from your mom yesterday who told us that there 

was a time in high school when Casey had stolen some 

checks from you.  

A She took one, to my knowledge. I don't  

remember when.  

Q That's what --  do you remember --  do you - -  

that was going to be my next question.  

A Yeah. That's what I'm trying to figure out.  

It would have been --  see, because I don't remember. 

It might have been Casey, high school; me, graduated. 

Because I can't even remember really  getting a debit 

card and checkbook until the latter part of high 

school, you know, and I didn't really have to write 

checks until the latter part of high school, like, for 

car payments.  

So it probably would have been after I 

graduated, her in --  that woul d have made her in, what, 

tenth grade or eleventh grade, depending on when.  

 
Q But still living at --  you're still living at  

the house.  

A Exactly. Exactly.  

Q How much was the --  how much did she write  

the check for?  

A It was, like, 200 bucks, I want t o say. Like  

a --  it was a small amount of money.  
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Q How did you find out?  

A I think I saw it, like, months later  

[laughing] because at the time, I wish now, my bank 

account was pretty good. Obviously living at home, you 

know, at the time working full time,  I was saving some 

money pretty nicely. But I don't think I noticed, you 

know, it on the monthly statement or whatever. I did 

all online banking so it's not like I got the cancelled 

checks back in the mail, you know what I'm saying, did 

it that way.  

I thin k I noticed after the fact because I 

would have been going through and either trying to find 

a check that I wrote for something or I was trying to 

verify something like a payment that I made to somebody 

or to something and I went back and saw a check for 

$200 and go, what the heck would I have wrote $200? It 

was just a weird amount, clicked on it and then online 

it shows you who signed it and all that.  

 
I'm, like, I didn't write that check. That's 

not my signature so - -  

Q Now, what did you do about tha t? How did you  

find out it was --  it was your sister?  

A Well, you know, when --  I think --  I don't  

remember that day but I know I had confronted whether 

it was my sister or my folks together, you know, and  
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said --  I'm --  I'm pretty sure that I went right to my 

mom because I don't think I was the first person that 

she's taken a check from.  

I think she may have taken a check from my 

mom before or, you know, borrowed her credit card, 

debit card without asking her or something like that 

before. So I think --  I'm pretty sure I went to my mom 

first. I just remember, my conversation with Casey  

was Don't ever f - ing do it again. [Laughing] Don't 

come into my room. That's crap, you know. If yo u need 

something, ask me for it. I'll write you the damn 

check. So - -  

Q What did she say when you --  when you told  

her that?  

A More of --  obviously she's probably thinking,  

I'm getting off on it, so better not press it, you 

know. So there wasn't really any  --  and, you know, 

there wasn't really anything that came from that  

 

  because I --  I was more, like: It happened. Don't 

ever do it again. If you do, we're having --  we're 

having issues. [Laughing]  

Q Did she --  did she initially deny taking the  

money? 

A No. If she did, she didn't deny it to me.  

It was very, very obvious that I did not write the  

 



 

 

          



 49 

 

check. It was, you know, it was in her name that she 

cashed it, so - -  

Q 

Well, there's - -  

A --  there's no way for her not to --  you know,  

to deny it, so - -  

Q There's no place to go.  

A Exactly. [Laughing]  

Q Was that the only time that you're aware of  

that your sister stole anything from you?  

A And aside from, like, coins, you know. Like,  

I had a --  or my dad borrowed money without --  borrowed 

change without telling me, too, so they were both the 

same way. [Laughing] If he needed to, like, go get 

the paper or something and he needed 50 cents, he'd 

come in my room and unscrew my jar and take 50 cents 

out, so - -  

Q 

Are you just talking about quarters and 

nickels here and there?  

A Exactly. So it's nothing that I would ever  

have made a deal about.  

Q Okay.  

A [Laughing]  

Q All right. You --  when we --  when you first  

started talking about the check, you stated that you 

thought it was not the first time --  
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A Right.  

Q --  that Casey had taken some money or checks  

from --  or used - -  

A Or to use the card or something is probably  

more of what it would have been.  

Q What are you aware of?  

A My mom didn't share this when it would have  

happened, you know, so the time frames I don't know and 

that's why I'm telling you, I'm --  I'm assuming that 

that's --  I'm pretty sure that that's how it was. 

Again, this was a long time ago and I didn't make it 

this  huge issue where, like, we had a falling out over 

it, you know, so obviously it never --  it didn't --  it 

never stood out to me where it was a huge deal.  

But, like, Casey, you know, if she was going 

to, like, J.C. Penney, like, my mom had a J.C. Penney 

cre dit card, she would, you know, take that without, 

you know, my mom's knowledge. But my sister would  
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 never put it back. She would always keep it with her 

and either that was the way that she would get caught 

or, you know, or whatever.  

So, I mean, I don 't know and I don't know 

what my parents' agreements was. They could have said, 

you know: Any time you need it, come ask me for it.  

And she could have just one, you know, many  

 

          



 

 

times just for whatever reason never asked them and 

then they,  you know, considered that her taking 

something from them. I --  I don't know.  

Q These are things --  but I 

think you say to that, these are things that you 

learned way after the fact.  

A Yeah. Definitely. Or they would have  

happened --  like, they may have hap pened few and far 

between when I was at home to be able to, you know, 

witness or overhear anything like that, you know: Why 

is my - -  

Q D i d  y o u  - -  

A J.C. Penney card in your wallet?  

Q Did you witness or overhear 

that?  

A I think I remember something like that ju st  

that --  like that example: Why is my Sears card or why 

is my J.C. Penney card in your --  in your wallet, you 

know? 

But --  

Q What do you recall the --  

what do you recall the response being?  

A I think at that time I would have shut my  

door because it was one of those, doesn't involve me. 

Good luck with that. [Laughing]. So, you know, I 

don't know. It could have been just --  I don't know.  
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[Laughing]  

Q It sounds like you tried to 

stay out of the way as much as possible.  

A Yeah. If it didn't involve me, I w asn't  

going to stick my leg out. [Laughing]  

Q Did you hear about it 

afterwards?  

A My mom at that point, I mean, I was still  

living at home. I was, like, 19, 20, so, you know, I 

think my mom, if anything, probably would have vented 

or tooken [sic] out her fr ustrations on my dad or would 

have confided in, like, her mom or something. But, no.  

Like, that was --  that was never shared to 

me. If it was ever brought up or mentioned, it was, 

you know, well after I had moved out, but that wasn't 

really issues that wer e a regular occurrence that I 

was, you know, told about so - -  

Q Okay. Let's switch again. 

During the time that --  

A Okay.  

Q --  your sister was pregnant, was she working?  

A Not when she was pregnant, no.  

Q Okay. Did she --  was she, to 

your knowledge, working after Caylee was born?  

A I know she had a job. I don't know exactly  

what company for, but I know she worked at Universal  
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Studios. Doesn't necessarily mean that's for Universal 

Studios,  but I know she did --  she did, like, not 

really what my company does but she did, like, special 

event stuff, like, helped with, you know, if they were 

doing, like, you know, sometimes they'll do, like, a 

concert series like a Mardis Gras thing at Universa l or 

whatever, like, she would be involved with that, you 

know.  

Because I --  you know, I would remember she 

--  I mean, she had a --  she had a, you know, her --  her 

lanyard. She'd have a --  she had an ID, like, you 

know, that allows you to get in Universal not having to 

pay, you know. You can, you know, skip through the 

line or whatever. You know, she worked at --  she 

worked for a photo company. I don't remember if it was 

Kodak or Color Vision or how that combination worked or 

if it was even called something  else.  

She kind of was --  they were going through --  
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 the companies that she was with, the company she was 

with, they were going through selling and transition 

stuff around the same time my companies were going 

through selling and transition stuff, too . So I just 

remember that, you know, that she had those issues, 

too, which were just naturally frustrating.  

But I know she worked, like, you know, if  
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they take your picture on the Kong ride and when you 

get off, just, you know, look at your pic ture and go: 

Oh, you know, would you want to buy that or what?  

So, like, she would work there sometimes or 

she'd be, you know, take your picture when you'd come 

into the park. Those weren't Universal employees. 

They were contracted out through whatever the  photo 

technology people were, so - -  

Q And it's your understanding that she --  she 

started that job after Caylee was born.  

A It was sometime after high school, so I'm  

pretty sure it would have been after Caylee was born or 

--  or if, at a minimum, she could e ven have had two 

stints. She may have had one prior and then one after. 

I --  she had to have been employed prior to Caylee 

being born. I just don't remember. [Laughing].  

Q Okay. Did you ever go visit her at work 

while she was working?  

A No.  

Q Did you ever ge t park passes or any type of  

A No. I never really asked. I was never a  

mooch. That's probably why I don't get free tickets 

because I don't ask. [Laughing]  

¶ Okay. If you don't take --  you've got to  
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take advantage.  

A That's half of the battle; right, is a sking,  

but, you know, I don't even do that.  

Q All right. Now, was it your understanding  

that your sister was working continuously after she 

went back to work after Caylee was born up until the 

time of her arrest?  

A I would think so. Or if there was any, yo u 

know, difference, like, if she ever did, you know, 

switch companies or switch, you know, a job or, you 

know, whatever, that there wouldn't have been any more 

than a couple months, but I didn't keep up with that 

unless my mom would have filled me in, you  know, if 

would have saw her.  

I didn't really keep up with that too much 

because I was, you know, living on my own at that 

point, too, and actually at that time I was traveling a 

lot for work. So, you know, nothing stands out to me 

one way or the other. I really never made it a point 

to be real up to date on how her work was.  

Because really, as far as Casey was  

concerned, all I was worried about is, okay, how's 

Casey doing personally; how's the baby doing 

personally. You know, when I thought of my sister,  I 

didn't think --  it's not the normal, you know, 1920  
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role, brother/sister whatever. It's not, like: How's  

work? How are the boyfriends?  

It's, you know: How are you doing? How's - -

how's Caylee?  

Because it was just a different focus after 

she had Cay lee from me to her, you know, as far as I  

was concerned so -- -  

Q As long as you heard the 

words, fine - -  

A I --  I --  

Q - -  you were - -  

A Works for me. [Laughing] Works for me.  

Q --  fine. All right. So you were never aware  

of any monetary problems that Casey was  having or - -  

A No.  

Q --  that she --  it was your understanding she  

was always working.  

A Sure.  

Q She always was working.  

 
A Well, or I would not have had a reason to  

think otherwise and --  and at any time confront her, 

ask her about that; no. Because, you  know, she's not 

living with me so I'm not obligating her to pay bills 

or anything and I don't --  I doubt my folks were, so 

that's --  that's their deal, their worry, not mine, if 

it was a worry at all.  
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¶ Mr. Anthony, I want to ask you some questions 

about July 3rd of 2008.  

A Got it. [Laughing] I was just going, all  

right.  

¶ You know --  you know that date.  

A Yes. I do know; yes. [Laughing]  

Q What do you remember, specifically the first 

thing you remember about that day?  

A You know, besides going to work and all that  

stuff, my mom calls me at eight o'clock or so.  

Q In the morning or - -  

A Oh, no. No. No. At eight --  or at night.  

Sorry. It was after work and all that stuff. She 

called me around eight o'clock or so and said, you know 

--  I just use the eight o'clock bec ause it was --  it 

was --  I was already back from work. It was probably 

between 7:00 and 9:00, you know, about eight o'clock 

sometime, and said, you know: I need you to help me  

 
find your sister.  

And I was, like: Okay. You know, what's  

going on?  

And then she, you know, just simply said, you 

know: Your sister hasn't been home for some time. I'm 

trying to get a hold of her. She's not really 

returning my call today. Can you see if you can find  

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 
21 . 

22 

23 

24 

25 



 

 

60 

her for me?  

And I said: Sure.  

Q All right. Let me stop you  

there.  

A Go for it.  

Q On July 3rd, this was the 

first time that you were aware that your mom had not 

seen either Casey or Caylee for a long period of time.  

A And even when she called me, it wasn't even  

--  the first time that she called me --  she talked to 

me twice, but in the nutshell of two conversations that 

I had with her - -  

Q Both on the 3rd.  

A --  both on the 3rd, prior to me going out,  

you know, to try to see my sister, the first call was 

more: I haven't seen your sister. Can you help me 

find her?  

I wa s --  it didn't overly worry me because 

she didn't mention the whole, you know, not seeing 

Caylee and all that. She didn't do that until my 

second call. When --  after I said: I know where she's 

going; then it was --  then my mom said, you know:  

Well, you kno w, your sister and Caylee haven't been 

home for a couple weeks and, you know, I typically talk 

to her but I haven't gotten to talk to her today. I 

need your help.  

2 

3 

4 

5 

6 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 



 

 

      

1 

2 

3 

4 

5 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

 

53 

And then it was, holy crap, big swallow: Oh, 

okay. Let me do it. [Laughing]  

Q In the middle of June around Father's 

Day - AUh- huh.  

Q --  up until July 3rd, how 

often did you speak with your mom?  

A Rare. If --  maybe once, maybe. I saw my  

mom, seen, like, from June 15th on, mayb e once.  

Q What about your dad?  

A Never, if once.  

Q Okay.  

A I --  I don't think I went over to the house  

at all during that period of time. That period of time 

was really crazy for me at work. I was --  I had two 

different business trips, like, week trips back to back 

so, I mean, I wasn't even in Orlando for the better 

part of June, the latter end of June.  

So it's not like I would have went to the  
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 house and checked in like I normally would, you know, 

once a week or once every couple weeks. I never really 

di d that. So, yeah.  

Q And the one time that you did 

speak with your mom, there was no mention of the fact 

that - -  

A No.  

Q --  she had not been in contact 

with either  

Q  

          



 

 

your sister - A

 No.  

Q --  or Caylee.  

A No.  

Á All right. So the first --  let's go with t he 

first conversation that you had with your mom on the 

3rd.  

A Um- hum.  

Q What does she tell you?  

A It was --  it was real short. It was just,  

you know: Lee, I need your help, you know. I haven't 

--  I know she said that Casey hadn't been home but I 

didn't put two and two together with Caylee because, 

you know, whatever. Casey hadn't been home. I hadn't 

been able to talk to her today. I'm worried. I need 

your help. So, yeah, I need you to help me find her; 

is what she says, referring to Casey, so - -  

Q And this is around eight o'clock.  

 
A Exactly.  

¶ And you're at home.  

A Yes.  

Q So what did you do?  

A I don't think I even called Casey.  

naturally went onto --  at the time I was big on MySpace  

so I jumped on that, jumped on Casey's MySpace  
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Q You did that before you eve n tried her cell?  

A Yes.  

Q Okay.  

A At least that's what I remember. I don't  

think I called my sister at all until later that night 

because I didn't want to tip her off that I'm trying to 

find her, you know, if my mom's making this big deal.  

Q Why --  let's go through it. Why?  

A Yeah.  

Q Why the thought that you needed to kind of  

sneak up on Casey as opposed to actually just trying to 

find her to make sure she's okay?  

A I don't know if it was, like, the tone in my  

mom's voice or --  or what. I --  I don't know. That's 

just the way --  when my mom says: I need you to - -

she's not answering her --  you know, I'm trying to text 

her. She won't answer my text. I'm leaving her 

voicemails. She won't do it.  

 
I'm thinking for some reason I had no reason 

to think that th ere was something --  at that point with 

that call I had no reason to think that there was 

something going on that she didn't want to --  that she 

would have talked to me about and not my mom, you know 

what I mean?  

So I would figure if there was any reason f or  
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her not to tell my mom something or not answer her 

calls, why would she be answering mine? I was more 

thinking otherwise, you know, is she somewhere her 

cellphone died or whatever and she can't get a hold of 

--  she can't return my mom's call or doesn't  know that 

she called or something like that.  

So I just wrote off the cellphone bit right 

away because I figure either she's going to not respond 

to me, just like she's responding to my mom, or --  it's 

a --  it's a moot point anyway because he cellphone's 

dead or whatever. So that's what I --  I'm pretty sure 

that would have been my subconscious thinking because I 

just went --  naturally went right to MySpace.  

Q You said that you didn't put two and two  

together in the sense of Casey being missing or not - I 

haven't spoken to Casey with Caylee.  

A Right. Exactly.  

Q Did you assume Caylee was at home with her --  

 
A Yeah. The first call, yes. Exactly. And  

then, so when I went on MySpace and I eventually found 

it through a Facebook, which I didn't have an accoun t 

but I eventually saw it where she was heading that 

night. She was supposed to meet up with, you know, a 

friend of hers or an acquaintance or something at a 

party at the Dragon Room downtown.  
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So, you know, once I got that information, I 

was, like, perfec t. I know where she's going to be. 

I'll just show up and say: What's going on?  

I called my mom back and said: She's going 

to be at the Dragon Room tonight, you know. I found 

her. You know, what do you want me to do from here?  

And then that's, you know, whe re she said, 

you know: Casey and Caylee have not been home.  

That's when my mom kind of gives me more of 

the story, you know: Casey and Caylee have not been 

home for weeks.  

Again, she didn't really put a date to it at 

that point. I never asked her to: Haven 't been home 

for weeks. Typically Casey would call me, you know. 

talk to her every day or at least we text, so, you 

know --  

Q Did your mom indicate there had been no  

communication?  

 
A That day, yes.  

Q That day.  

A She did --  she --  because that's what she  

said even on the first call is: She's not returning my 

calls. She's not returning my texts. Now I'm worried 

and I need you to --  well, she had been worried, but 

she's, like: Now I'm really worried and I --  I need  
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your help; so, yeah.  

Q Did your mom  at any point ever tell you that  

Casey was in Jacksonville?  

A No. Casey said that to me later that night.  

She claimed to be in Jacksonville and I - -  

Q That was the first time you'd heard of that.  

A [Pause] Let me think. Because I remember  

having a conversati on with my mom that --  I don't 

remember if this was that night or if it was after that 

night, you know, when I asked my mom: Well, she hasn't 

been home. Where has she been?  

You know, because we had the conversation. I 

just don't remember if it was that nig ht --  at that 

point that night. But she said, you know, she said 

that she was in Tampa. She said that she was in --  I 

know Jacksonville came up.  

Q But not at --  not while all this was going 

on.  

A It could have, but I don't think it did.  

Q A l l  r i g h t .  

A I'm pr etty sure the first time I heard anyone  

specifically say Jacksonville was when Casey told me 

that over the phone ð 

[Whereupon, Mr. Ashton left the deposition 

room.]  
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THE WITNESS: --  which I knew was obviously a 

lie. But then after the fact, I know my mom s aid 

that that was one of the places Casey said that 

she was during those couple weeks when her and 

Caylee weren't home when --  if she would call and 

say or text and say, you know: This is where I'm 

at. This is what I'm doing.  

She had told my mom Jacksonvil le at one 

point, so whatever.  

[Whereupon, Mr. Ashton returned to the 

deposition room.]  

THE WITNESS: It very likely --  it could have 

happened in one of those calls but I don't --  I 

don't think so. I really don't think. so.  

BY MR. GEORGE: 

Q So you went online.  You find out that she --  

you thought she was going to be out.  

A Yes.  

 

Q Do you report that to your mom?  

A Yes.  

Q And what's the plan?  

A Well, and actually I --  I also called one of  

her --  two of her friends as well.  

Q Who do you recall calling?  

A I called Annie Downing [sic] and I called  
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Lauren Gibbs.  

Q You had their numbers?  

A Yes.  

Q How did you have their numbers?  

A I'm pretty much friends with most of --  well,  

had been friends with most of Casey's friends, just 

like she was friends with most of my friend s, too. I 

mean, you know, my family, we always had get - togethers 

and things like that, so we'd always, you know, see 

each other's friends and things like that, so - -  

Q Okay. Did you reach either or both of them? 

A Yeah. I reached them both. Told Lauren I  

was trying to find Casey: Have you heard from her?  

You know: No.  

Well, if you hear from her or if you know, 

you know, where she is or what she's up to, let me 

know.  

Q Did you give her any --  did you give Lauren  

any specifics?  

A No.  

Q A l l  r i g h t .  

A The same wit h Annie. Annie said the same  

thing, you know: No. I haven't talked to her in a 

while, you know, whatever.  

But I know that Annie reached out to Casey, I  
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think via text.  

Q How do you know that?  

A Because that's the reason Casey didn't show  

up to the Dragon Ro om, why she went somewhere else 

downtown that night. So, yeah. So that was my mistake 

not reaching out to --  you know, reaching out to Annie 

because I would have found her that night, but 

whatever.  

Q So you went to the Dragon Room.  

A Yes.  

Q What time did you g o? 

A I got there really early because after I got  

the call, I mean, I changed. I went right away. I had 

to be there between 9:00, 9:30, I mean, 10:00 at the 

latest. I mean, I was there --  I was one of the first 

people in the place. [Laughing]  

Q Did you go by  yourself?  

A No. I went with one friend of mine and then  

 
Mallory, my girlfriend, met up with us. I didn't know 

she was going to, but met up with us later that night, 

too.  

Q Who did you go with?  

A My friend, Danny.  

Q Danny? 

A Alvarez.  
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Q All right. You go t to the Dragon Room and  

you --  what did you do, just hang out?  

A Yeah.  

Q Walk around?  

A Stood around waiting. Really the idea was,  

you know, I'll go there. I will --  because at that 

point, now obviously having the information now, I 

don't want to tip, yo u know, my sister off that, you 

know, I'm coming to find her because if she's trying to 

avoid my mom, likely she's going to try to avoid me, 

too, you know, naturally.  

So --  so I figured I'll go there. I saw - -

well, I didn't recognize the girl that the part y --  the 

birthday was for, you know. I figured I at least 

studied the picture and a few of the people that 

responded to the invite, said, I'm going to go, to say, 

okay, let me see if I see any of these people while I'm 

there and then at least I can hang ou t or know where to  

 
look or --  or whatever.  

I didn't see any of those people. So I don't 

know if it was just a combination of it being dark and, 

you know, once it started to fill up or whatever but, 

you know, it was --  it was a dead end.  

Q While you w ere at the Dragon Room, did you  

attempt to call Casey or text her?  
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A We got frustrated probably around, you know,  

right --  probably right before midnight or right at 

midnight because it had been a couple hours that, I 

mean, nothing. So - -  

Q Did you check in with your mom during this  

time, if she had heard from --  

A I don't think I did. No. I don't think  

did. I asked Mallory to. I asked Mallory to do it in 

a way that Casey wouldn't know that I was with Mallory. 

It wasn't unnatural for Casey and Mallory to, you know, 

to say they never did, but to say: Hey, let's go 

sometime and get dinner. Or, let's do whatever.  

So it wouldn't have been out of the ordinary 

for Mallory to text Casey and say, you know: Hey, I'm 

downtown, you know. You want to hang out?  

So I had  her do that to see if Casey would 

respond back and say: Yeah. This is where I'm at. 

Not, you know, hoping that she wouldn't think  

 
that, you know, whatever. And - -  

Q And just for the record, 

Mallory is your girlfriend?  

A Yes. Yes.  

Q Her last name?  

A Park er.  

Q Now long have you guys been 

going out?  
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A It'll be three years in January.  

Q Okay.  

A So - -  

Q So she made --  she texts Casey.  

A Texts Casey, you know: Hey, I'm out. Do you  

want to meet up? Where are you at?  

And Casey responded back something, like: I 

know you're out with --  or are you out with Lee; or 

something like that.  

And I remember Mallory showing me that and 

I'm, like: No.  

You know, so text back, you know: No. I'm 

not out with Lee. Is he downtown?  

Something trying to be, you know, in the 

center, yo u know, trying to --  trying to do that. But 

obviously my sister was --  she's smarter than that.  

Q But when --  [telephone ringing]. Hold on for  

a second.  

 
MR. GEORGE: Hello? Hello?  

MR. BAEZ: It's a telemarketer.  

MS. DRANE BURDICK: It's a telemarketer.  

He's got an auto answer. Let's go off the record.  

[Whereupon, a recess was taken, after which 

the following transpired:]  

BY MR. GEORGE: 
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Q All right. We're back on record.  

Mr. Anthony, we left off with Mallory --  I 

believe we left off with Mallory e - mailing or, I'm 

sorry, texting Casey asking her if she wanted to meet 

somewhere.  

A Right.  

Q And Casey responding with: Are you with Lee?  

A Right.  

Q Did Mallory write back?  

A Yeah. I'd ask her to say, you know, no.  

You're not with me. And I know she did something to 

the extent of that. And I just remember after she had 

sent a response, I don't know if she just got a 

response back or didn't get a response back, but then 

Mallory was, like: She knows. She knows. She knows 

that, you know, we're together.  

So at that point is when it was kind of, 

like, well --  

 
¶ Any idea - -  

A --  all bets are off now, you know, because  

obviously she's --  she knows I'm --  she probably knows 

I'm here. You know, she's --  she's hip to the --  to 

the sting or, you know, whatever. So --  so I wen t 

outside the club. I wouldn't be able to call her 

inside. And tried to call her and, you know, and  
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things like that but just kept getting her voicemail.  

Q Now, are you worried? Are 

you angry? What are you?  

A Probably more pissed than anything else.  

[Lau ghing]  

Q I didn't want to use that 

word. You can - A Well, I will. [Laughing]  

Q You can use any words you like.  

A I'm --  yeah. I mean, I'm --  I'm angry, you  

know, and I'm just --  I'm frustrated that, you know, 

obviously I wasn't able at that point, you know, able 

to --  to find her. But I wasn't --  I wasn't done, you 

know. I wasn't giving up hope or whatever, so - -  

Q All right. So you went 

outside. You called?  

A Yeah. I called her a couple times. It would  

keep going to her voicemail. I'm pretty sure I texted 

her and said something like: Pick up the damn phone, 

you know.  

And then I did end up talking to her at least 

once because I remember there was a couple times where 

it's, like, I'd get a couple words out or whatever and 

she would hang up. I mean, she definite ly did not want 

to talk to me, but I wasn't going to stop pressing the 

issue, you know.  
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So eventually we talked, you know, where I  



 77 

 

just asked her, you know: Where are you?  

She said, you know: I'm in --  I'm in 

Jacksonville.  

I said: That's a lie. You know, I saw 

online you're in Orlando. You were going to go to a 

party tonight at the Dragon Room. You know, I know 

you're not there. Where are you?  

And then she continued to maintain that she 

was in Jacksonville. And I knew for a fact that was a 

lie, you know. S o - -  

Q Did you know that was a --  that was, in fact,  

a lie because - -  

A Why would she have --  well, obviously --  all  

right. Hindsight is 20/20, you know. Someone else 

could have then lied to me later and said that, you 

know, to say that she was downtown, b ut Tony Lazzaro 

said that they were out together that night, you know, 

later on, you know.  

 

So unless they're both lying to me for some  

reason - -  

Q No. I'm just - -  

A --  I had no, you know what I mean, I had no  

reason not to think that - -  

Q I'm just ta lking about - -  

A --  it's been corroborated, I would think.  
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Q --  what you --  what you knew then. You  

believed in your heart of hearts she was lying to you.  

A Oh, 100 percent. I had no doubt in my mind  

that --  no doubt because why would she have put that on 

t he MySpace and Facebook she was going to this party?  

Made no sense to me.  

¶ Other than saying she was in Jacksonville,  

did she tell you what she was doing in Jacksonville?  

A She said she was at a --  like a --  like a  

western bar with friends in Jacksonville. I don't 

think I asked her what friends and all that stuff, but  

--  I did ask her, you know: Well, if you're --  you 

know, you're out, you know, where's --  where's Caylee? 

Who's watching her?  

And, you know, she said, you know: A friend 

is watching her. She's back at the house.  

And I'm going, you know, this is all crap.  

[Laughing'  

 

Q All right. So by this time --  by this time 

you knew that not only was Casey missing, but Caylee 

was missing.  

A Well, I knew that neither of them had been  

home - -  

Q O k a y .  

A --  you know. So, I mean, that's --  that was  
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--  that was the extent of my knowledge. So the idea 

was, you know, find Casey, you know, and bring her and, 

you know, Caylee home. I mean, that was my 100 percent 

goal that night going out. That's what my mom asked me 

to do, so that's what I was going to do.  

Q All right. So after she said she was at this  

western bar - -  

A Yeah.  

--  did she say when she was coming home?  

A Well, you know, of course I tried to say, you  

know, you need to go home. And I want to say she said 

something like, you know: I'll be --  I told mom I'll 

be home tomorrow. Or: I'm going to be home tomorrow.  

At this point by the time, midnight, 12:30, 

whenever it is I finally got her on the phone because, 

again, there was, like, hang - ups and she wouldn't, yo u 

know, pick up for me and all that, so even if I started 

calling around 11:30, 12:00, she didn't --  we didn't  

 
actually start talking until later, you know, that 

night.  

I know she was also having conversations with 

my mom because in the one conversat ion that I had with 

her that was more than, like, stop calling me, hang up, 

on her end, she said something like, you know: Mom's 

calling my cellphone. You know, now you're trying to  
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find me, you know. I told mom I'm going to be home 

tomorrow or whateve r.  

So she had obviously had communication with 

her very recently, which my mom had prompted me prior that 

they hadn't talked all day. So, you know, so I knew they 

were talking, which was new which I felt was good, but it 

didn't seem like anybody was getti ng anywhere.  

Q Did you tell her about what your mom's  

psychological state was, how worried she was?  

A Yeah. I said Mom's freaking out. You need  

to go home.  

She's calling me and telling me to go out. I 

don't want to go out. I have a girlfriend. I have no 

re ason to go downtown and socialize, like. So it's not my 

scene any more, so I'm out here. People are having a good 

time, you know, whatever and I'm here trying to make my mom 

happy, like, I was not in a good mood. [Laughing]  

Q So how did the conversation end, just: I'll  

be home tomorrow?  

A Yeah. And I, you know, it didn't end with  

any resolution whatsoever. So I end up --  we stayed in the 

downtown area until about 3:00 a.m. I didn't want to 

venture too far from Dragon Room because, you know,  
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the fact that  I didn't recognize anybody from the party 

that was supposed to be there, again, I knew that it 

could have been just because I don't know these people 

and they could look different from their pictures, 

whatever.  

I didn't put a lot of stock into it, but I 

t hought, you know, they could be there. They could be 

there or maybe they all got to the Dragon Room, said: 

This sucks. Let's go next door to Chiller's. Let's go 

next door to, you know, wherever --  because there's a 

whole stretch of bars right there. So I w as, like --  

Q This is on --  this is Church; right?  

A Exactly. So I figured this is where I need  

to be in order to hopefully see somebody that I can 

either recognize in the photo or maybe Casey's with 

them in another --  they're going to meet up. So I 

tried to stay there. I did go, like, a block over to 

another bar, you know, and just walked through --  the  

 
bouncer let me just walk through real quick and I 

didn't see her in there and I came right back because I 

didn't want to miss her.  

A block over. Did you stay on Church or did 

you go one block - -  

A No. I went one block over, like, north, one  

block north to the Blue Room or whatever it is, this,  
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you know - -  

Q 

Was it busy? Was the Dragon Room busy?  

A Yeah. I mean, at that point as it got later  

in the night, absolutely. I think that was the reason 

why we were getting so frustrated around 11:30 is 

because there ended up being so many people in there at 

that point, it was really hard to see people coming and 

going. So, you know, I think that fueled the  

fr ustration for sure.  

Q What about the other bar that you --  that you 

stopped by?  

A It wasn't that busy. I mean, it took me a  

minute to walk through it, but it wasn't --  it wasn't 

like the Dragon Room.  

Q Okay. So you said it ended with no  

resolution. You wind up  hanging out hoping you'd run 

into her somewhere.  

A Exactly. And then just got frustrated and  

went home.  

Q All right. From the time that you last spoke 

with Casey - -  

A Um- hum.  

Q --  until you decided to give up that night - A

 Um- hum.  

Q  - -  did you speak with you r mom?  
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A Yeah. I called her that night probably --  it  

was probably around closing time, probably about 2:00 

or so because I think it's when I told my mom: Hey, 

you know, I'm going to leave --  when we ended up 

deciding, you know, I'm going to wait. And I e nd up 

waiting till about 3:00. So I called my mom and said, 

you know: Hey, mom, you know, I talked to Casey.  

And mom was, like: Yeah. I know, you know. 

We're, you know, we're talking, or whatever.  

And I said, you know: What do you want me to  

do? 

And she sa id: Just go home. Don't worry 

about it, you know. We'll work it out. She's talking 

to me and that was the reason I was super concerned 

anyway.  

So my mom almost kind of was, like, giving me 

permission to just step away and at this point I'm 

thinking my whol e night was just shot and I'm pissed  

 

about the situation. I was, like - -  

Q Did you - -  

A --  I'm still going to stand around and wait.  

So I waited another hour and nothing happened.  

Q Did you have to go to work the next day?  

A No. It was the 4th of Jul y the next day so  

we were closed. So that --  that didn't fuel my  
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frustration. No.  

Q Did you tell your mom that 

Casey had told you she would be back the next day, on 

the 4th? Or that - what she told - -  

A I don't think I specifically said that to  

mom. I don't  even know if she brought it up, but 

probably. If I didn't bring it up to my mom, which I'm 

pretty sure I didn't, it would have been because Casey 

said that that's what she told mom, so I would have 

naturally thought that's what she said.  

I don't know. I d idn't make it an issue, 

that one, no.  

Q We learned yesterday that 

your mom had put together a --  like a MySpace page.  

A Um- hum.  

Q And composed a letter of 

some sort? Are you aware of any of that? First, are 

you aware that your mom generated or opened a MySpace  

account?  

 

A Yes. I know she opened a MySpace account for  

herself.  

¶ Was this on the 3rd?  

A I don't know.  

¶ Okay.  

A I don't know. [Laughing] Probably. Or at  

least around that time. But, yeah. The letter you're  
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 A Um- hum.  

talking about is like a --  it's like a blog entry, so 

it's something you can either set for anybody to see or 

nobody to see or whatever and obviously her not being 

very proficient with it, she probably had it so 

everybody could see it. So I'm pretty sure that was a 

part of some kind of discovery at some point, so --  

Q Did --  did you help her write it?  

A No.  

Q Did you read it after she wrote it and posted 

it?  

A If --  I think I read it. I don't think I  

didn't see it until the discovery. I think I saw it 

prior to that. But --  or, like, I think it was after 

--  it was after July 15th for sure that I read it 

because I didn't even know my mom had a MySpace prior 

to that time because then what we did is we turned all 

of our pages into, you know, the information on how to 

provide tips and all that kind of stuff.  

 

So that would have been the time when I 

actually would have known her to have one, requested 

her and all that. So that's what I remember from that.  

Q After you gave up on the 3rd and went home - -  

A Um- hum.  



 

 

Q --  July 4th was the next day.  
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 thi s.  

Q And I think you just indicated that you  

didn't have to work.  

A Right.  

Q Did you,go over to the house?  

A Yeah. I went over to my --  my folks' house  

just to, you know - -  

Q Did you get more details about how long Casey had 

been missing?  

A If they ever referred to a time fram e, they  

just said weeks. You know, I never asked for a date 

from them. Obviously more than a couple days is out of 

the ordinary, so - -  

Q Did your mom go into any detail with you in 

terms of how many times she's --  maybe not I talked to 

her ten times, but I t alked to her - -  

A Right.  

Q --  almost every other day - -  

A Pretty much every day.  

 

Q And she told you - -  

A Whether it was phone call, text, whatever and  

I could --  I'm pretty sure that that's when it was 

okay. She says that she's been in Tampa. She said 

she's been in Jacksonville.  

Q And that was the first you've learned of  



 88 

 A Um- hum.  

A Of all those --  of all those --  I'm almost  

positive that's when I would have been told all this; 

yes.  

Q And what was your --  what was your thought?  

What were you thinking?  

A You know, I couldn't make sense of it.  

Really I couldn't make sense of it. My mom couldn't 

make sense of it either. You know, I didn't know and I 

felt pretty helpless obviously because, you know, my 

mom that night had asked me, you know: Don't worry 

about it, you kn ow. I'm talking to her. Go home.  

And even on the 4th when I said, you know: 

Well, what are you going to do? What can I do; she 

never asked me for more help from that point on, you 

know. So she was always --  she was always hopeful that 

Casey was going to do  what she said she was going to 

do, which was, I'll be home later or I'll be home 

tomorrow or whatever. She was consistently told that.  

 

So, you know, what else could I do at that  

point?  

Q Well, you said on the 3rd you called a couple  

of her friends t hat - -  

A Yes.  

Q --  you had the numbers for.  
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Q On the 4th did you go any further with that?  

Did you call any other numbers that you may have had of 

friends of hers to try to find out where she was?  

A No. My mom asked me not to.  

Q She asked you not to.  

A Well , because when .I said: What can I do?  

What are you going to do; and she said: Don't worry 

about it, you know. I'm talking to her again. She 

said she's going to be home. You know, let's see if 

she comes home and - -  

Q Did she say that she had talked to her on  the 

4th?  

A I don't remember. I think she was actually  

expecting her to come home that day.  

Q Well, that's what she told you.  

A Right. I don't remember for sure if she did  

--  if she - -  

MS. DRANE BURDICK: Can we go off the record?  

 
MR. GEORGE: Yeah.  

[Whereupon, a recess was taken, after which 

the following transpired:]  

MR. GEORGE: All right. We're back - -

MS. DRANE BURDICK: Thanks.  

BY MR. GEORGE: 

Q All r ight. We're back on record. Mr.  
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Anthony, we're on July 4th. I think you had indicated 

you went over to the house. You didn't make any other 

phone calls.  

A Huh- uh.  

Q And for the record, that's a no.  

A Yes. That's a no. Sorry. [Laughing]  

Q I know you've gone --  we've been through this 

before.  

A Yeah. Yeah. I know. [Laughing)  

Q And I think that was the first ti me you did  

it, so - -  

A Yeah.  

Q Would it be fair to say that on --  by July 4th 

there was --  there was panic in the house about where 

your - sister was and where Caylee was?  

A Panic in the sense for my mom that she was  

very frustrated, obviously very worried, b ut not enough 

panic to ask for my help again, you know. So I don't  

 
know if I'd classify it as panic. Not like anything 

was, you know, after that point.  

Q Did you think to take it upon yourself, whether 

or not your mom asked you for any help, to start goi ng 

through your cell and calling everybody you knew? 

A It didn't really cross my mind to because,  



 

 

you know, I figured if there was --  there was some - -

there was obviously a reason why Casey, you know, and 

Caylee hadn't been home, you know, for whatever re ason. 

And, you know, it seemed like it had to be between - -

obviously wasn't --  I was not involved with that, 

however it was.  

And my mom asked me not to follow up and I - so 

it was kind of like following her wishes in a way, but 

then it was also like there' s --  I didn't feel like there 

was a whole lot of reason to get in the middle of it, 

too, because as much as, you know, it was very obvious 

that my mom was not happy with the situation, she still 

seemed like she had it together, you know.  

Like, she wasn't - -  she didn't, like, break 

down and cry, you know, and whatever. So, I mean, it 

was --  it was --  it was different, so --  I think she 

was just still very hopeful that Casey was going to 

come home like she said that she was going to, you  

 
know. So --  

Q How about your dad? How was he acting?  

A He wasn't even --  if he was home, I didn't  

really even talk to him that much. If --  if he was in 

there, it was more just kind of nodding the head or  

--  or he --  he was probably more --  as far as  

frustrated is concern ed, he was probably more angry,  
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where my mom was probably, you know, more worried, you  

know.  

I mean, I'm sure they both had some level of 

both, but my dad was probably just more pissed and my 

mom was just, you know, more, you know, worried, so --  

Q Now, from the middle of June until July 3rd, 

you really didn't even know anything was going on. 

A No.  

Q After July 3rd and up until 

the 15th, what did --  were you --  did you get yourself 

involved? Did you call your mom every day to find out, 

have you heard from  Casey?  

A No. I had another thing for work where I had  

to go away for about a week. That kind of threw a lot 

of it, you know, for a loop.  

Q Did you go out of town?  

A I'm pretty sure I did. I'll have to --  I  

could --  let me try to think back in July, what wou ld  

 
have been going on.  

The thing is, I had a couple of things up in 

Chicago going on around that time, so I know that I 

didn't --  I wasn't around to --  like, to pop over or 

anything. I also didn't make it an extra effort to 

either, so - -  

Q Did you ca l l?  



 

 

A Not out of the --  no.  

Q Did your mom call you and say: I still  

haven't heard from her?  

A No.  

Q I still haven't talked to her?  

A No. And that's why I, you know, didn't call  

over there. Typically when I, you know, would converse 

with my folks, you know, o h, once a week, once every 

couple of weeks or so, you know, whatever our norm was, 

the way that I would do it is I would go over --  just 

pop over - -  

Q Sure.  

A --  you know, unannounced or whatever. If my  

mom wanted to see me or something, she would call me 

and say: Why don't you come over to the house? I'll 

make dinner; whatever.  

So, you know, it was the kind of thing, if it 

wasn't a normal where she would call and prompt me, I  

 
didn't do the same thing. And that really didn't  

change for me after the 4t h either because, again, it 

was kind of a, I don't need you to worry about this 

sort of a thing, so - -  

Q So then the answer, just so I know - -  

A Is no. Is no; right. But that's the - -  

Q You did not call her --  
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A --  that's why exactly.  

Q --  and she did not c all you.  

A Right. No.  

Q And the next thing you know is July 15th --  

A Yeah.  

Q --  where everything kind of blows up.  

A Exactly.  

Q When you --  before I move on, when you spoke with 

--  I think you said you called Annie and Lauren?  

A Um- hum. Yes.  

Q And you told them that you were looking for  

Casey.  

A Um- hum.  

Q Did they ever call you back to see if you had found 

her?  

A I don't think so. I know Lauren didn't and  

I'm pretty sure Annie didn't either. I think we may 

have referenced that night, her and I, at one point  

 
because I found out that she did indeed text Casey to, 

you know, to say: Hey, your --  you know, your brother 

called me looking for you. Is everything okay?  

Or something, you know, short and sweet like 

that. And it would have been after July 15th after all 

of this, so, no. They never called and, you know, 

checked back or anything, so --  not that I remember.  
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[Laughing]  

Q All right. Then let's move on to July 15th.  

What was the --  when was the first time you recall 

talking to your mom that day?  

A I didn't  talk to my mom until when I called  

her after I had already got to the house and no one was 

home and she was turning the bend, you know, and coming 

in and that obviously was a five - second phone call:  

I'm turning the corner now. I'll be home in a second, 

so --  

Q Going to the house, was that just a pop - in or  

was that something planned?  

A No. No. No. My dad prompted me for that  

one. I had gotten home from work. It had to be 

between 7:30, eight o'clock or so when he called me, 

you know, something --  it was --  i t was just a very 

short call between dad and I. It was something to the 

extent of, you know: Long story. I need you to go and  

 
check on your mom. You know, she's not picking up her 

phone --  you know, the phone or whatever.  

And I said: What's going on?  

And she goes --  he goes, you know: Casey 

still hadn't been home.  

That's when my dad pretty much filled me in 

on this week, you know, or more than a week, sorry, a  
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week- and- a- half and said, you know: Casey, you know, 

still hadn't been home but, you know, mom was trying to 

track her down again today. I'm very worried about 

your mother. You need to go check on her.  

So, I mean, I didn't have much going on 

anyway. I had just got home from work, so it was real 

easy for me to drop everything, throw on a quick ch ange 

of clothes and run over. I mean, I was there within 

five minutes of the phone call with my dad, so --  and 

no one was home at the time.  

Q All right. When you got home, 

the place was empty.  

A The place was --  no one was at the house at  

all.  

Q Okay.  

A The li ghts were off, everything.  

Q You called your mom.  

A Yeah. I called my mom trying to figure,  

 
where the heck are you. And that's when she said: I'm 

turning the corner now.  

So, I mean, it was --  it was only a minute or 

two for me to be home that --  before  I called her, so  

--  if that.  

Q Did you make it in --  you 

made it into the house before your mom came home?  



 97 

 

A Oh, absolutely. Like, she --  they've got the  

little keypad so I can open the garage door. So, yeah. 

I opened the garage door, you know, went in thro ugh the 

house, let the dogs out because they were freaking out 

and then I called, you know, my mom.  

Q All right. Were there any cars in the garage  

when you went in there?  

A The Sunfire was the only car at the house.  

It was in the garage.  

Q All right. And w hat do you recall about the  

car?  

A The windows were down in the car to, what I  

assume, ventilate the horrible smell that was coming 

from the car. I remember the --  like, the white shoe 

polish writing on the car, on the front of the car, 

which really freake d me out because I didn't know what 

the heck that meant, you know.  

That --  that actually --  the odor was  

 
terrible. But at the time, you know, there was a 

thought that it could have came from the car before I 

saw the writing on the front of the car, b ut then - -

but I didn't know that either. It could have been the 

trash as well because we keep the trash in there.  

But when I went around and saw the writing on  

there, then I just was --  I figured, okay. It's got to  
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--  this is --  all this is weird, yo u know. The smell's 

weird. This writing on it's weird so I just, you know, 

made that connection.  

Q You had no knowledge that your parents had  

been over at the Johnsons to get the car.  

A No.  

Q You had no knowledge prior to 

July 15th that the car had been foun d at Amscot?  

A No. I found all that out later.  

Q All right. When you opened 

up the garage door, you --  I think you testified a 

minute ago that the windows were down.  

A Um- hum.  

Q Is there a sunroof on the car?  

A Yes. I don't know if the sunroof was up,  

though. I can't remember. Probably, but I don't 

remember.  

Q The doors are closed.  

 
A Doors are closed. Just the windows are down.  

Yes.  

Q All right. Is the hood open 

or the trunk open?  

A I don't think --  I know the hood was not open  

because I saw the writing. That w ould have kind of got  



 

 

in the way of the writing. I don't think the trunk was  



 

 A Pretty much. Or at least a step or two in.  

 At a minimum a step or two in, you know. I --  I don't  
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open. It didn't --  it didn't stand out to me to where  

I remember one way or the other. I don't --  I don't 

remember.  

Q Tell me about the smell.  

A Just gross, hits you like a wa ve.  

Q Had you ever smelled anything like it before?  

A No. It's --  it's a hard thing to describe, 

too. It's not like I can say it's, you know, any of 

these type of sensations. It was just --  whatever it 

was, was very potent. [Laughing]  

Q Asking you about it now , does that smell come back 

to you?  

A No. You know, and that's --  no. Because it  

was something where it was so bad, it was kind of,  

like, you know, holding your breath, get inside because 

that's --  no.  

Q I f  you remember - -  

A Uh- huh.  

 

Q --  before you opened up the garage door, did 

you smell anything?  

A No.  

Q But as soon as the garage door opened, it hit you.  
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think it --  as soon as the garage door opened, like, there 

was --  it was just waiting to get out but, you  

know, I didn't have to be on the other side of t he car. 

I didn't have to put my head in. Like, it was --  it 

was in the garage, you know. The smell was in the 

garage for sure.  

Q And you recognized that as Casey's car.  

A Yes. Yes.  

Q Did that used to be yours?  

A Yeah. It was mine. I paid it off. I sold  

it to my sister, although never really asked her to 

continue paying me, but anyway, but, yeah. For all  

intents and purposes, it's my car. [Laughing] As far 

as I was concerned.  

Q The title, is the title still in your name?  

A No. No. No. Actually, the title was  never  

even in my name. It was in my --  my parents' name. It 

was one of those deals where, you know, 16, 17 years  

 
old, whichever it was, I think it was 17: Oh, hey,  

surprise. We got your car but you're paying for it.  

So, yeah. Exactly. Don't do that to your  

kids.  

MR. ASHTON: I already did.  

THE WITNESS: I mean, don't get me wrong. 



 

 A Pretty much. Or at least a step or two in.  

 At a minimum a step or two in, you know. I --  I don't  

Good car. I loved the car, but it's --  that's  



 103  

 

90 

just mean. [Laughing] But, no. So it was always 

in their name, but I made every payment on it from 

--  besides the down pay ment that they made, I made 

every payment on it, you know.  

BY MR. GEORGE: 

Q Did you pay it off before Casey took it over?  

A Oh, yeah. I mean, I paid it off a year or  

two ahead of time. I had the money. and I just --  it 

was, like, three grand. I just said [ indicating], 

done. No more car payment. Sweet. See ya. And I 

probably drove it for an hour or --  an hour, geez --  a 

year or so after that before, you know, I was, like: 

want a new car.  

And I, you know, sold --  made an agreement 

with Casey that I would sell  her this one, so - -  

Q What did you sell it to her for?  

A We agreed $5,000 because I figured if I sold  

it to anybody else, I could get that, if not, a little  

 
more. And I actually wasn't even --  I didn't go to her 

saying: Do you want my car?  

I was just,  like: I think I'm going to put 

it for sale.  

And she was, like: How much do you want for  

it?  

You know, she was driving this red Toyota  



 

 

Camry that my parents had got for her, so she was 

thinking it's an upgrade, you know, so it made sense.  

Q Did she pay yo u for the car?  

A I got --  when they sold the Camry, I got the  

money from that, so it was, like, 1900 bucks. And I 

just told her, you know: Just pay me 250 bucks a 

month.  

It was just a, you know, a nice, even number, 

I figured and, I mean, she paid me, like , maybe three 

or four months' worth and then it just - -  

Q Stopped?  

A It just --  it just stopped and I stopped  

bringing it up and then it ended up being around 

Christmastime and I didn't get her a present on purpose 

because I figured if she said: Why didn't  you give me 

a present; I'd say: Oh, I got you a car.  

You know what I mean? So I was just, like, I 

was done. It wasn't that big of a deal to me, you  

 

know. I got most of my money back. It was, like, 20 -

something hundred dollars. The whole five grand, I 

didn't care, you know. It would --  I mean, I was --  I 

was more happy in love with my car and this one was old 

news.  

Q After you got your new car and --  

A Um- hum.  
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Q --  Casey took over yours - -  

A Um- hum.  

Q --  your old one, did you ever 

drive it again?  

A I ca n't remember a time where I would have.  

Maybe once, like, if her and I went to --  I think I did one 

time when Casey and I went to visit our --  our grandfather 

was in the hospital and her and I went to visit with Caylee. 

We went to visit them and I'm pretty  sure she came to pick 

me up where I was living in the car. I think I drove back 

or something because, you know, I --  I don't even remember.  

It was just a long day or something, but that 

might have been the only time I drove the car after that, 

that I can remember.  

Q Did you have a set of keys for the car? A

 Not that I kept, no. I had no reason to keep  

any.  

 

Q And how many sets were there?  

 

A Probably two. Probably my sister had one and  

then either one was in, like, a family thing where you 

can just, y ou know, grab the key if you need. Say my 

dad needed to move the car to wash it or, you know, 

whatever, so there's probably two.  

Q All right. But you didn't 

have them.  

A No. Not me, no.  
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Q All right. So you said you ran inside and 

you let the dogs out.  

A Yep.  

Q And then, I'm sorry. I'm sorry if I messed up 

the time.  

A That's good.  

Q By the time you got into the house, had you 

already spoken to your mom?  

A No.  

Q N o t  y e t .  

A No. Not yet, no.  

Q All r ight. So did you call  her?  

A Called her. Obviously no one's home, you  

know, and the dogs are out. I call her immediately and 

as soon as she picks up, she just goes: I'm --  I'm 

turning the corner right now.  

And obviously I know what that means, so 

she's coming right around the bend. So I said: Okay.  

 
I'll see you in a minute .  

Hang up the phone and, you know, open the 

garage door back up to go back outside. Excuse me. 

And she was pulling in with Casey at that point.  

Q Did you know she had Casey with her when she -

-  when she pulled in? Or before she pulled in? A

 No. I don't think  so. She may have said:  
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I'm --  I have your sister. I'm turning the corner. 

Or she may have just said: I'm turning the 

corner.  

I don't --  either way.  

Q All right. The first thing that happens when 

they pull up to the driveway.  

A They both, you know, get out of the car. By  

the time I timed it, I mean, they were both kind of 

opening the doors, you know. But they were continuing 

whatever conversation they were having in the car when 

they got out of the car.  

Q What were they saying?  

A Well, it was not --  it wasn't,  like, you  

know, this level of talking. I mean, you know, voices 

were escalated, whatnot. My mom's still freaking out. 

My sister, what I remember is the first thing that my 

sister said was something like, you know --  you know: 

You're not even listening to me. Why do I even bother?  

 

Something to that extent, you know, just 

trying to say whatever. And she's storming inside and 

then, you know - -  

Q She runs right --  she goes through the 

garage?  

A Yeah. You know, walks through the garage and  

she goes --  she g oes inside. But my focus from --  just  
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from her getting out of the car and coming past me 

saying that to my mom, my focus goes to my mom going: 

What's going on, you know? [Laughing]  

Q Does Casey say anything to 

you on the way into the house?  

A I don't even t hink she acknowledged me.  

Like, she didn't say: Hey, bro. Or: Hey, Lee.  

Or she didn't even --  she was more focused on 

her and my mom, you know, on my mom, so --  

Q So she immediately goes 

inside.  

A Yes.  

Q And you approach your mom.  

A Yes. What's going. on?  

And she said, you know: I --  she just kept 

saying: I'm going to call the cops on your sister. 

You need to talk to your sister.  

Like, she was --  at that point she was done 

with Casey. Like, you know, she was --  she --  it was  

 
obvious that whatever they wer e fighting about at that 

point, which at that point I didn't know all the 

details. It was she had --  she was at her wit's end 

with it and she was, like: I'm going to call the 

police. She goes: Casey knows where Caylee is and she 

won't take me to her.  

Q And this is all outside?  
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A Yes. Exactly. This is --  I mean, this is  

real quick outside, you know, kind of walking back in 

type of a thing. So, you know, go back inside the 

house. Casey's in her room, you know - -  

Q Does anybody --  does anybody make any commen t  

about the smell of the car going back into the house?  

A I don't remember that at all. No. I know - -  

I don't think that I did, you know, to my mom because 

our conversation was --  I mean, we were walking in 

while we were --  while she was telling me this.  

To me, that was --  that was the first 

instance of, you know, Caylee not being with Casey 

because any time from that point I would have assumed 

that, you know, Caylee was with Casey if they're both 

not at the house, you know, that they were together 

wherever  the heck they were.  

So that was the whole --  well, Casey won't 

take you. Where is she?  

 

So --  so it kind of just switched my mode of 

thinking really.  

Q All right. So you all get inside the house.  

A Yeah. Get inside the house, you know. They  

--  I'm su re she shuts the garage. I don't even 

remember that part, but Casey was already on her bed in 

her room, so I walked in over that way --  
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Q Door open or closed?  

A Door open.  

Q Lights on?  

A Yes. So I just kind of stood in the doorway.  

Q Where's your mom?  

A Between  me and Casey. Or, I'm sorry. I'm  

between Casey and mom, rather. Sorry.  

Q Al l  r i gh t .  

A She's in the living room, or in the hallway  

kind of behind me, but at that point, again, she was, 

like: Talk to your sister.  

While she said, talk to your sister, she'd 

sti ll run over and --  everytime she thought of 

something and run over, you know, she'd have something 

to say.  

Q What do you remember her 

saying?  

A You know: This is bullshit. Why won't you  

take me to Caylee?  

 

You know, the norm --  it was a --  it was just 

a consistent theme. Like, there wasn't anything else, 

you know, at --  at that point, you know. It was just: 

I'm going to call the cops, you know. You know: You 

better, you know, tell me where she is or take me to 

her, whatever.  

Q Did your mom ever call her a 

liar during this  
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time period?  

A No. No. Not that I remember at all, no.  

Q All right. So you're in the 

doorway. A  Yes.  

Q Your mom's semi - behind you, 

but she's kind of going back and forth.  

A She's back and forth. She's all over the  

place.  

Q Casey's on her bed.  

A Yes.  

Q Is she sitting on the bed, 

laying on the bed?  

A Sitting, like, Indian style.  

Q All right. Facing you.  

A Yes.  

Q What's her demeanor? Is she 

angry?  

A She's more angry. She's not crying or  

anything. She's, you know, obviously she's still not 

happy based o n how, you know, mom has been acting, but  

 
her level with me was a little less than, you know, her 

level with my mom, you know. She was less combative 

with me.  

She wasn't happy, you know, that I was there 

because I don't know if she felt like I was ga nging up 

or something. I was really trying to be there just to 

figure out what the heck was going on and I was trying  
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to convey that to her but, you know, it was --  it was 

just kind of difficult because everytime I would try to 

say something, my mom would  yell something, so it 

wasn't a very constructive situation. [Laughing]  

Q All right. What did you say 

to your sister? A Just the basic stuff: 

Where's, you know, why  

won't you take mom to Caylee? Seriously, this is  

stupid.  

You know, just trying to be the voic e of 

reason, like, hello, where --  you know, this doesn't 

make any sense.  

Q Well, let --  let me cut you off for a 

second. ASure.  

Q Were you aware at that 

moment that your mom had already called 9 - 1- 1 or 

attempted to?  

A She hadn't at that point.  

Q Okay.  

A She had not at that point because there was a  

good 30 or 40 minutes' worth of, you know, being in the 

doorway, my --  my mom going back and forth, you know, 

wherever and, you know, with my sister. And my mom 

would go in and out of the house, what I would th ink 

she'd just, like, go to clear her head or, you know, go 

out and scream. I don't know, you know what Z mean, 

just get out of the situation so --  
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Q So you're trying to be the 

voic e of reason. A I'm trying my absolute 

best.  

Q And you're saying --  

what are you saying exactly, as best that you can 

recall?  

A A plethora of things to the extent of, you  

know: This doesn't make any sense, you know. Why 

would you want mom to call the police w hen there's no 

reason to call the police here? [Laughing] All you 

need to do is say, you know, this is where Caylee is, 

you know. Let's go. And - -  

Q And what did she say?  

A --  go. And she --  she would say something  

like, you know: Well, Caylee hasn't been ho me, so, you 

know, we've been --  you know, we haven't been here. 

She's used to staying, you know, where she's staying 

now so there's no --  we don't want to take her out of 

her comfort --  trying to say that, you know, she's been 

used to, you know, living whe re she's living for the  

 

  past, you know, couple of weeks or, you know, whatever 

the time period was.  

Q Did she say where that was?  

A No. No. She never --  she never said that,  

you know: This is --  this is where we were staying. 

But she did say that --  bec ause we said, you 

know: Who's she staying with tonight?  
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She said: She's staying with the nanny.  

I just automatically assumed that that's 

where they had been the whole couple weeks, but I never 

specifically said: Where have you --  at that point I 

never said, you know: Where have you guys been for the 

last couple weeks or whatever; so - -  

Q So just to make sure I'm right - -  

A No worries.  

Q --  Casey's telling you that she doesn't want to 

bring Caylee home - -  

A Um- hum.  

Q  - -  even though that's where she's lived her 

whole life - -  

A Right.  

Q --  because she doesn't want to take her out of 

the comfort zone she's had for the last three - plus 

weeks.  

A Or --  or however --  

Q Or - -  

A Exactly, yeah.  

Q And did that make - -  

A That's what she was saying.  

Q Did that make any sense to you?  

A No. And that's when I told: That's stupid.  

[Laughing]  
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And then the idea of - -  

Q Do you recall actually saying that: That's  

stupid?  

A I probably had no hesitation saying that, or  

I probably said a bunch of things: That's stupid. 

This do esn't make any sense, you know.  

You name it. But that was definitely the - -

that was definitely the theme with her is, you know: 

can't --  I don't understand why this --  why you're 

doing this, why you're --  why you're not just --  not 

being forthright with wh atever's going on; you know 

what I mean? So I was trying to be the voice of reason 

in that sense to say, you know - -  

Q All right. When she told you she was with  

the nanny - -  

A Um- hum.  

Q --  did you believe her at that - -  

A Sure. Yeah. Absolutely.  

 

Q What didn't make sense to you was why she  

wouldn't go get her.  

A Exactly. Exactly.  

Q Is she still argumentative?  

A With my mom, especially, yes. With me, she's  

very stern and --  and, you know, and short with her 

responses, but she's --  
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Q Would defiant be the word?  

A I didn't think of it as defiant because she  

was still --  it seemed like she was answering my 

questions, but it just seemed like --  but it just 

didn't make sense what she was saying, you know. Like, 

the answers she gave you --  gave me, for exam ple, like, 

the whole taking her out of her comfort level. Or: 

It's late. I don't want to wake her up; that's - -

that's bullshit. Like, that didn't make any sense to 

me so - -  

Q What time was this?  

A I mean, it was nine o'clock - -  

Q Al l  r i gh t .  

A --  at the lates t, you know, after the 30, 40  

minutes had gone by, you know, or throughout, between 

8:00 and 9:00. I mean, that's not very late.  

Q Your dad still hadn't come home; 

is that correct?  

 
A No. He hadn't been home yet.  

Q All right. So this goes on 

for what, a hal f - hour or so?  

A Half - hour, 40 minutes or so.  

Q Does Casey ever leave the bedroom?  

A She went to the bathroom once. Yeah. She  

went to the bathroom once for, like, a minute.  
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Q And when she came back out, she'd go right 

back to her room?  

A Right back to her ro om. Yeah. Same spot.  

Q All right. At some point your 

mom calls the police.  

A Yeah. She did.  

Q How did that happen?  

A Well - -  

Q Other than just dialing the 

phone.  

A No. I got you. What led up to it.  

Q Did she --  did she make a couple of 

threats? ARight.  

Q What happe ned?  

A Well, consistently from the moment they got  

out of the car to whatever else, my mom just kept 

saying: This is, you know, stop it.  

You know, she was just --  she wanted it to 

happen right then, you know. She didn't --  she didn't  

 
want to work out  whatever issue was going on, you know. 

She didn't want to work --  that wasn't her concern.  

Her concern was Caylee.  

And I shared that concern, but the way my mom 

was going about it obviously wasn't working. I was 

trying to take a different approach. So my mom the 

whole time was threatening: I'm going to call the  
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police.  

I mean, every two minutes that was --  you 

know, that would have been the words out of her mouth 

or whatever. But she had --  two or three different 

times she had left to go outside and on o ne of those 

times --  or let me back up for a second.  

I got really frustrated with Casey because 

she wouldn't do anything. Another option that I gave 

her was: Listen, Brian, you know, my roommate, he'll 

go get her. You know, I'll just go --  I'll just go 

ove r there and see her just to make sure she's okay. 

Like, because now mom's just freaking out. So you're 

saying that, you know, you'll bring her home in the 

morning.  

You don't want to wake her up today,  

whatever. It's not acceptable to mom, but let me meet 

you both halfway. You know, let me just go, at least 

assure mom everything's cool. She's sleeping. We'll  

 
bring her tomorrow. Like, let me do something. 

Because I'm just help --  I'm just standing there 

not doing anything.  

Q Did you know where to go?  

A No. And that's what I was trying to ask her:  

Just tell me where to go, wherever.  

And then she just kept saying, you know:  

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 



 

 

120 

Well, that's not going to work for mom; as her way of 

saying no. [Laughing] So eventually I was just --  I 

was just, like, I'm done. And I said: Mom, if it's  

going to take you calling the police for Casey to, you 

know, for this crap to end, do it.  

Q Do you recall Casey telling you 

or your mom during this scenario that: I'll get her. 

She'll come home tomorrow?  

A Yes. She did. She said, you  know: I'll - -  

we'll bring her tomorrow. I don't want to wake her up. 

You know, she's been used to, you know, where she's at 

and there's, you know, I'm not going to, you know, 

bring her home - -  

Q Do you recall  - -  

A --  tonight.  

Q Do you recall Casey asking yo ur mom for more  

time or for one more day as opposed to just telling 

her: We'll do it tomorrow?  

 
A I don't remember that. I think it was more  

Casey dictating. I don't think Casey ever asked my mom 

for any of that, not that I remember. No.  

Q So there's no  --  there's no 

pleading for more time: I'll get it straightened out; 

she'll come home tomorrow?  

It's just that: We'll do it --  
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A No. Because even the --  even what she was  

conveying, it wasn't, like, anything to straighten out. 

Her simple facts were, you k now: She's in bed already. 

She's already sleeping. She's been --  this is the  

cycle that she's been used to for however long since we 

haven't been home and I don't want to break that cycle.  

I mean, that's --  that's the nuts and bolts  

of what she was saying.  And then obviously not telling 

us where that was or who or, you know, whatever.  

Q So you got to the point where 

you kind of, like, if you've got to call the cops, 

you've got to call the cops.  

A I was --  I was done. I was, like: This is  

just --  we're going a round in circles here. So I said: 

Just do it.  

Well, mom goes outside to, what I assume, 

call 9 - 1- 1. That had to be the first, you know, call.  

Q Can you hear her on the phone?  

 
A No. No.  

Q All right.  

A So when she goes outside, I sit on the couch  

in the li ving room just kind of going, what the heck is 

going on. And at that time I just thought to myself, I 

was, like, you know, now that mom's actually calling 

the police, this gives me another opportunity with  
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Casey because the situation's changed.  

I get u p, go right back to where I was in the 

doorway and my mom's outside or in the garage, at a 

minimum. Probably outside somewhere at this point.  

Q What's Casey doing?  

A She's still on her bed, same spot. She  

hasn't --  she hasn't moved, you know, aside from 

getting up to go to the bathroom once.  

Go back to the doorway and then I just --  it 

was just real concise and I go: Casey, here's what I 

don't understand, you know. What are you going to say 

when this police officer comes in here?  

And then she just kind of l ooks at me and I 

was, like: Hear me out. Let's do this. Play --  do a 

little role play. I'm a police officer. You're you; 

all right? Are you ready for this?  

Hi, Ms. Anthony. How are you doing today? 

And then she responded with: I'm fine. 

Okay. Great. Where' s your daughter?  

And then, you know: She's with --  you know,  

she's with the nanny.  

Okay. Great. Ms. Anthony, that sounds 

fantastic, you know. Let's go ahead and have you hop 

in the car with me. Your mom's going to follow. Let's 
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her.  

go get her.  
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And then Case y --  

Q And this is what you actually told her.  

A This is --  this is my --  I'm playing the  

role. That's what I would do if I was a first 

responding officer. I'd find out what was going on 

with the mom, come inside and the first thing I'd say 

is: Where's you r daughter?  

So, you know, I tried to do that trying to 

figure out what the heck's going on. And then when I 

do the whole, let's hop in the car and let's go get 

her, and then Casey just looks at me with this blank  

look and I give her a good --  a good, like,  ten seconds 

and I'm just, like: Do you see what I'm saying? 

There's no reason for this. It's going to happen one 

way or the other. Either, you know, we somehow call 

this off and we --  the three of us or me or whoever  

just go and get Caylee ourselves, or t he cop's going to 

come here. You're going to have to get in the damn cop  

 

car and mom's still going to follow you and Caylee's 

going to come home tonight, you know, also.  

Either way you slice it, Caylee's going to be 

home and sleeping within the hour.  So what are we 

doing here? This is stupid.  

And you recall saying words to that effect to  
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A Oh, like, these were --  these were my  

words - -  

Q All right.  

A --  to her and she just --  it was almost like  

it was a shell shock to her. Like --  like, he's - -  

he's right. This --  everything he's saying makes sense 

to me.  

And that's when she broke down. She started  

crying. She put her, you know, her, you know, her face 

in her hands and, I mean, she was --  started crying 

and, you know, and then I'm just kind of looking  and 

going --  just kind of waiting for her to say something. 

And she --  that's when she goes, you know: Lee, do you 

want to know, you know, what's really going on?  

And I said: Yeah.  

And she said: I haven't seen Caylee in 31  

days.  

And by the time I could ev en --  I mean, that  

 
was --  her response was one of these, like --  like, 

kind of a deep breath, but almost like the air just  

goes out of you. And by the time I could even catch my 

breath, she says the exact --  almost the exact words 

again. Instead of n ow saying, you know: I haven't 

seen Caylee in 31 days; she says: I haven't seen my 
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daughter in 31 days.  
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Like, almost pleading and telling me this. 

And by the time she says it a second time, I mean, my 

breath's back in me and now it's like, okay. I don't 

know what mode I went into because I stayed --  I've  

stayed in this mode since that day and it's, like, you 

know what? I just put blinders on at that point and it 

was: Okay. Tell me everything that I need to know to 

fix this.  

Like, you know, so --  and during  this time, I  

mean, we were --  we were whispering because my mom had 

just, like, come back inside. At some point from when 

my sister had started crying and, you know, after she  

had said, you know, it's been 31 days, you know, since 

I've seen Caylee, my mom  was coming in almost at that 

same point, if not right thereafter.  

So, and we could hear the --  you know, the  

door --  the garage door shut or the door to the garage 

shut. So, you know, my sister would --  it was, like,  

 
we'd try to whisper.  

Q Were you still in the --  you came into the  

room.  

A No. I'm still in the door --  if --  I'm in  

the doorway kind of but I'm kind --  if I'm into the  

room, I'm, like, two steps in the room. Like, I'm not 

right with her whispering. I'm still there, so it was  
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proba bly the fact that I wasn't in the actual doorway  

and any time that my sister and I were talking, we were 

talking normal voice or I would match her voice as she 

would raise hers or, you know, whatever.  

But we were --  we were pretty good to each 

other. But w hen my mom came back in and she noticed  

that first I wasn't exactly where I was before and, you 

know, then she couldn't really hear us talking. She 

goes over to the room and obviously, you know, I just  

remember her --  because obviously she's kind of coming  

behind me at this point, excuse me, and she came in the 

room and that's when, you know, she was, like, you 

know: What's --  you know, what's going on?  

And, you know, and all that craziness.  

Q You said that Casey's modulation went up and  

down. She would --  she would raise her voice and 

whisper?  

A We only started whispering after she started  

 
crying because, you know, at this point I'm thinking,  

you know, she hasn't told --  I'm the first person she's 

told this. You know, she didn't tell my mom. She 

waited until the cops are called for whatever reason, 

but for whatever reason, she waited until now to tell 

me, so maybe she doesn't want mom to know this.  

So, I mean --  
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Q Did she tell you not to say anything to mom?  

A No. It was so quick, you know what I mean?  

And even when I say we were whispering, it was me  

trying to reassure her, bring her back in to say, okay, 

you know, slow down, calm down, you know, we're going 

to figure this out type of a thing, type of a whisper.  

I mean, it was so quick from when my mom ca me 

back in the house, didn't see me there. I mean, we're 

talking seconds really.  

Q When you kind of threw up your 

hands when you said --  

A Um- hum.  

Q --  you know, do what you're going to 

do - AYeah.  

Q  --  when your mom's about to call the police, 

did you think --  did you think a crime had been 

committed?  

A No. A crime of idiocracy, you know. This is  

 
just stupid. What's going on? But, no. [Laughing] 

MR. LUKA: I'm sorry. Is that a word, 

idiocracy?  

THE WITNESS: Probably not. But you know 

what I mean.  

MR. ASHTON: It is now.  

THE WITNESS: It is now. I coined it. But,  
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yeah.  

MR. GEORGE: Copyright that.  

THE WITNESS: Yeah.  

MR. ASHTON: Idiocracy.  

THE WITNESS: Yeah. I like it.  

MR. ASHTON: It's a new - -  

MS. DRANE BURDICK: You know, the Democratic 

administration is an idi ocracy. You can continue.  

MR. ASHTON: Save your venom for other 

forums.  

MR. GEORGE: Yes. Save your political views. 

THE WITNESS: [Laughing)  

BY MR. GEORGE: 

Q Anyway. All right. So I haven't seen Caylee in 

31 days.  

A Um- hum.  

Q I haven't seen my daughter in 31 

days. AUm- hum.  

 

Q And you said she's crying.  

A Yes.  

Q I mean, is it fall - apart sobbing? Is it 

tears?  

A Between the two. I mean, between just, you  

know, I'm sad and hysteric crying. I mean, crying 
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enough to where you can still form your words. Like,  
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it's n ot like you're trying to catch your breath. It 

wasn't one of those, you know, type of cries. But it 

was something that obviously was, you know, very --  I 

mean, it was tearing on her real bad obviously.  

Now, you said --  you said your mom had come  

in.  

A Um- hum. 

Q Did she ask what was going on or what were  

you guys talking about? Or did she appear to have 

already overheard?  

A I don't think --  I didn't get --  I didn't get  

the impression that she had overheard because I think, 

I'm pretty sure the reason why she --  she came in --  

well, she could have really came in for any reason. 

She could have come in and said: I called the cops.  

But I'm pretty sure she would have been 

prompted to come in because she didn't see me on the  

couch or in the doorway or, you know, whe rever and she  

 

wanted to know, you know, what was going on.  

But the first words that I remember out of  

her mouth when she walked into the room, my sister, you 

know, she's still crying and, again, I'm still trying 

to whisper to console her or focus her  or, you know,  

something, just trying to deal with what she just told  
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And the first words my mom says is, you know: 

What have you done?  

And then - -  

Q Her first words aren't: The police are on 

the way.  

A Not that I remember, no.  

Q And - -  

A She may have said it  as she came in the  

garage but I didn't hear it.  

Q A l l  r i g h t .  

A So - -  

Q And you said that when she initially left, or  

when you said: Go call the cops - A

 Um- hum.  

--  you couldn't hear her. 

A No.  

¶ So you don't know if she was even on the 

phone.  

 
A No. I as sumed she was.  

¶ All right. But, so you don't know if Casey 

actually heard your mom - -  
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A I don't --  I don't know how she could have.  

I would have been closer to mom to hear. I --  I don't 

know how she could have.  

¶ So after you run the scenario by her --  
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A Um- hum.  

Q --  now, look, this is what's going to  

happen - -  

A Yeah.  

Q --  and she breaks down, did you --  did you  

have the thought that this is just another stall?  

A No. That didn't cross my mind at all. I - -  

I mean, at all. It was --  this was the new set of - -

t his was the set of --  the set of facts. Instead of  

the set of facts being, you know, she's sleeping. You 

know, I don't want to bring her home. She's with the 

nanny at a place that she just won't tell me; those 

being my previous facts. Now, it's something 

different.  

So now it's, like, I've kind of got to start 

from scratch. And I was trying to figure out in my  

mind how to do it, but it was so --  it was so quick, I 

didn't even think, you know --  she's still there. It's  

 
a stall or whatever. I had no reas on to --  that would 

be a pretty stupid stall, you know. [Laughing]  

Q Well, if you don't know --  if she doesn't  

know that mom's actually calling the police - -  

A Right.  

Q --  and she's looking for a little bit of  

time --  25 
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A Yeah. I would have had no reason t o think  

that it was a stall. I didn't. I never --  I never 

thought that. No.  

Q I'm sorry. Your mom comes in.  

A Um- hum.  

Q And now you're --  Casey tells 

your mom.  

A Yeah. Just pretty much repeats it, you know.  

I can't remember the exact words. Pretty much --  when 

my mom came in, she kind of took over the situation.  

It went from, you know, trying to console my sister, 

focus her, you know, and focus her in, it kind of took 

over a new --  a new theme of my mom coming in and 

going, you know: We could have found her, yo u know, 31 

days ago or, you know, we could have found her a long 

time ago. You know, what's --  she was more dwelling 

on, oh, my God, I can't believe we're in this situation 

instead of trying to focus on what can we do to fix the 

situation, which was what I  was trying to do.  

 
So, I mean, I ran to the kitchen to try to 

grab, like, a pad and a pen so I could jot some notes 

down or something, you know.  

Q Do you recall your mom 

basically saying to Casey: Why did you wait?  

A Yeah. Why did you wait? I mean, she  said --  

I remember her saying, you know: What have you done?  
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What's going on? Why are you crying?  

And at that point, why are you crying, my 

sister's just --  she's back up and now it's back to, you 

know, mom and Casey at it again where we're not being 

constructive here and, you know - -  

Q Did she stop crying?  

A Yeah. I mean, she still --  now, at this  

point if she is, it's, like, you know, a tear but she's --  

she's stopping to cry, absolutely. It's not, I'm breaking 

down and telling you. You know, it's --  and I could 

understand that because, like, she --  she was crying and 

then it's, like, she's --  now she's being yelled at, so it's 

--  you kind of --  your defense go right back up, you know, 

if you had it, you know, up before.  

So --  so, yeah. She stops cryi ng and now it's 

like they're fighting about, you know: Well, you could have 

--  you know, why didn't you say this sooner? You know, 

everything that my mom would have said.  

Q When your mom asks all those questions - -  

A Yeah.  

Q --  why did you wait 31 days, did Casey give  

an answer?  

A No. Casey --  my mom just kept just going  
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boom, boom, boom, boom, boom.  

Q All right.  

A Like, she would just rattle it off. So  

Casey, like, she didn't have a chance to respond or she 

would just kind of --  she would just kind o f stare and look, 

kind of like the response when we did the role play and I 

was, like, you know: Let's hop in the car; where I gave her 

ten seconds, she didn't really say anything.  

Q So what did you do? And: What have you  

done?  

There's no response because your mom is just 

asking these questions one - -  

A She's just asking and just [indicating].  

She's --  her brain's probably going 50,000 beats a minute 

instead of finding a way to calm a breath and, you know, 

figure out her words. She just starts speaking what 's on 

her mind, is how I interpret it.  

Whereas, what I was trying to do was just 

trying to go: All right. Take it in. Let's  

understand what's going on. [Laughing]  

Q You've described Casey in the past as being  

very sociable.  

A Absolutely.  

Q Is she an emot ional girl?  
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A She's not a drama queen, you know, to make  

that comparison. Like, it's not --  and it's all about 

me, emotional girl.  

Q I mean, does she cry --  does she cry often?  

A Not really that I was ever pertinent to.  

But, you know, again, most of my me mories as far as 

that stuff is going to be concerned is back to her, 

like, her middle school days or early high school days, 

too, you know. Because I would think most of her life 

experiences that would have, you know --  she would have 

cried about things li ke that, you know, breaking up 

with Jesse when they were engaged.  

You know, obviously that should have been an 

emotional thing. I don't know. I don't know how she 

handled that. I would think that she would have cried, 

but I don't know. Like, I didn't have that thing to 

know what was a normal cry to compare it to, you know 

what I mean?  

 

Q Sure. After July 15th, you from what I can  

tell from the --  from the paperwork that I've received, 

you've done some investigation of your own.  

A Yeah. Absolutely.  

Q And you've talked to friends.  

A Yes.  

Q And you talked to --  
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A Anybody I could talk to. [Laughing]  

Q Sure. You talked to girlfriends. You talked 

to boyfriends.  

A Yeah.  

Q Did they ever tell you anything about Casey 

being an emotional or being a crier?  

A No. I --  I don't think a lot of my line of  

questioning went, you know, asked anything even 

specific like that but, you know, I would ask her, 

like: How's her demeanor; and things like that. But 

--  and everyone would just continue with: She seems 

normal. Or: I have n't heard from her.  

You know, either way.  

Q When she was a --  when she was a kid, when 

you guys were kids, did she ever cry to get her way?  

A She was never like that. She'd --  she'd get  

pissed and storm off to her room. [Laughing] She 

would throw a temper mo re than she would --  

 

Q Different ways of getting - -  

A --  give a sob story. Exactly. [Laughing]  

Q There are many ways to get what you want.  

A Right. I think we were both that way. We'd  

just isolate ourselves. That was the easier way. 

That's the way I dealt with it, so - -  

Q All right. So when you're reacting to her  
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and she's telling you --  she breaks down and she --  

A Um- hum.  

Q --  tells you what she tells you, your mom 

comes in and you said it's the same old Casey/mom. 

A Yeah. Yea h.  

Q Did they butt heads a lot 

during this time period that you're aware of?  

A What time period are we --  

4 2008, just go from there. I mean - -  

A I --  not that I would have known, you know.  

Or anything out of the --  what I would have known as 

the ordinary. L ike, nothing stands out prior to that 

at all because, you know, not living at home, I kind of 

missed that normal interaction.  

Q In terms of temperament --  

A Uh- huh.  

Q --  you know the old expression, you know: 

The apple doesn't fall far from the tree.  

A Right .  

Q Is Casey and your mom like that? Are they  

similar?  

A No. No. My sister's much more like my  

father and I'm much more like my mom.  

Q All right. Describe that 

for me. How is - A Well, my sister, she's 

outgoing but as far as  
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--  outgoing and outgoing with your, like, with yourself 

and with what your --  with what you have going on, 

things like that are kind of two different things, you 

know. Outgoing meaning, you know, you're, like you 

say, you're sociable, you know. You can strike up the 

conversation. Everything's, you know, always kind of 

hunky - dory type of thing where if you've got something 

that's an issue, you tend to, you know, you kind of 

deal with it yourself.  

I mean, that's the w ay that, you know, we all 

kind of do that in my family to an extent, but my 

father and my sister do it more, you know, more often. 

And my sister tends to follow that type of --  like, if 

I had to compare who's the closest, absolutely she 

would be --  follow my dad the closest as far as how 

their emotions and how --  kind of how they handle 

themselves.  

Where I'm more like my mom in, you know, if  

 

  I've got something wrong with me, I'm --  it's probably 

--  it's easier to see, you know. And it might affect 

my d ay- to - day routine and I need something to --  some 

way to deal with it.  

Q Kind of wear your emotions on your sleeve  

type of thing?  

A Yeah. More often. Absolutely. Absolutely.  
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1 Q But I guess what I'm getting at is when your  

2 mom comes at h er - -  

3 A Um- hum.  

4 Q --  it sounds as though this is not the first  

5 time that Casey would rise to the challenge, so to  

6 speak.  

7 A Oh, yeah. She would definitely try. I mean,  

8 my mom would always win because mothers do. [Laughing]  

9 But --  

10 Q At  least this one does.  

 11 A This one does. That's for sure. But, oh,  

12 yeah. Absolutely. I mean, you know, they would --  

13 they would coattail back. [Lau ghin g]  

14 Q I'm sorry. I - -  

15 A Just like I've dealt with my dad before, you  

16 know what I mean? It's the same, you know, obviously.  

17 Q I'm sorry to get off on that tangent.  

18 A No. No worries.  

 
19 So your mom is rattling off all these things:  

20 What have you done?  

21 A Um- hum.  

22 Q Why didn't you tell us sooner?  

23 And did --  at this poin t do you know the  

24 police are on the way?  

25 A She would have said that at that point or I  
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w

ould have heard. I would have heard her say that. I 

know --  I knew that the police were on the way at that 

point, so she would have had to --  to say it. That 

would have had to have been one of the things that she 

said because either that or I just assumed it again, 

but I'm pretty sure she would have said something.  

Q Did Casey say anything 

about the impending arrival of the police?  

A No. Casey was --  once my mom kin d of rattled  

all these things off and i go out, you know, grab a pad 

and, you know, a pen to come back in and hopefully 

write something down, you know, when I come back in the 

room, she kind of finishes up these, you know, these 

kind of shot - off questions that she has and she --  you 

know, frustratedly, emotionally, whatever, kind of 

leaves the room.  

I think that's when she made her second 9 - 1- 1 

phone call, which ended when the first responding  

 
officer was coming in. And I'm pretty sure that's what 

the  - -  

Q Did you hear - -  

A --  timeline was.  

Q Did you hear any of that 9 - 1- 1 

call?  

A It was in the background because she called  

in the living room, so I --  we could --  actually we  
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could both, Casey and I, or at least --  I don't know 

how she couldn't hear it bec ause I could, but we tried 

not to have that distract us but, you know, mom was 

very, very frantic.  

So it was --  and obviously I was trying to 

keep Casey at a different demeanor because I'm trying 

to keep her focused on, you know, providing you with 

some ki nd of content.  

Q All right. So after your mom goes 

off - AYeah.  

Q --  and made the second 

call, you're alone again with Casey.  

A Yes.  

Q You had --  did you say you 

had your pad and paper?  

A Yes. Yes. I had a - -  

Q 
Okay.  

A --  a pen and a pad at that point. Yeah.  

 

Q All right. You're looking at this as a 

problem to be solved.  

A Yes. [Laughing]  

Q You haven't let emotions get 

the best of you. A I'm trying not to. 

[Laughing]  

Q All right. So now you have a minute or 

so - AUm- hum.  
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Q -

-  with Casey alone.  

A Yeah.  

Q What do yo u ask her?  

A I don't know why the first question was,  

where have you been staying, but that was the first 

thing that I, you know, that I thought. So I asked 

her: Where have you been staying?  

That's when she told me she had been staying 

with her then boyfri end, Tony Lazzaro.  

Q Did you know this name before that day?  

A Never heard of it.  

Q Never heard it before.  

A I didn't even know --  I was trying to ask her  

how to spell it, you know, so by the time I'm writing 

down the spelling, where's --  you know, where's h e 

stay, you know, what's the name of his complex, Sutton 

Place, by the time I'm writing Sutton, the police 

officer's coming in the front door, you know, or, you  

 
know, knocking and being let in the front door.  

So, I mean, I --  on my pad by the time th e 

cop comes in, I've got Tony Lazzaro, Sutton. . That's 

all I got. ELaughing]  

Q That's all you got.  

A That's all I got. So I'm, like, crap.  

[Laughing] Great help this is right now. [Laughing]  
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Q W

hen your mom is on the phone with the second 9- 1- 1 call - -  

A Yeah.  

Q  - -  you said she's screaming.  

A Um- hum.  

Q Or she's being very loud.  

A Yeah. Absolutely.  

Q Did you hear the --  you've heard the 9 - 1- 1 

call since.  

A Yeah. Absolutely.  

Q Did you hear or could you hear the dead body 

comment about the smell coming from the car?  

A I don't remember hearing that; no. I just - -  

it was more like I don't remember all the words she was 

saying. I just remember hearing just loud noises, you 

know, but that's --  that's all. I can't remember the 

content of what she said.  

All the things that sh e ended up saying on  

 
the call when I heard it the first time was really the 

first time that I knew what she said on that call. 

Like, I didn't know what she had said on that call 

prior to that. No.  

Q Even if you tried to keep your head - -  

A Um- hum.  

--  and be logical, would not a logical  
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que

stion be the why: Why wait?  

A Sure.  

Q Did you ask her that during 

this time period?  

A That was not one of the first --  I don't - -

again, I don't know why my first question was: Where 

have you been?  

I --  I don't know.  

Q Okay.  

A I think I was just trying to --  to figure it  

all out and the first thing that spinned into my 

head - -  

Q I 'm sure things - -  

A --  I just grabbed something, you know.  

Q I'm sure things were crazy.  

A Yeah. [Laughing]  

Q So all you got out of 

Casey at that mome nt was Anthony Lazzaro - -  

A Yeah.  

 
Q --  and Sutton Place.  

A Exactly.  

Q And the police come. Was it 

just one?  

A There --  yeah. There was a first responding  

officer, which was a gentleman. I remember because I 

went to my old room, which was turned into the computer 

room. I went in there to try to hop on the computer  
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to

, I don't know, MySpace Tony Lazzaro or something. I 

don't know. To try to figure out, you know, what the 

deal is or figure out some places or just something, 

try to use these two little leads  that I got ð 

[laughing] --  

Q Y e a h .  

A --  which wasn't anything, and - -  

Q Now, you didn't know at --  and I'm sorry to 

cut you off.  

A Sure.  

Q At that moment did you know that your mom had 

picked up Casey from Tony Lazzaro's?  

A No. At that moment, no. I don't --  I don't  

think so.  

Q I mean, in everything that you told me in the 

narrative so far, it hasn't come up.  

A No.  

¶ So --  

A I don't think so. I would have had that  

conversation with her prior to going to Tony's house, 

which I did later that --  you know, later tha t night, a 

few hours later. I just don't remember if that 

happened during the 30 and 40 minutes when my mom was 

running back and yelling anything that she thought of. 

She could have went through all that at that point.  
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Q But you don't have --  you don't have  any 

recollection?  

A I don't remember.  

Q All right.  

A I don't remember.  

Q So the police officer comes. 

You hop into  

the other room to get on the - A

 Um- hum.  

Q --  computer. Casey stays in 

her room?  

A Yep.  

Q All right. What happens?  

A The cops ask her pretty much th e question  

that I would - -  

Q One officer?  

A One officer asked her pretty much the same  

thing I would.  

Q Do you remember who that was?  

A I have no idea.  

 

Q Male, female?  

A It was a male. He was a very big guy, a  

black guy. I don't --  I don't remember - -  

Q Al l  r i g h t .  

A --  anything else. It wasn't anyone --  I  

don't think was involved any --  after that point. At 
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least I never recognized him, so --  
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Q Now, he came into the house.  

A Yes. Yes.  

Q When he came into the house, what did he do?  

A I just remember, yo u know, my mom said  

something like, you know: She's in --  she's in the 

room.  

You know, and he kind of came in through the 

doorway, like, what I was doing kind of standing in the 

doorway and just going: Hi, Ms. Anthony. Can you tell 

me what's going on?  

And that's when I was, like --  you know, I 

figured I'm just going to excuse myself. I could still 

kind of hear what was going on in the other room, 

though. I was trying to get a step ahead if I could, 

you know, of everything else that was going on. So - -  

Q Could you see Casey?  

A No. Because I was --  the rooms are right  

next to each other. The door's here [indicatingI, you 

know, so you can't --  no. There is no way to see her.  

Q When the officer said that --  

A Um- hum.  

Q - -  or, I'm sorry, when the deputy said t hat,  

could you hear Casey's response?  

A Yeah. Or if I --  I don't remember all of her  

words. I wasn't really focused too much on what was  
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g

oing on in that room. It was kind of hard to hear, 

you know, all the --  all the details but it was - -  

Q Do you - -  

A - -  the same sort of thing that she was saying  

to me.  

Q Like?  

A You know, she's --  you know, my --  my 

daughter's missing.  

You know, she would say that. She would say 

those things to --  to him.  

Q Do you recall the --  do 

you recall Casey telling that deputy at tha t moment 

or that initial contact that it had been 31 days?  

A I don't --  I don't know.  

Q All right.  

A I don't know.  

Q Just --  just missing.  

A Yeah. Yeah.  

 

Q Do you recall the officer, anything that the 

officer then said in response?  

A I remember that he ask ed for, you know, like,  

backup, you know, or he asked for someone else to - -

gave an update, whatever their protocol is, I don't 

know. But somehow he got --  asked for more --  someone 

else to come. But I don't remember --  I don't --  
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Q Do you remember him  actually --  if you don't  

remember the exact content of it, do you remember the 

officer continuing to ask questions of Casey?  

A I know that they were talking for a little  

while, but at that point I wasn't focused on what they 

were talking about. I was tryi ng to, you know, not 

really console my parents, but kind of, you know, deal 

with them and, you know, do whatever I can with this and 

ask them questions.  

Do you know Tony Lazzaro?  

I'm pretty sure that's when my mom would have 

kind of went through the spiel of this is how and when, 

Tony lives here and all that kind of stuff, so - -  

Q Let me stop you for a second.  

A Sure.  

Q Your dad is home at this 

point?  

A Yes. He is home.  

Q All right.  

A He got home right when my mom was making that  

second 9 - 1- 1 call.  

Q All right.  

A So you guys --  like, it was him and an  

officer within 30 seconds.  

Q Did your dad get a chance to ask you anything  
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before the police arrived?  
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A Nothing.  

Q Did your dad have the 

opportunity to ask Casey anything before the police 

arrived?  

A Nothing that I  remember, no.  

Q Do you recall your dad 

saying anything up until the time the police 

arrived?  

A If he was talking with my mom, I don't  

remember any --  I didn't hear any content. I don't 

know.  

Q Okay. So you --  you can hear the deputy, I 

guess, get on the radio  and ask for more deputies. 

A Um- hum. Right.  

Q How soon before they show 

up?  

A A couple minutes. I --  I don't know.  

Q Lights and siren or none 

of that?  

A I don't remember there being --  I don't --  I  

know there wasn't sirens. I don't remember there being 

sire ns. And I don't know if there were lights. I 

don't --  I was still inside the house. I don't really 

remember. I didn't see anything coming through the 

windows or anything that I remember.  

There probably was, but I --  

Q I don't know if you 

answered this. I don 't know if I asked it. When you 

guys first came into the house, did your mom close the 
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A I --  I would have assumed that she did, but I  

don't remember.  

Q D o  y o u  k n o w ?  

A I don't know for sure one way or the other.  

No.  

Q All right. When the first po lice officer 

arrived, do you know if he came in through the garage? 

A Front door.  

Q The front  door.  

A Front door.  

Q How do you know - -  

A Because he knocked on the --  he knocked on  

the front --  the front door. I heard the front door 

open. We have two doors that  lead to the front door 

that are very loud. We have very distinct noises 

that's different from the door that leads to the 

garage.  

Q The subsequent deputies that arrived --  

 
A Um- hum.  

Q --  did they also come in through the front 

door?  

A Mixture of front d oor and garage because I do  

remember the garage door being open later that night. 

I think it was a mixture of both. They primarily used 

the front door, though.  
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Q So now you have more deputies in the house.  

A Um- hum.  

Q Your dad's there.  

A Yes.  

Q Casey's sti ll in her 

room.  

A Yes.  

¶ Is anybody in the room with her?  

A At least one officer, you know, at a --  at a  

time. I was --  you know, they were --  at this point 

they were just trying to --  they would, like, try to 

take this --  they were trying to take statements  from 

--  from us or, you know --  

¿ Well, let's talk about that for a second. 

A Sure. Sure. Sure.  

¶ Did you have, like, one deputy assigned to  

you or one deputy that you were talking to, another 

deputy talking to your mom and so forth?  

A Not really.  

Okay. Wer e you talking --  were you and your 

mom and dad together talking to the police?  

A I was all over the place. I was bouncing  

back and forth between the computer room and, you know, 

writing stuff down with mom. I was on my cellphone. 

You know, I was all over t he place, but there was one 

--  another one of the first --  I still call them one of  
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the first responding ones, but she was really the 

second, with the second wave.  

She was the one that was --  I don't remember 

really what her questions or how or even if sh e was 

asking questions. It was more that she was talking 

with my parents or talking to them. But as far as 

that, I got --  there was, like, no contact with the 

cops with me at all, like, ever.  

That whole night was, like, I never talked to 

any of them. It wa s really weird.  

Q You wrote out a written statement, didn't  

you?  

A Yes. I did have a written statement. Yes.  

Q When did you do that?  

A That night. It was before I went to Tony's  

house, so I don't know what time it would have been. 

Probably between 11:00 an d midnight or so because I 

remember that was one of the things that I did before I  

 
went to Tony's house.  

Because they were, like: You're not --  

because I was, like: I want to leave.  

And they said: Well, you know, you can't 

leave here. We need your s tatement.  

And then that's when, you know, I wrote that 

and then I went over to Tony's house.  
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Q Was that just a one - page statement?  

A Yes.  

Q Just to be clear.  

A Yeah. That one [indicating].  

Q [Examining]  

MS. DRANE BURDICK: Jose, what time do you 

want to take a l unch break?  

MR. BAEZ: Whatever time they want. 12:00, 

whatever. Andrea, what time do you want to take a 

lunch break?  

MS. LYONS: I was hoping that we could --  we 

could break a little bit before 11:00 my time, 

12:00 your time. I need to take a conference  

cal l. If that's not possible, I know we're going 

to take a lunch break at some point.  

MR. GEORGE: Well, I tell you what. I just 

want to ask a couple of questions about the 

written statement and then that might be a good  

place to stop.  

MR. LUKA: There you go.  

MS. LYONS: Sounds great. Thanks a whole 

bunch.  

MR. GEORGE: Are we back on? Oh, did we ever 

go off?  

THE REPORTER: [Shakes head negatively]  
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MR. GEORGE: All right.  

[Whereupon, Exhibit Number 1 was marked for 

identification.]  

BY MR. GEORGE: 

Q Mr. Anthony, l et me show you what's been 

marked as Exhibit 1. Do you recognize that? [Handing] 

A Yes.  

Q All right. That's your written 

statement? A Yes.  

Q When you were first given 

the written statement, is any of it filled in or is it 

just a blank piece of paper?  

A Yeah. N o. Some of it --  what was filled in?  

[Examining] They did the --  I'm pretty sure they did 

the very date up at the top, but that was about it. 

Oh, and she wrote my --  she wrote my name and address  

and my business address because she asked me for those. 

So s he --  so she filled in, you know, today's --  the  

date for the day. Oh, the time's on there. And, you 

know, obviously my name. She actually knew my name. I 

went to school with her in - -  

Q Who was  i t ?  

A I don't remember her name. [Laughing] But  

she --  you know, she wrote my name down. She wrote it 

down and, you know, asked me the address and my work  
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address and phone and all that kind of stuff. So - and 

I gave her my driver's license so she filled that in, 

too. And that was the only thing that was pre -

f illed.  

Q All right. What 

instructions are you given before you start writing 

the --  your statement? Did they tell you - -  

A Fill this out. Or: Write down what you  

remember.  

You know, I mean, it was very quick and I - -

but I don't really remember ever doing one  of these 

before so, I mean, it was just kind of like, okay. I 

put my name in and I just read the rest and, all right. 

This is where I'm going. So, yeah.  

Q Prior to coming in to --  

I'm sure you must have seen this before today.  

A Oh, yeah. Plenty of times.  

Q And I believe that I included a copy of that, 

along with some other documents to your attorney a 

couple days ago.  

A Yes.  

Q Have you had a chance to 

read it over?  

A I did not read everything in there. I did  

see this in here [indicating]. I didn't read throug h 

this again because, you know, this was a little  
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different than the --  something I would have said 

because, you know, I wrote it a little --  well, it's a 

little different, but, yeah.  

Q All right. Take a second and read that, if 

you would.  

A Like, out loud or - -  

Q No. Just  read i t  to yoursel f .  A

 Just in general? [Examining] Okay.  

Q Okay.  

MS. DRANE BURDICK: May I see it? 

THE WITNESS: Sure. [Handing]  

BY MR. GEORGE: 

Q And this is your signature at the bottom; 

right?  

A Yes.  

Q Now, what you wrote for the police officer - and 

I see a time here of 22:16 or thereabouts. A Okay.  

Q That would be about 10:15 at night?  

A Okay.  

Q Does that sound about right?  

A Sure.  

Q Is this everything that you knew at that 

moment - -  

A Yeah.  
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Q --  about what happened?  

A Yeah. And there was --  I mean , that's a good  

memory refresher, too, because, the, you know, the fact 

that I referenced Zenaida in there and Jeff Hopkins and 

all that kind of stuff was, you know - -  

Q Well, I was going to ask you about that. 

A --  I didn't even --  that just kind of - -  

brin g it back.  

Q You had used the word nanny before and 

- A Yes.  

Q --  in our conversations 

that she was at the --  when --  

A With the nanny.  

Q --  Casey was explaining 

where her daughter was, it was at --  you used the 

word nanny.  

A Yes.  

Q When did you first hear the nam e, Zenaida 

Fernandez - Gonzalez?  

 
A From Casey, and it would have been --  I don't  

remember writing --  I don't remember writing that down, 

but I could have while I was writing down Tony and 

Sutton Place. But I'm almost positive that's all I had 

on my pa d when I went to the other room, so --  but at 

some point I wrote it down.  

I could even have heard it --  her say it to  
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the officer and then wrote it down at that point. But 

at some point I wrote it down because I remember 

writing down the spelling, you kno w, and getting the 

"z" on there instead of an "s" or, you know, whatever 

else.  

Q Did you --  and you got - -  

A And the hyphenated, like, that was a big --  

big deal.  

Q And you got that spelling 

from Casey.  

A Yes. Like, I heard --  whether I heard her  

tell someone else or I heard her directly, I don't 

remember which.  

Q Were you taking notes off 

of what you were overhearing the police officers - -  

A If I could hear something, absolutely. You  

know, if I'm --  I'm trying to do what I was trying to 

do, but if I heard someth ing, you know, that I --  I 

mean, I would write it down. Yes. Absolutely.  

 
Q But is it your testimony that the name,  

Zenaida Fernandez [hyphen] Gonzalez --  

A Um- hum.  

Q --  came from Casey and 

not something you overheard Casey say to somebody 

else?  

A Yes.  It could be something that Casey said  
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to somebody else.  
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Q Okay. You're not sure.  

A I don't remember which. I don't know.  

Q All right. And that was the 

first time you'd ever heard that name.  

A Yes. Because that was a very weird name.  

[Laughing]  

Q Prior to July 15th, had 

you ever heard the name, Zanny?  

A No.  

Q In reference to a nanny?  

A No. I just --  I don't even really remember  

hearing that much about a nanny. I mean, I'd heard it 

before but it was not like it was a regular thing to 

hear, you know, the word nanny even, so, no.  

Q You also mentioned in the 

written statement, she's mentioned that the person she 

met the nanny through is Jeff Hopkins who lives in 

Jacksonville.  

A Um- hum.  

Q That information, again, did you get that 

specifically from Casey or did you get t hat as 

overhearing - -  

A It would have --  whichever --  whichever way I  

got the other one. I --  I don't remember.  

Q And Anthony Lazzaro said, 

when I called his cellphone this evening, that Casey has 

been telling him  
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that she sees Caylee on a regular basis.  

A Yes.  

Q When did you speak with Mr. Lazzaro?  

A It was probably just a very short time prior  

to this. I went outside to call, him. I got his number 

through Amy. I got Amy's number through my mom, which 

Amy's the one that my mom went with to Tony's house to 

get  --  or to Tony's apartment to get Casey, so I used 

that to get a hold of Tony and then, you know, called 

and talked to --  talked to Tony and tried to - -  

Q And you did all this while the police were 

already in the house.  

A Asking Casey whatever questions or d oing  

whatever the heck they were doing in the house. Yes.  

Q So at that point you get a chance to talk to 

your mom. Your mom fills you in a little bit about - A

 Um- hum.  

Q  - -  the day?  

A Um- hum.  

Q All right. So by the time you wrote out that 

statement, you had already spoken with Mr. Lazzaro.  

A Um- hum.  

Q Yes? 

A Yes. Oh, yes. Sorry. [Laughter]  

Q Were --  did you tell him that you were --  



 

 

1 that you were going to come over to his house?  

2 A Yes. I mean, we made plans to do it. He  

3 was, like: Yeah. Come on over.  

4 I said --  I told him that, you know, some of  

5 Casey's things were there. You know --  

6 Q Did you give specifics about what you were  

7 looking for?  

8 A Yeah. She had a laptop over there, which was 

9 my mom's laptop, the laptop over there. At the time,  

10 the first time that we spoke, her cellphone was still  

 11 over there, so I was, like: I'm just going to come and  

12 get her things, like, her cellphone and her laptop or  

13 whatever.  

14 Q All right. So let me stop you for a second  

15 because I think --  

16 A Sure.  

17 Q - -  I got confused.  

18 Was Tony telling you what he had --  

19 A No.  

20 Q - -  or were you telling him what you were  

21 looking for?  

22 A Telling him what I was --  what I was going to  

23 do.  

24 Q Okay.  

25 A He didn't really have much  of a say in it.  
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Q Sure. How did you know what he had?  

A My --  my mom or, you know, my sister would  

have said it. There was --  during this hour or so from 

9:00 till 10:00 or 10:15, you know, when the police 

officers were there, they were not with my siste r the 

entire time.  

They were, you know, they were never with me 

but they were either --  some were with my folks in the 

living room. They tried to separate my sister and my 

--  specifically my mom, you know, and my dad because, 

you know, my mom would still, like, try to yell things 

over to Casey and, you know, then they were just 

fighting. It wasn't constructive, so --  I remember 

Casey would be in her room and then one time Casey 

actually sat in the garage.  

I went out and sat with her in the garage --  

Q And t his was while the police were there.  

A Yes. Police are there --  

 

Q Were your parents --  was your mom and Casey  

arguing while the police were there?  

A Yes. Or my mom was talking loud enough so my  

sister could hear it and then my sister would have a, 

you know, a quick response or something. I mean, it 

was - -  

Q All right. But your sister was free to move  
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about the house.  

A Yes.  

Q Your parents were free 

to move about the house.  

A Yes.  

Q You recall Casey being in her 

room.  

A Um- hum.  

Q She was also in the gar age? 

A Yes. She --  she had --  at one point she - -  

she went out --  they --  I don't know if they  

made --  if she went to the living room. I don't know 

what prompted them to --  her to go in the garage.  

was probably on a call or something like that prior, but 

I  remember coming back in and asking where Casey was or 

coming from another room asking where Casey was and, you 

know, they said she was outside.  

So I went out in the garage and I, you know, 

I sat next to her for a minute. But --  

Q And in that minute did you  say anything?  

A That minute --  I do remember in that minute I  

asked her about Jeff Hopkins again. I don't remember if 

it was --  how I had gotten it prior, but I remember 

asking her: Hey, is the Jeff Hopkins that you're talking 

about, is that the Jeff Hopk ins that we went to school 

with?  
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Be
cause there's - -  

Q R i g h t .  

A --  a guy we went to school with with that  

name. And she said: No. It's not him.  

And I was, like: Okay. Fine.  

And I called him anyway.  

Q About how long was Casey 

in the garage by herself?  

A Five mi nutes, if I had to guess. It didn't  

seem like it was very long.  

Q When you went out and joined her for that one 

minute, was the garage door open at that point? A

 Yes.  

Q All right. Let me ask you 

one more question and then we can break for lunch.  

A Sure.  

Q When y ou called Mr. 

Lazzaro, where did you make that phone call?  

A On Hope Spring Drive about a house - and- a- half  

down. [Laughing]  

Q You were on your way?  

A No. No. No. I was - -  

Q Well, where were you going?  

A I was on foot, like, trying to get away from  

--  I just, I don't know why, I just --  I picked up the  
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phone, went outside, tried to get away from the, you 

know, high voice level and everything else that was 

going on and I just started kind of walking down the 

street.  

It was probably just stress that I had to 

walk it off or something, but - -  

Q Do you know whether or not 

Casey knew you had spoken to Mr. --  to Tony or were 

calling him?  

A Yeah. Casey knew that I was going to call  

him because it was in that time when we were sitting - -

sitting down together when I asked her again about Tony 

and she was, like, you know: He is --  my cellphone's 

over there and, you know, laptop and things like that.  

So that's --  when I called him, it was, you  

know - -  

Q So she knew you were going 

to - -  

A --  these are the things - -  

Q She kne w that you were 

going to call him.  

A Yeah. That was --  yeah. That wouldn't have  

been new news to her. No.  

Q All right. Did she give you 

any messages or anything to say to Tony?  

A No. Not that I remember.  

MR. GEORGE: All right. I think this is a 

good tim e to stop.  
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THE WITNESS: Yep.  

MR. GEORGE: One o'clock, 1:15?  

MR. BAEZ: 1:15.  

THE WITNESS: That'll work.  

MR. LUKA: Yes.  

MR. GEORGE: 1:15?  

MS. DRANE BURDICK: 1:15?  1:15 would be  

great, if that's okay with everybody.  

[Whereupon, a luncheon recess was take n,  

after which the following transpired:]  

MR. GEORGE: All right. We're back on  

record.  

BY MR. GEORGE: 

Q Mr. Anthony, you had some lunch?  

A Yes.  

Q All r ight. Feeling good?  

A Yeah.  

Q All right. Just to remind you, you're still 

under oath. I think when we broke  off, before the 

lunch break, you had been talking to your sister in the 

garage.  

A Um- hum. Yes.  

Q And then you went out of the garage and made a 

phone call. And I believe you said you spoke with 

Tony Lazzaro.  
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A Yes. I did.  

Q And I'm sorry if I asked this befo re. Did 

you get his number from Casey or how did you get his 

number?  

A I ended up getting it through my mom and a  

contact that my mom had made with the girl that she 

went to Tony's house with earlier in the day, Amy, so I 

got the phone number from Amy and called Tony.  

Q And when you spoke with Casey in the garage, 

she gave you a number or told you about a number of 

items that you had --  that she had had over at Tony's 

house; is that correct?  

A Right. A cellphone, laptop.  

Q Cellphone, laptop. What else?  

A That's  all she mentioned, but there ended up  

being clothes, too. But she just mentioned  

specifically: My cellphone's there and the laptop.  

I think that's what she was mainly concerned  

 
with getting.  

Q All right. Did you immediately go to Mr. 

Lazzaro's after getting that information and talking to 

Tony?  

A After I filled out my statement because they  

did ask me to do that prior to leaving, I --  I went 

over there. But there was a bit of a delay by the time  
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I talked to Tony and did the statement because the 

police had already gone over and got the cellphone from 

him. So by the time I got there, it was really just 

picking up the laptop, is what I was planning on. Yes.  

Q So you spoke with 

Casey. You did your statement and then you went 

to Lazzaro's.  

A Yes.  

Q All ri ght. Did you know prior to arriving to 

Mr. Lazzaro's that the cellphone had already been 

picked up?  

A Yes.  

Q So when you got there --  did you talk to Tony  

on the way?  

A Just briefly, just to confirm the directions,  

but nothing more than that.  

Q Did you speak  with anybody 

else on the way? A Not to my knowledge on 

the way, no.  

Q When you got to Tony's house, did you have 

any trouble finding it?  

A No.  

Q When you knocked on the door --  well, was he 

waiting for you outside?  

A Waiting for me outside. Yes.  

Q All right. Did you go inside the 

apartment? A Yes.  
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¶ What did you notice about the apartment?  

A Pretty dark. I mean, it was a normal college  

guy's place. I mean, he had a couple roommates.  

Q Did you meet them?  

A Yes.  

Q Who do --  who do you 

recall meeting?  

A Oh, goodness. I don't know if I'll remember  

their names at all. But there was a --  I think one 

guy's name was Justin. There was one --  one guy was 

living on the couch. I think that was the Justin guy. 

And then there was another guy that was his roommate. 

It was somethin g, like --  it was, like, an initial's 

thing or it was real short, was his name and then - -

and Tony. So there's three --  three guys there.  

¶ Subsequent to July 15th, did you have the  

occasion to talk with any of those other two men? 

A No.  

Q When you went into t he 

apartment, how long  

did you stay?  

A I was there for about two hours actually.  

Q All right. Let's talk about 

that. Why were you there for two hours?  

A Trying to get information from them, you  

know, what was --  just asking them tons of questions 

from, y ou know, what was Casey's demeanor; you know,  
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was she staying here? I mean, you name it. They - -

they were asking me questions, like: What the heck's 

going on?  

You know, so, I mean, there was --  the time 

flew. I mean, the time absolutely flew by. I couldn' t 

believe it was two hours. It was a little after 2:00 

when I got back to the house, so that's how I know it 

was about two hours because it was around midnight when 

I finally, you know, went --  went over there or got 

there, so - -  

Q All right. And how would 

you describe Mr. Lazzaro's demeanor when you were 

speaking with him?  

A Calm. I thought he was calm. I thought, you  

know, he was confused on what was going on, you know, 

probably like anybody else.  

Q Did he appear to be 

sincere with you? A I felt he was; yeah.  

¶ Okay. What about the other two guys?  

 
A I didn't pick up anything either way.  

Probably the second roommate seemed like he --  he was 

listening more than talking and it --  I know that he 

had said that, you know, him and Casey, you know, when 

she was st aying there, that, you know, she'd be there 
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during the day that, you know, her and him got a chance 

to, you know, just talk and, you know, about just  
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spitball about life and things like that.  

But he didn't seem to have a lot of stuff 

that he would bring u p or ask or whatever. He just 

kind of sat and listened, so - -  

Q T h i s  i s  - -  

A That was the only thing that struck me as  

odd. I can't remember his name. It was, like, Ben or 

something.  

Q He was the guy that was living on the couch 

supposedly?  

A No. No. No. This is the gentleman --  he 

should have been on the lease there.  

Q O k a y .  

A Yeah. No. I'm sorry. He should have been  

on the lease there because he was Tony's actual 

roommate. The couch guy was just --  well, he was just 

--  he's a couch guy. It's pretty crazy, but a nyway. 

[Laughing]  

 

Q Okay. Now, you asked Tony how long Casey had 

been staying there?  

A Um- hum.  

Q And what did he --  yes?  

A Yes. Sorry.  

Q What did --  no problem. What did he tell  
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A A couple weeks. I don't think we established  

at that time how --  like, wha t the date was 

specifically but, you know, it had been at least the 

majority of the time that she was, you know, not at 

home.  

Q Did you ask him during that entire time  

whether or not he had ever seen Caylee?  

A Oh, yeah. Absolutely. He said, no. That he  

hadn't seen, you know, Caylee, that she didn't stay 

there or, you know, anything like that. Obviously he 

had seen her prior to, you know, the middle of June. 

Like, they had a pool party, you know, and all that 

kind of stuff, beginning of June that he saw her,  but, 

no, that she didn't stay there.  

He didn't see her or, you know, I mean, but, 

yeah. That was the line of questioning.  

Q Did Tony --  was Tony able to give you an  

explanation as to what Casey had told him about why  
 
Caylee wasn't there?  

A Right. A nd actually coincided with what mom  

told me that she was telling her as well, which was, 

you know, she's with, like, the babysitter/nanny.  

She's, you know, they're at Disney World for the day or 

they're at SeaWorld or --  he also said that Casey told 
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 you?  

him th at she was --  that mom and dad were watching, you  
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know, her a lot of the times, too.  

So, or there would be times where Casey would 

leave and then come back and she would tell him that, 

you know, I --  I, you know, met up with, you know, my 

folks or whateve r. So he said that there was no reason 

to think anything was super out of the ordinary 

because, again, he's pretty new.  

He doesn't know her routine, so it struck me 

as sincere because --  it made sense, you know, because 

it was a lot of things that I had --  my mom told me, 

too. So I was, like, same story, you know.  

Q During this conversation with Tony, did he 

ever mention the name of Jeff Hopkins?  

A No. I don't ever hearing --  remember hearing  

that from him. No.  

Q All right. What did --  what did Tony give 

you?  

A Laptop, a couple bags worth of, like, clothes  

 
and, you know, toiletries and pretty much all her 

stuff.  

Q Did you watch him pack it up or was it 

already packed?  

A Already packed.  

Q Did you look inside of it?  

A No. No. Not when I was there. Some of the  
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bags were just naturally open because they were open 

bags so, I mean, I could see the contents. But I 

didn't, like, go through anything. I had to put a 

laptop in a bag, but that was the only thing that we 

did - -  

Q The things that - -  

A --  after the fact.  

Q I'm s orry.  

A Sure.  

Q The things that you saw --  

A Um- hum.  

Q --  did you see anything that belonged to 

Caylee?  

A Not that I can remember. But, again, I  

didn't really go through looking for anything. It was 

the laptop and the clothes were a bonus. I --  I didn't 

even k now I was getting those, so --  [laughing].  

Q Was it a lot?  

 
A I thought so.  

Q What was it packed in?  

A There was a --  a leopard print bag. I can't  

remember if it was like a dufflebag type or that was 

also an open bag, but that one had the majority of her 

clothes in there, like, you know, her shirts and, you 

know, everything else.  
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There was a backpack, like a white backpack 

with some kind of, you know, design on it. I really 

don't remember most of the contents in there. I still 

think just clothes. We put t he laptop in a big, tall 

black bag and there was, you know, a couple things in 

there and her toiletries were in a bag.  

So, I mean, I came out of there with, like, 

three or four bags.  

¶ Was it your understanding that all the bags  

that you carried out of the a partment belonged to 

Casey?  

A Yeah. Or at least the contents of the bags.  

I don't know if any of those were his bags that he used 

to put her stuff in. I --  I don't know. I recognized 

the --  the backpack is hers. I would think the leopard 

print is hers. I m ean - -  

Q We can  on ly  - -  

A --  I don't want to judge the guy. [Laughing]  

 
But the other --  the tall black bag for the laptop, I 

don't know and I don't --  I think there might have been 

a fourth bag with the toiletries, but I don't --  I 

don't remember.  

Q How did you recognize the white backpack? A

 I think it was just one that she used, like,  

I don't think in school, but I just think I naturally  
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saw it before, like, I don't know. Somehow I had seen 

it before, like, just in her room or, you know, I went 

over to visit or something.  

But it --  that one didn't seem new to me but 

it didn't really --  like, I --  I never made it a point 

until you just asked that now, so --  

Q The bags that we're talking about, what are 

they made of? I mean, were they --  were they ny lon, 

kind of coarse - -  

A They're not like leather or anything. Right.  

Canvas, I guess, nylon. I don't know.  

Q Did you see any plastic bags?  

A I don't --  I don't think so; no. Unless we  

put the toiletries in there. I don't --  I don't 

remember. There was --  I' m pretty sure there was a 

fourth bag for the toiletries. It could have been a 

plastic bag. It could have been another one. I don't 

remember.  

Q When you say plastic, are you talking about, 

like, a Publix bag?  

A Like a Publix bag, yeah.  

Q All right. The laptop - -  

A Um- hum.  

--  did you recognize the laptop?  

A Yeah. It was one that --  I'm pretty sure my  
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dad had got it for my mom for, like, Mother's Day or - -  

Q T h a t  - -  

A --  a birthday or something.  

Q That year, in 2008?  

A It's not that year, the year --  no. No. No.  

It w asn't that year because she just had her birthday. 

It would have been the year prior. She's had the 

laptop for a while.  

Q All right. Was there anything about the 

laptop itself that distinguished itself, that you knew 

it was your mom's, or just assumed?  

A I j ust remember the way it looked. No. I  

just remember the way it looked. I mean, I helped her 

set it up, you know, when she got it so, I mean, I just 

knew it was hers. It was --  you know, and besides 

that, it was, you know, Casey acknowledged it as mom's 

lap top when she said, you know, the laptop and 

everything. She called it, you know: My cellphone,  

 
mom's laptop.  

You know, so I mean, it was no reason to 

think it was anybody else's.  

Q Prior to going over there, did your mom tell  

you that the laptop was missing?  

A She may have. I --  I don't remember.  

don't remember.  
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Q So you said you were over there for two  

hours.  

A Yes.  

Q And the stuff was already packed.  

A Everything but the laptop, yes.  

¶ Everything but the laptop.  

A And the toiletries. He got that a fter the  

fact.  

¶ So it's a lot of time to talk.  

A Yes.  

¶ Other than talking about the very general 

thing that Casey had been there - -  

A Um- hum.  

Q --  for the --  those number of weeks and 

hadn't seen Caylee, what else did you ask? Let's start 

with just Mr. Lazzaro . What do you recall actually 

asking him?  

A Right. Well, I mean, I asked all three of  

them --  because first, I kind of got to talk to Tony by 

himself for, you know, a short period of time, you 

know, prior to going out to the living room to talk to 

all thre e of them.  

But, so I asked --  I ended up asking the same 

questions twice but, you know, I asked Tony, like, you 

know: What's Casey's --  you know, what's Casey been  
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like, you know, over the past month and --  

Q Let's stop. What did he say?  

A You know, fine, y ou know. She didn't --  she  

didn't seem --  you know, I asked him, was she happy, 

depressed, sad, whatever? And he was just, like, you 

know, she was fine. She was, you know, she was --  she 

was Casey like she was just, you know, happy, go - lucky, 

was a normal,  you know, whatever.  

And I asked him - -  

Q Did you find that odd?  

A No. I mean, he could have told me anything.  

I didn't know what I would take from all --  at that 

point I was just kind of fact - finding. I didn't have a 

pre - conceived notion on what I would hav e thought he 

was going to say.  

Q Well, I understand.  

A You know what I mean? So I don't --  I didn't  

know what was --  

 

Q But your sister had just left a couple hours 

before and told you she hadn't seen her --  her daughter 

in 31 days.  

A Right.  

Q When Tony tol d you that her behavior was 

happy - go- lucky and she was fine, did you find that odd? 

A You know, at that point I don't think I made  
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that determination. I think it was more or less just  

trying to understand what her --  where was her head at, 

not makin g a judgment on what that was, but really just 

understanding what the fact was.  

I wasn't --  at that point I wasn't trying to, 

you know, solve a case or, you know, figure out 

whatever. I was more just trying to gather the 

information to understand what I'm dealing with. So I 

don't think I ever made that, you know - -  

Q O k a y .  

A I've been trying my best to answer your  

questions, though.  

Q No. You're doing fine.  

Now, all right. So you asked about demeanor, 

how she was acting.  

A Um- hum.  

Q What else did you ask Mr. 

Lazz aro?  

A You know, did she stay here the whole time  

and --  

Q And what did he say to that?  

A He said no because over the first week of  

July, which was actually around the 3rd and the 4th and 

all that also, that he had gone out of town up to New 

York or someth ing like that to visit family, things 

like that and he said, you know, she wouldn't have  
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stayed here while I was gone.  

And I was, like: Are you sure? Did she have  

a key?  

You know, so I was asking all these questions 

and he didn't - -  

Q Did he say --  

A --  he didn't think she had a key.  

Q Did he say he was not sure or did he say  

that she did not?  

A He goes --  he --  I think it was something  

like: She shouldn't. Or, you know: There shouldn't 

be a way that she would have a key. I didn't give her 

one --  

Q All ri ght.  

A --  you know. So I don't think he knew for a  

fact one way or the other, you know. And then I was 

asking, you know, do you have a window, like she could 

have crawled in a window? Like, I'm pretty sure she  

 
stayed here, is what I was trying to te ll him and he 

was just, like: I don't think so.  

So --  

Q Did he tell you that when he went out of  

town, that Casey either took him to the airport or 

picked him up from the airport?  

A I don't know if I asked that. No. I don't  
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remember that conversation.  

Q Did you ask Mr. Lazzaro any questions about  

whether or not Casey had her car the entire time?  

A The car came up. The car came up --  I'm  

trying to remember if my folks had told me about the 

towing and all that stuff prior to going or not. But I 

remember the car coming up because I remember asking 

him about the smell of the car and - -  

Q And what did he --  what did you tell him  

about the smell of the car?  

A Well, I said, you know: What's the deal, you  

know, with the car? You know, did you ever, you know, 

get cl ose enough to Casey's car, whatever, because - -

you know, and he's, like, you know: No. Casey --  he 

told me something like --  hold on. Let me think.  

Because there was something he said about my 

sister claiming that my dad had to come get the car for 

a coupl e days to bring it to the shop, which was just  

 
crap. But, so anyway, whatever our conversation with 

the car was, Tony just flat - out lied to me about that 

night because later, you know, talking in other 

conversations is eventually, you know, when the whole 

Amscot thing and, you know --  you know, he --  like, he 

didn't bring any of that stuff up when I was asking him 

about the car and the rides and stuff.  
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He just --  he --  he just lied to me that 

night, so - -  

Q Well, let's just stick to what he told you on 

the 15th.  

A Right.  

Q On the 15th he didn't say anything unusual  

about the car.  

A No. He didn't really --  he said she'd had  

it, for the most part it would be there but, he goes, 

most of the time if they went somewhere, for example, 

they'd use one of --  t hey'd use his car. So he - -

because I said, you know: Did you ever ride in the 

car?  

Because I'm trying to figure out this --  this 

thing with the smell.  

Q Sure.  

A And he's --  you know, I said: Did you ever  

ride in the car? Did you get closer to smelling it?  

And he was, like: We never used her car, you 

know. Or: I was never with her when she was driving 

or, you know, never whatever; and that was just - -

that's a lie.  

Q Did you ever --  did you ever ask him if he  

had actually seen it in the parking lot of the  

apartment complex while she was living there and using  
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his car, that it was just parked?  

A He led me to believe that, but - -  

Q How did he do that?  

A Just by saying that: The car was always  

there. We never used it.  

Q O k a y .  

A You know. But I --  so I don't know  from that  

point.  

Q All right. So you talked 

about the car and her demeanor and how long she'd 

stayed there.  

A Um- hum.  

Q What else did you guys talk 

--  what else did you ask him?  

A From that point I was just, like, tell me,  

you know, because, of course, their day has probably 

been pretty crazy, too, so they're --  they're trying to 

ask me, you know, what's going on. And. I was, like: 

You tell me, you know.  

 
And so he kind of gave me a recap of, you 

know, how my mom came in and got Casey and, you know, 

and t heir thoughts bn all of that.  

Q What did he tell --  what 

did he tell you about what had happened when your 

mom came over?  

A Amy showed up, knocked on the door and Amy - -  

by the time they even opened the door, you know, that  
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they saw it was Amy, but by the t ime they opened my 

[sic] door, my mom's, you know, making her way through 

the door and saying, you know: Where's --  you know, 

where's Casey and, you know, whatever.  

Q Did he indicate what your mom's demeanor was  

when she came into the apartment?  

A Oh, yeah . He said --  you know, he said that  

she's just frantic and, you know, going berserk 

probably, like she was at the house, so it made sense.  

Q Right. And did he tell you anything about  

how Casey was reacting to all this?  

A I don't think he really offered tha t up and I  

didn't really ask him, you know, how Casey was. I 

remember him saying Casey was, like, in the --  in the 

room, like, in his bedroom when my mom came in and she 

came out to see her and they went out to talk outside 

for a minute.  

And then she came back in to get something,  

 
which I don't know what she would have brought back and 

then they left, so --  or to say bye or something. I 

don't know.  

Q Did Mr. Lazzaro give you any indication that  

either he or Casey was expecting your mom to come? 

A No. I didn't get that indication that  

anybody had tipped them off or, you know, whatever.  
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Q All right. So you said they were peppering 

you with questions and you were, like: Well, you tell 

me. 

A Right.  

Q Did you ask her any --  did you ask, I'm  

sorry, Mr. Lazz aro, what else did you ask him? Did you 

ask him about a nanny on the 15th?  

A I don't think I asked him about a nanny  

specifically, but when I --  you know, when he was 

telling me about, you know, what Casey would say as far 

as, you know, where --  where Cayl ee was, you know, 

during the time since, you know, obviously she's not 

with you guys, staying with you guys and where she said 

that she was and if she said nanny or whatever.  

I was, like --  he --  it never really got off 

the word, nanny, like, there never w as another person's 

name in there. The only other person that she had 

referenced was my mom and dad. So it's not, like, you  

 
know, any of those other names came up.  

Q So it would be fair to say after speaking  

with Mr. Lazzaro, you were probably a litt le bit more 

confused than you were when you got there?  

A Oh, yeah. Absolutely. I mean, it --  nothing  

was making sense still, you know. It just --  I --  I 

still didn't know where to go from it, so --  but I  
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believed everything that he was telling me was what  he, 

you know, was the truth. I mean, I know later that 

there were things that he just flat - out lied to me 

about or didn't tell me the full story but, I mean, I 

still think that my assumption on, you know, the - -

what he was telling me was accurate for the most part 

is still correct, so - -  

Q All right. So you stayed there for about two  

hours and then you left.  

A Yes.  

Q Go straight back to your parents' house?  

A Yeah. Straight back home. It's about a  

20- minute drive one way because it's over by UCF 

compared t o the house, so - -  

Q Were there --  were the police still 

there? AYes.  

Q And how many?  

A A bunch. There was a circle of at least  

 

four, if not more, officers outside the house. There 

was --  

Q Any neighbors start to gather?  

A No. Which was kind of weird.  

Q I mean, it was pretty late.  

A Yeah. It was late, but it --  we typically  

have a --  and it's --  actually we still do. We have a  
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very quiet neighborhood and section of it. It's just, 

you know, all the outside stuff that made it not that. 

But the --  the n eighborhood and the neighbors  

especially, everyone always just kind of keeps to 

themselves, even if, you know, something else is going 

on or whatever.  

So I --  I didn't notice it or I didn't make 

it a point to notice it, so - -  

Q Do you think there were at 

lea st four police officers there?  

A Outside at least and there was one inside,  

the girl that was one of the first, you know, officers, 

like, the second officer to come. She was inside the 

house with my mom and dad when I was bringing the bags 

in.  

Q Is that the --  is that the 

woman that you - that - -  

A Yes.  

Q --  you said you knew from high school? 

A Um- hum.  

Q Is that Adriana?  

A Yes. Thank you. [Laughing] I always knew  

it was an "A", but - -  

Q That 's  okay.  

A --  I felt bad that I could never remember her  



 

 

name.  

Q When you  got back to the house, was Casey 

there?  

A I honestly can't remember. I am pretty sure  

that she was. I can't remember. If she was there, she 

was either in a cop car or she was with the officers 

that were standing outside, kind of, like, in a circle. 

But I don't know for a fact.  

Q You brought everything inside.  

A Yes.  

¶ Did it take you one trip or two?  

A I made it all in one.  

Q And what did you do with it?  

A Just, I brought it inside. My mom's kind of,  

you know, I was, going, like: Well, where am I putting 

this?  

And my mom said to the --  to, you know, 

Adriana, that: I want to go through it.  

 
And she goes: Dump it out. The officer 

says: Dump it out.  

So I just kind of one by one kind of handed 

them to my mom and she just started dumping shit out on 

the floor. So, I mean - -  

Q Did she dump --  did she dump all three bags?  

A Pretty much. I mean, she didn't dump --  she  
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really just dumped out the backpack because that had,  

like, her, 'you know, Casey's wallet in it and, you 

know, stuff that was kind of loose. The other --  the 

other bags were, like, they were all clothes, so there 

wasn't really a need to dump those out to see what was 

in it, you know.  

So my mom was more interested in what the 

bags contained, you know.  

Q Do you know what your mom was 

looking for?  

A I have no idea.  

Q And - -  

A I have no idea.  

Q --  did you look through the 

bags or look at the contents that came out?  

A Obviously I saw her opening or, you know,  

picking things up and things of that nature, but I 

didn't, you know, start, you know, going thro ugh 

myself. No. I didn't involve myself with that.  

 

Q Knowing and understanding that you didn't 

pour through everything - -  

A Um- hum.  

Q--  when it came out of the bag, can you - can 

you state that you saw anything belonging to Caylee?  

A No. I don't remember seeing anything  
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belonging to Caylee.  

Q All right. When --  did you dump the bags out  

or did your mom?  

A No. My mom did.  

Q And that was in the presence of law  

enforcement.  

A I'm pretty sure she stayed there for --  oh,  

yeah. Oh, absolutely. I don't know if she was there for 

when we went through or, again, when she went through the 

third or the fourth bag because I remember at one point 

when she did the backpack and opened up her wallet, there 

was --  she pulled out, like, one of her Sears or J.C. 

Penney cards  and was, like: This is my card.  

And, or something. But she handed over an ID of 

Casey to --  like, the law enforcement officer asked for 

something that came out of the wallet. I'm pretty sure it 

was her driver's license. But, you know, so  

 

she grabbe d that and the law enforcement officer went 

outside at that point.  

I don't remember if we were still --  I know 

my mom was still going through that bag's worth of 

stuff but I don't remember if there was other things 

being opened, so they were not present th e whole time.  

Q I don't know if I asked you this. Did Mr.  
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Lazzaro tell you that he packed the bags?  

A Yes.  

Q He said he d id.  

A Yes.  

Q And that was in --  that was in --  or awaiting 

your arrival.  

A Exactly. He was, like: I put her stuff  

together.  

You know, and then I --  obviously I saw them 

put the --  he was, like: Oh, I forgot the toiletries.  

And, you know, he put all those together.  

Q All right. Did you notice anything about the  

bags? Were they even torn?  

A Not that I could tell.  

Q Did they have an odor to them?  

A No.  

Q To the best of your recollection, when those 

bags were turned over and poured out, Casey was not in  

 
the room.  

A Oh, Casey was not in the room. I know she  

wasn't in the house.  

Q All right. Where was your dad? AHe 

was in the living room, too.  

Q Al l right. What do you recall your mom  

saying after looking or while she was looking through  
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the items?  

A She was just reacting to every one, whether  

it was, you know: These are all new clothes; because 

almost all of them were new clothes. Or, you know: 

Thi s is my Sears card that's in her wallet.  

You know, it was, like, things like that. 

mean, there wasn't --  I didn't take anything - -  

Q D i d  y o u r  - -  

A --  real important from that.  

Q Did your mom make the connection that these new 

clothes were bought with her cards ? 

A Oh, yeah. There were receipts in the bag,  

too, so, like, pretty much for the clothes. Like, my 

mom found her --  one receipt from Target and was, like, 

you know: Shirt. Shirt.  

You know what I mean? So, yeah. She was 

figuring it out that: Oh, I just paid  for all this 

stuff. [Lau ghin g] Or I'm going to pay for all this  

 
stuff.  

Q A l l  r i g h t .  

A Yeah.  

Q Did they just stay in the living room or did the 

police take them?  

A All the stuff?  

Q Y e a h .  
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2A I'm pretty sure it all stayed in the living  

3ro om that night; yeah.  

Did the police ask for any of it at that  

time?  

A I don't think that night. I --  I don't  

remember for sure .  

Q All right. At some point 

after that, did you see your sister again, that night?  

A No. I did not. No. I didn't. And even the  

next --  I'm just trying to think. I didn't see her the 

--  the rest of that, you know, night. Obviously it was 

early morning at tha t point. I just went home and went 

to sleep.  

Q You stated a couple minutes 

ago that you weren't --  when you first got there, you 

weren't sure if your sister was in the driveway or in 

the police car.  

A Right.  

Q Do you have a specific recollection, not what 

you've been told - -  

A Um- hum.  

Q --  but do you have a specific 

recollection of seeing her in a police car?  

A Yeah. She was in the cop car before I ended  

up going to Tony's. I'm trying to remember how that --  
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kind of how that was or what --  oh. I was asking her , 

like, what her sign - ons for MySpace and, like, her e-

mail and all that kind of stuff because I'm trying to --  

I want to go through her, you know, her stuff to see if 

I can, you know - -  

Q When --  I'm sorry.  

A --  figure anything else - -  

Q When were you askin g her this?  

A That should have been before I went to see - -  

it should have been before I went to see Tony.  

Q And this wasn't while --  this wasn't during  

the conversation you had while sitting in the garage.  

A No. No. I distinctly remember --  I may have  

obt ained, like, an e - mail address that she used in the 

garage but I specifically remember verifying her 

password to, you know, to the account when she was in a 

police car, so - -  

Q And this is --  

 

A --  I'm pretty sure it had to be that night.  

Q Do you recall  which one --  

which password you were able to verify?  

A Yeah. It was the one for --  it actually was  

the same for her Yahoo, for MySpace, whatever, the 

timer55 password.  

Q Did she not give you a 

different password a  
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couple days later at the jail?  

A I don't - -  I don't remember.  

Q Looks like a c - y- a- s cy  c- a- y- s- 234?  

A Unless that was for a different account, I'm  

just --  I'm specifically remembering what I asked her 

about the --  her being in a police car, it was 

specifically about the timer55.  

Q O k a y .  

A Because --  and also the spelling of her  

e- mail address for that password one.  

Q And what was that?  

A She has a few. I can't remember any more.  

She had, like, a Yahoo one and a --  a Roadrunner 

account. One of them was spelled --  spelled her name 

with a "K", like, kind o f like Kaylee, but Kayseeomarie 

and then she had another one, but they were completely 

different. I was trying to match them up and - because 

my spelling on it I didn't understand, so --  

Q If I could backtrack a little bit. 

A Sure.  

Q When you --  when you - -  right before the 

police came, you had indicated that you had gotten 

yourself a pad of paper and a pen.  

A Yes.  

Q And you were able to write down Tony's name  
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1 and the apartment complex --  

2 A Um- hum.  

3 Q --  before the police came.  

4 A Um- hum.  

5 Q Did  you have that notepad with you the entire  

6 time? Let me break it down.  

7 When you were talking to Casey in the garage,  

8 did you have the notepad with you?  

9 A No. No.  

10 Q Before you went to Tony's house, did you have  

 11 the notepad with you taking  notes?  

12 A I know I wrote things down while I was at the  

13 house before T went to Tony's and so, yeah.  

14 Q All right. When you went to Tony's, did you  

15 take notes?  

16 A No. Mental notes.  

17 Q Okay. Do you still have them or did you turn  

18 them over? What did you do with all those notes?  

19
11 A T don't know. I know I don't still have them  

20 in my possession today. So that actually could have  

21 been something that could have easily been thrown away  

22 as well because, you know, obviously To ny Lazzaro and  

23 Sutton Place and, you know, Jeff Hopkins, Zenaida  

24 Gonzalez, all the things that I, you know, could have  

25 written down at that point were pretty easy to  
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remember, so - -  

Q But in terms of the 

passwords and the user names to different or  varying 

accounts - -  

A Right.  

Q --  that might be something 

that you wouldn't remember.  

A Right. I didn't --  I didn't write down - -  

actually, I remember I never wrote down the e - mail 

addresses and I kick myself in the butt for it because 

even two months later  I was, like, how the heck was 

that point supposed to be? And I was trying to think 

back to remember how to do it, so --  so I never 

remember writing those down.  

Q And you don't have a recollection of giving 

them to law enforcement, those notes?  

A No. I'm pre tty sure the only thing I shared  

with them were, like, a list of, like, the receipts, 

like a summary, you know, just writing down the  

receipts and, like, some phone record --  phone number 

stuff. That's the only thing I remember and I just 

gave that to them because I thought it would be 

helpful.  

But I've never --  even to this day they've 

never asked me for anything, other than that stuff.  

Q All right. So then it would 

be your  
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testimony that when you left to Tony's house, that was 

the last time you s aw Caylee on the --  I'm sorry, Casey 

on the 15th.  

A Yes.  

Q Did you see her on the 16th?  

A I don't think so.  

Q Well, first of all, were you able to --  did you 

go to sleep that night?  

A Uh- huh. Barely. [Laughter] I was up pretty  

late, probably till 5:00 or 6:00,  but I want to say I 

slept until about noon or so.  

Q Did you sleep at your house or - -  

A Yes.  

--  at your folks?  

A No. My house. And then I came to my  

parents' house and my --  Casey wasn't there because my 

--  I remember my mom saying that Yuri came and picked  

her up or something like that, so --  

Q Did you know who Yuri was at that time?  

A No. No. [Laughter] She's, you know, said,  

the detectives, whatever, you'll meet them. But, yeah.  

Q Did you --  well, did you ask who Yuri was?  

A I'm sure. Or she may even have  said, you  

know: The detective, Yuri, they came and picked him 

up.  
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But I know it was Yuri that came and got her,  

is what - -  

Q When you went back to the 

house, was law enforcement there?  

A I don't --  I don't think they were there when  

I went back over. I kno w they came over that day, but 

I don't think they were there when I got there.  

Q When you were telling us about the events of 

July 3rd, you had mentioned your girlfriend, Mallory. 

A Yes.  

Q I'm sorry if I didn't ask you, her last 

name? AParker.  

Q And you guys ha ve been together for a 

while. AYes.  

Q Did she come over to the house on 

the 15th?  

A No.  

Q Were you - -  

A I never even called her.  

 

Q Were you guys living together at the time? 

A No.  

Q Had you ever lived together?  

A No. I mean, she'd stay with me but, no. W e 

never --  we haven't lived together yet. No.  

Q Did you contact her on the 

15th to tell her, you know, what the heck was going on?  
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A The early morning of the 16th, you know, I  

ended up calling her and just kind of - -  

Q Before you went to bed?  

A Right.  

Q What d id you tell  her?  

A I don't even remember. I think it was more  

just, you know --  you know, this --  you know, this is 

what's going on, just kind of recapping, you know, you 

know, Caylee being missing and, you know, and all this 

stuff and just not knowing how  to --  how to deal with 

it. 

So, I mean, it was --  it wasn't a very long 

conversation because, you know, I was, like: I just 

want to go to sleep and, you know, and get to bed so I 

can, you know, deal with this stuff in the morning.  

Q Did she offer to go to th e 

house or offer to help you out?  

A Oh, absolutely. She was, like, you know:  

want to come over.  

And I was, like: No. I mean, I haven't 

gotten any sleep. If you come over now, I'm not going 

to get any sleep. You'll be wanting to talk. I need 

to get rest . I'm --  I'm just dead.  

Q When you went back to the --  

when you went back to the house, did you see --  did 

Mallory come over  
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later on that afternoon?  

A I don't think she came over to the house on  

the 16th. I know it --  I'm pretty sure it took us a day or  

two for her to come over because it was kind of, you know, 

we really weren't trying to have a whole bunch of people in 

the house other than, you know, the ones we had to at that 

point.  

So --  but I don't remember her coming over on  

the 16th.  

Q I'm sorry. I f orgot to ask you a question 

about going over to Tony's house.  

When you --  did you ask him for anything that he 

wasn't able to give you? In other words, did you just ask 

for everything that he had or did you have something specific 

other than this --  the - -  

A All I knew I was getting was the laptop;  

yeah. So I didn't ask him for anything else. No.  

Q The 16th you slept till noon. You went back 

to the house.  

A Um- hum.  

Q You were told that Casey was with Yuri. 

A Yes.  

Q How long did you stay on the 16th?  

A Not very long. It's so hard to remember.  

--  I know I didn't stay there very long, you know. And  
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I don't remember what it was that I was leaving to go  

do or what, but - -  

Q Was the car stil l in the garage?  

A I --  I think it was. I think it was. I  

don't think the y had towed it away at that point.  

Oh, no. It wasn't in the garage. My dad had 

--  my dad actually moved it. He moved it, like, into 

the driveway or something.  

Q Just got it out of the garage.  

A Exactly.  

Q And it was still on the property, though. You 

saw it.  

A I'm pretty sure I remember it being there.  

Yeah.  

Q Were you supposed to work on the 16th?  

A Oh, yeah. Or if that wasn't a weekend, then,  

yeah. I'm pretty sure I remember that I --  I know I 

called my boss on the 15th and told her, you know:  

Hey, I can't get into all the specifics, but I'm not 

going to be, you know, at work or whatever.  

So I'm pretty sure, if the 16th was a normal 

weekday, then, yeah. I would have --  I would have had 

to work that day, but I didn't go.  

Q Did you take any other days off? In th at 

consecutive, like, the 17th?  
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A I didn't go back to work from that point on.  

Q Okay. Now, did you see --  did you see Casey on 

the 16th?  

A I don't think so. I don't think I did. I  

don't --  I want to say no. I don't think I did.  

Q Did you have any conversatio ns with her - A

 No.  

Q - -  on the phone?  

A No.  

Q Text  messaging?  

A No.  

Q Did you go back onto her MySpace accounts or any 

of her accounts to see if she had logged on?  

A Well, I know she didn't really log on to any  

of those, but she --  her and my mom, you know, whe n 

they brought her back after I had already left, her and 

my mom stayed up that night and created a --  a MySpace 

page for Caylee.  

Q And now, how do you know this?  

A My mom told me that they did.  

Q Your mom told you.  

A Yeah.  

Q O

kay. A  So, you know, I got th at. So when I 

was 

there, it was more like trying to reel all that in and  
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just start changing those things around, you know, 

whatever. So, yeah. I mean, I was on the MySpace - -

probably on her MySpace thing every day.  

Q I'm sorry. I'm not --  I'm a little  

i lliterate when it comes to this stuff.  

A That's all right.  

Q What do you mean, you go in there and try - and 

move things or turn things around or move things around? 

What do you mean?  

A Oh, well, what I mean for that is, you know,  

putting up, like --  maybe n ot moving things around, but 

putting up, like, a bulletin, kind of like a blog thing 

that says, you know --  you know: Caylee's, you know, 

missing. If you have any information, or have you seen 

my sister lately? Call me.  

Or something like that. I was puttin g 

messages like that up to try to get anybody and 

everybody that knew Casey to call me personally so I 

could start, like, asking them the same questions that 

I would have asked Tony.  

Q But by the time you saw that page, it had 

already been created.  

A Sure. Yeah. Exactly.  

Q All right. But you changed it so all of the 

phone calls or information would come to you?  
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A No. What I'm saying is, I would post a  

message on there or something - -  

Q O k a y .  

A --  that says, you know: Please, you know,  

contact me for, you know, whatever.  

Q When was the next time after the 15th that 

you recall actually seeing your sister?  

A It wouldn't have been until she was released  

from --  from jail in August. I'm pretty sure it was 

August was her first release.  

Q A l l  r i g h t .  

A But obviously other t han the video  

visitations.  

Q Now, you --  did you have your own MySpace 

account at that time?  

A Yeah.  

Q Did you have a Facebook account at that time? A

 No.  

Q And Casey had her own.  

A She had both. Yeah. She had a MySpace and a  

Facebook.  

Q And what you're talkin g about is creating a 

special one - -  

A Yeah.  

Q - -  just for Caylee.  
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A Yeah. They created a --  one specifically for  

her that, you know, I don't know if they just put a 

bunch of her pictures on it or --  I don't remember the 

original contents. I just remember  we, you know, as we 

got, like, a flyer made up and all that stuff, we 

started, you know, turning it into a way to go to get 

information on, this is who I need to contact if I have 

tips and all that kind of stuff.  

Q All right. So after --  and I guess you're 

clear that after the 15th, you really --  you hadn't --  

you did not see or speak with your sister again until 

after --  other than jail interviews - -  

A Right.  

Q --  or visits --  

A There were those calls and stuff that she - -  

Q --  or in person until she was rele ased some 

time in August.  

A Yes.  

Q All right. You went to go visit her on the 

16th; is that correct, July 16th?  

A I --  was that a day of a visit --  of a jail  

visitation? Then, yeah. I don't remember the dates of 

the jail visitations. I'm sorry.  

Q You went --  you went --  the first time that you 

went --  



 220 

 

A The first opportunity that I had to see --  I  

don't believe it was the 16th. I don't think at all it 

would have been the 16th, but --  because they --  it took 

them days, if not weeks --  

Q Yeah. I could - -  

A --  for us to be able to see - -  

Q I could be incorrect on that.  

A Because, yeah. We --  we pleaded with Yuri  

and John, you know: When can we get in to see her?  

Because they were, like: You have to make an 

appointment for the week prior. We are already into a 

week; or something like that and somehow we got screwed. 

There was a whole week where we couldn't see her, so --  

Q The first time that you went out to the jail, 

you went --  

A Uh- huh.  

Q --  with your folks; is that correct?  

A I never did a video visitation with  them, I  

don't think.  

Q Did - -  

A Every one that I did was by myself.  

Q Did you go out to the jail with them?  

A No.  

Q All right. On the 16th, though, you did  
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receive a phone call from, y9ur sister, from Casey.  
¶ Å. 

A Probably at the house. Well, then I talked  

to  her at the house.  

Q Correct. A Okay. 

Yes. Yes.  

Q All right. A There, I know what you're 

talking about.  

¶ All right.  

A Sorry. [Laughter] It's so - -  

Q And it's not you. That's me.  

A Trust me. It all runs together. [Laughter]  

Q All right. Now, you recall receiving a p hone 

call - -  

A That - -  

Q --  from your sister - -  

A Yes.  

--  from the Orange County Jail.  

A Yes.  

 
Q And this is the day after --  this was the day  

she was arrested.  

A Yes.  

Q All right. And you've listened to that. 

A Right.  

Q It's an interesting phone call in th at, and 

correct me if I'm wrong, it appears that Casey's rather  
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irritated.  

A Yeah. You could say that. [Laughter]  

That's --  

Q You answered the phone; right? When the - -

when the phone rings, you were the first person that - A

 No. My mom --  my mom answered  the phone.  

Q Oh, that's right. And 

then she hands the phone off to you.  

A Yeah. Because she just --  they weren't  

really being very --  

Q All right.  

A They weren't getting anywhere.  

Q Would it be fair to 

say that you were a little irritated at Casey?  

A Sure.  

Q Al l right. Tell me 

about that. Tell me about the phone call itself, 

what you recall of it.  

A What I remember is my phone --  my portion  

with Casey was --  it was fairly short because I was 

pretty --  I was, like you said, angry or frustrated 

that, you know, w e are trying to help her and, you  

know, she's being short with mom, you know, when she's 

trying to --  all she's really trying to do is help, you 

know, and that's not the way that she needs to be.  

So I was almost trying to, again, just be the  
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force of reas on for her or just focus her in. I mean, 

that's what I remember. I --  I think at that point I 

may have --  I don't remember if I had asked her or 

verified, like, an e - mail address or a password type of 

a thing on that call, too.  

It's been a while since I li stened to it, but 

I do remember - -  

Q 

Well, you - -  

A --  most of it.  

Q Do you recall that the reason she called was  

simply to get Tony's number?  

A Yeah. I --  I do remember that, that mom's - -  

that she kept asking mom for Tony's number or something 

and I --  I  think I remember something, like --  I think 

I remember just telling her: I'm not going to give it 

to you or --  

Q You had i t .  

A Right.  

Q And you --  when you got on the phone with 

her, you basically - -  

A That wasn't --  that wasn't my topic of  

conversation. That might have been hers, but it wasn't 

mine. [Laughing]  

Q And you handed off the 

phone.  

A Yeah. Reluctantly, yes.  



 

 

      

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

199 

Q And who did you give the phone to, do you  

remember?  

A Christina.  

Q Who's she?  

A New to me, but a friend of Casey's, someone 

apparently that she had been friends with for a while 

or so I was told by my family and, you know, and by 

Christina.  

Q The day that she was over at your house, was 

that the first time you'd ever seen her?  

A First time I've ever met her, yeah. That I  

remember meeting her, yeah.  

Q At any point did you get back on the phone 

with her on that call?  

A I don't think I did.  

Q Did you give the number to Christina? A

 I don't know.  

Q Or do you remember doing that?  

Q  
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  A I --  I don't. I don't think I did. I don't  

remember doing it.  

Q Now, after that jail --  after that call 

ended, what do you recall discussing with your parents 

about what had just happened?  

A That it was ridiculous. She was more worried  

about Tony Laz zaro than Caylee Anthony, frankly.  
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[Laughter]  

Q Was that --  was that the basic consensus in 

the room?  

A Yeah.  

Q Now, I believe --  I believe your first jail 

visit to your sister was on the 27th.  

A That sounds about right, yeah. [Laughter]  

That's probably about right on.  

Q In between the 16th and the 27th - -  

A Um- hum.  

Q  - -  did you receive --  did you ever speak with 

her again on the phone?  

A I don't think so.  

Q Did you write any letters to her in that 

brief time?  

A I've never written a letter to Casey.  

Q In  between the 16th and the 27th did you 

receive a letter from her?  

A No.  

Q To your knowledge, between the 16th and the  

27th did your parents receive a letter from her? 

A Not to my knowledge.  

Q To your knowledge, did anybody receive 

a letter from her?  

A Not to my knowledge, no.  
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Q All right. And have you had the chance to --  

I don't know if I included this in the stuff that I 

sent you, but did you have a chance to look or have you 

seen the video or listened to the audio of that jail 

visit?  

A Of the jail vis its? I probably have seen  

snippets of it, whether it was, you know, something 

that was run on the media at some point. I don't think 

I ever just sat down and, you know, and went through 

them. I didn't listen --  I didn't watch or listen to 

them last night o r anything either. No.  

Q Okay. Well, from what your recollection of 

it is - -  

A Sure.  

Q --  would you agree with me that your tone 

with her on the 27th was a little bit different than it 

was on the 16th?  

A Absolutely.  

Q You were much nicer.  

A Trying. [Laughi ng]  

Q And was that an effort?  

A Oh, no. Well, of course. Like, you know,  

naturally, even if I was frustrated, even if I came 

across as being frustrated at her, that still wouldn't 

have been my attention --  intention that I wanted to be  
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202 

forceful, even on the 16th because that's not the way  

that I would operate with her because I wouldn't be 

very responsive if someone was ð and asked me.  

I'd rather someone be, you know - -  

Q But obviously you have a lot of anger.  

A Well, I'm not happy with the situation, you  

know. [Laughing]  

Q All right. I understand 

that. But were you --  you kind of expressed some 

irritation or anger at her because of the phone call 

on the 16th.  

A Well, yeah. The way she was talking to my  

mom, that was just --  that was unacceptable.  

Q And in between the 16th 

and the 27th, you or your family still had not received 

any additional information from - -  

A Right.  

Q --  Casey; correct?  

A Right.  

Q You had talked to me earlier this morning 

about when you were trying to get her to open up to you 

in the bedr oom - -  

A Um- hum.  

Q --  that you had to use a different tactic  

than your mom.  

A Right.  



 

 

Q Now, would it be fair to say that when you 

went to go visit her on the 27th, this was a tactic? 

A Absolutely.  

Q All right. So when you're 

much nicer to her on the 27th, thi s is just in an 

effort to get her to open up.  

A Absolutely.  

Q You start off by asking 

her to write letters. Do you recall that?  

A Um- hum. Yes. Because I remember my folks  

wanted me to ask that. [Laughing]  

Q Okay. Have you --  have you 

ever received any letters from her?  

A No.  

¶ No. I know I asked you between this time  

frame, but - -  

A Not a problem.  

Q --  from the time that she was 

arrested until  

today -  -  

A Right.  

Q --  have you ever received 

a letter from your sister?  

A No. I have not.  

¶ Have you ever read anything t hat was --  that 

was meant for you that maybe just didn't come to your  
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physical address? 

A No.  

¶ All right. You also give her a list of  

people and you want her to tell you who she can trust 

and --  or, I'm sorry, who you can trust - -  

A Who I can trust.  

--  and --  

A Exactly.  

--  who you cannot.  

A Right.  

¶ You start off with Amy. Is that Amy  

Huizenga?  

A Yes.  

¶ Tony.  
A Yes.  

¶ That'd be Lazzaro.  

A Um- hum.  

Q Mom and dad.  

A Um- hum.  

Q And 

Ryan. AYes.  

Q Who's Ryan?  

A That was the other gentleman that during high  

school, you k now - -  

Q O k a y .  
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A --  she was friends with the guy that I played  

basketball with; yeah.  

Q All right. And those five people are people 

that your sister indicated to you that you could trust 

on the outside.  

A That's what she said.  

Q And that would be truthful with you in giving 

information.  

A Yes. Yes. That's what she said. Yes.  

Q Annie. Who's Annie?  

A Annie Downing, one of the girls that I called  

to try to find out where Casey was that night. Yeah.  

Q Annie could not be trusted, according to your 

sister; is that right?  

A That's what she said.  

Q And I --  was there somebody named Meliva? 

A Melina.  

Q Melina.  

A Yeah. It was another one of Casey's friends  

she went to school with.  

Q Did you know her?  

A Yeah. Probably not as well as I knew, like,  

Annie or something like that, but  I knew I had her 

phone number, too. I just --  I never thought to call 

her so --  
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Q And I know during the jail call your sister 

doesn't go into specifics as to why you can't trust 

these people.  

A Right.  

Q Subsequent to that, have you ever learned 

from Casey why you could not?  

A No. And, frankly, I thought some of the  

people she told me I could trust, that's not true; Amy 

being one of them. [Laughing] Probably she's a 

standout, if --  if, you know, bu t, no. That --  some of 

that never made sense to me and I think some of it was 

--  I think a lot of her answers are how I took it 

because I didn't really read a lot into it with, you 

know, not being able to trust Annie.  

I thought it was more that it didn't m atter 

as it related to --  to this, that, you know, Amy --  or, 

excuse me, that Annie wouldn't really know anything 

because she hadn't been talking to her recently, you  

 

  know what I mean? So that's kind of the way that I 

never said: I really wonder why s he thought that. 

Because I just --  that's what I took from it,  

S O  - -  

Q Well, I'll go --  I want to ask some more 

questions about some of these people - -  

A Sure.  
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Q  - -  later on. Jesse. Jesse Grund, she was 

kind of on the fence  with, but finally settled on no. 

A Right.  

Q Will.  

A Um- hum.  

Q Who's Will?  

A This was someone that she --  I don't know  

exactly when she met him, but she went to a party at 

his house on the 4th of July and she had stayed there 

that night, so Z know there was at  least one night when 

Tony was gone that she stayed with Will.  

But Will was somebody that she was at least 

talking with while she and Tony were together. I know 

Tony knew Will. Neither of them were too fond of the 

other. But over the course of those nine d ays or so, 

from the 16th through, you know, up to the 27th, there 

was a lot of new people that I was meeting and Will was 

--  was a very new one at that point so --  

Q Did you have a occasion later on to actually 

speak with Will?  

A Hmm. 

Q All right. We'll get to that.  

A Absolutely.  

Q The people that your sister indicated she 

couldn't be sure of would be Ricardo --  
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A Um- hum. Yes. Sorry.  

Q --  and someone named Roberta? Did I have 

that right or d id I miss --  maybe I misread 

that. A I don't know. I don't know Roberta.  

Q All right. At one point --  let me ask you if 

you recall asking her at one point, where --  you ask 

her: Where should I --  areas or places where I should 

focus on the search - -  

A Um- hum.  

Q --  tips or reaching out to people.  

A Yeah.  

Q All right. And she responded to you by 

saying: Close to home - -  

A Um- hum.  

Q --  close to our family.  

A Um- hum.  

Q What did that mean to you?  

A Well --  
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 MR. BAEZ: I'm going to object. I think 

that's a mischaracte rization of what - -  

THE WITNESS: Right.  

MR. BAEZ: --  was said.  

MR. GEORGE: Well, we'll --  all right. We'll 

say that. We can take a break and we'll get the 

--  we can get the tape if you want.  
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THE WITNESS: Okay. Yeah. Because, I mean, 

it wasn't just  that.  

BY MR. GEORGE: 

Q Do you remember asking that question?  

A Yeah. I remember asking the question.  

Q What do you recall her answer to be?  

A She did say --  because I asked her areas, all  

that stuff. She said: Close to home. She said: New 

York, North Caro lina.  

I think she said Miami. I mean, she said a 

whole slew of places. So none of them stood out one 

way or the other for me because they were all over the 

map, you know what I mean? So, anyway, that's what I 

remember.  

Q Okay. You told her that the family, y ou said 

the we're word and I'm assuming the family.  

A Yeah.  

Q We're writing to her and she indicated to you  

that she was getting nothing.  

A Um- hum.  

Q Do you remember that?  

A Yes.  

Q And you also asked about the tattoo and she 

told you that it was Casey --  tha t it was Caylee 

related.  
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A Um- hum.  

Q Did you have any idea what that meant at the 

time?  

A I don't think I did at the time. It took - -  

my mom ended up explaining it to me.  

Q What did your mom explain to you about the  

tattoo?  

A Or, no. Actually, I take that b ack. My mom  

--  we kind of had our theory on what it meant when she 

said that it was --  that, you know, it was about 

Caylee.  

Q Okay. What was your initial theory about - -  

A I didn't know. I'm not a tattoo person a t  

all, so I can't think of --  other than putti ng an 

initial for somebody, I can't think of anything that 

would, you know, it didn't --  besides, I didn't really 

see the tattoo either, so I didn't know what I was 

comparing --  you know what I mean? I wasn't drawing an  

assumption since I hadn't seen i t so - -  

Q Did you know that she had just gotten a 

tattoo or did you know what the tattoo said?  

A My mom told me. I was going off of what my  

mom told me so - -  

Q What did mom tell you?  

A That it was --  holy crap. [Laughing] This  
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was so long ago. [Pause] It wa s some --  that there 

was, like, there's stars in it and, you know, just one 

of Caylee's favorite things is at night, you know, 

looking up and seeing the --  the stars and the moon and 

all that kind of stuff, that it was --  there was 

something like that for --  I don't even remember.  

I think there were words on it. I don't even 

remember what --  what it said. I --  I can't even 

remember right now.  

Q What was the theory that you had as to what  

the tattoo meant?  

A That, you know, Caylee was, you know, taken  

and Ca sey, you know, was trying to figure out a way to 

cope with that and, you know, chose to use, you know, a 

tattoo to be a way to remind her. I mean, that was my 

best guess. It didn't really make sense to me.  

Q Later on were you told something else?  

A No. I m ean, Casey, when she was out in  

 
August, I heard, you know, her tell my mom that, you 

know, it was --  that it's what --  that's exactly what 

it was, that it was, you know, Caylee liked the stars 

and all that stuff and that's --  that's what it meant.  

So I --  I heard, you know, Casey tell my mom 

that, so that's why I knew later what the --  what the 

meaning was.  
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MR. GEORGE: Okay. Can we take about a five -

minute break? Yeah. Let's go off the record for 

a second.  

[Whereupon, a recess was taken, after which  

the following transpired:]  

BY MR. GEORGE: 

Q Mr. Anthony, at that 

meeting on the --  with your sister on the 27th, you 

still at that time did not believe that your sister was 

responsible for Caylee's disappearance.  

A Correct.  

Q So you'd been giving a 

jumping - of f point. You were told who to --  who you 

could trust, who you could not trust and those that 

she wasn't sure of.  

A Um- hum.  

Q You were also given some idea of where to  

look; is that correct?  

A Um- hum. Yeah.  

Q What did you do with all that information?  

A You know, talked to those people, talked to  

people that knew those people, you know, just to kind 

of try to make sense of that. If it made sense as far 

as places to look or, you know, or that sort of thing, 

was, like, I would share that with my parents. I'm  

pretty sure they'd put that in the media.  
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I may even have put that in the media, too. 

I don't even remember any more. But, you know, just 

started trying to figure --  put all those pieces 

together and make it try to make sense.  

Q By this --  by this date you  

knew or at least you knew that what your sister was 

saying was that the last person that had Caylee was the 

nanny.  

A Yes.  

Q What efforts or what 

information did she give you, specific information did 

she give you that would help you find the nanny?  

A I was hoping it was those --  those locations,  

you know, whether she had family in those locations or 

some kind of ties, you know, to it.  

Q Other than Sawgrass - -  

A Right.  

Q --  what other locations did 

your sister give you to find the nanny?  

A I mean, like, just --  and that's the thing.  

That's the problem. They were generic. It was, like, 

you know, Miami and close to home, you know. She has 

ties --  they have ties in New York, you know, all those 

--  all those sort of things was what --  they were 

searching everythin g from what I had. I wish those 

times were unlimited. I would have been able to get  



 240 

 

much more.  

Q So with that information, what did --  what  

did you to do to try to find the nanny?  

A You know, try to make that make sense. At  

that point we had --  I don't be lieve we had a private 

investigator yet but, you know, there's certain, you 

know, people search stuff that you can, you know, type 

in someone's name and their location and try to find 

so, I mean, there was a lot of that going on.  

I mean, I'm just --  I'm ju st fishing for 

anything that'll make sense. Or, you know, at the same 

time if I'm talking to, you know, Tony or anybody else 

on that list, you know, did you ever hear Casey 

reference any of these places and, if so, how does - -

you know what I mean? I was as king those same long, 

you - tell - me sort of questions to pretty much anybody 

that knew my sister, especially the people that I 

specifically asked her can I trust or not and I would  

talk to them.  

Whether she told me I could trust them or 

not, I would, you  know, still follow up with them.  

Q In between the 16th and the --  and the 27th,  

had you --  other than Tony, had you interviewed 

anybody? Had you gone out and talked to any of Casey's 

friends?  
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A Absolutely. Well, here's --  most of them  

came to me because I put that thing on the --  the 

website. Obviously I prompted plenty of phone calls. 

We had the flyer, the missing - person flyer done fairly 

quickly so we were already doing --  like, putting 

flyers out. So we had already started that.  

By doing that, that bro ught me out to, I 

mean, a bunch of her friends. That's how I met Will. 

That's how pretty much I met Ricardo and all these 

people. Then I later asked Casey about going --  who 

the heck are these people, you know. So --  so, yeah. 

I mean, I was talking to anyb ody and everybody that, 

you know, would listen to me.  

Q All right. Did you --  did you meet with  

Adam? 

A Adam. 

Q Adam Lynch?  

A No. Not before the 27th, I don't think, and  

we didn't --  we actually never met. We just talked 

over the phone and it was short .  

Q All right. Well, who did you meet between  

the 16th and the 27th, if you recall? Other than Tony.  

A I would have talked to Annie, Malina,  

probably Lauren, Jesse Grund for sure, Ricardo, Amy, 

J.P., who's Ricardo's roommate, gosh, there's just so  
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many people.  

Q And this is - -  

A As you know.  

Q Yeah. And this is just before the 

twenty - ARight.  

Q This is just in 

between the 16th and the 27th.  

A And even when I'm saying meet, you know, meet  

up with them or maybe not interview them, but at least 

have some sor t of dialogue with them for five, ten 

minutes, whatever, asking them some --  some general 

questions, so - -  

Q What was the --  what 

were some of the  

questions that you asked each and every one of them?  

A The majority --  my questions stayed the same.  

I mean, it was, you know, did you --  first off, did you 

talk to Casey in the past, you know, month? I mean, I 

--  I called, I think, everybody in her cellphone or 

everyone in my cellphone that I knew that knew her, 

anybody that I could. Thatmas my first thing is, h ave 

you ever talked to her? Because if you haven't talked 

to her, you know, there's --  I'm just wasting my time, 

you know. There's no point.  

Q Right.  

A So I would ask that, kind of qualifiers. But  
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I'd ask that. I'd ask, you know, if they did talk to  

her, you know, what was her demeanor? Did --  first, 

did you ever see her with Caylee? [Laughingl You 

know, what was her demeanor? Did she ever mention any 

of these cities? Did she ever mention, you know - -  

Q And cities, you're talking New York - A

 Yeah. The  Miami or --  exactly.  

Q --  Miami. All right.  

A You know, all those questions, like, that I  

asked Tony that night, same thing if it --  if it 

pertained to that person, so - -  

Q The people that you read off to me, who do  

you recall indicated to you that they had  talked to 

Casey in the last month?  

A Ricardo. J.P. had obviously seen her. Amy  

for sure. Jesse.  

¶ Did - -  

A I don't think I met Will at that point, but I  

had heard of him.  

Q Did you make a distinction between talking to 

her and seeing her? Or you just wanted  to know about 

contact?  

A I don't --  I don't know if I really did. I  

--  I think I may have naturally brought it up 

afterwards. Like, Ricardo had seen her physically.  
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Jesse had physically seen her. Obviously J.P. and Amy 

did as well. I think for the most p art I just assumed 

that they had seen her because everyone for the most 

part, that was the case, so - -  

Q Okay. So Ricardo, 

J.P., Amy and Jesse. A Yes. Those at least 

for sure, yes.  

¶ All right.  

A If I think of somebody else, I'll let you  

know.  

Q Those are four - -  those 

four people had all indicated to you by the twenty --  

I'm sorry, by the 27th that they had had some sort of 

contact with Casey in the last month?  

A Yes.  

Q that do you recall Ricardo 

telling you about Casey's demeanor?  

A He didn't see anything out of the ordinary.  

He --  my conversation with him tended to be --  

obviously he said the whole disappearance and 

everything to him was a mystery, too. Obviously it was 

a mystery to everybody, but he said if she was out of 

the ordinary is because her and him,  they were an item 

for a very short period of time.  

Supposedly, again, I didn't know about any of 

it prior to this.  
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Q When were they supposedly an item?  

A I think it was the ver y beginning of --  of  

that year. Like, they met at the end of 2007, were 

dating --  I know they were dating through her birthday. 

Oh, I'm sorry. Because I actually --  I don't know if 

earlier you asked me if I ever met Ricardo ahead of 

time. I take that back.  

I did meet him at my sister's birthday at, 

like, a Friday's but, I mean, aside from, this is 

Ricardo, I never even put two and two together until 

after --  you know, way after.  

Q So Ricardo indicated that 

no --  nothing out of the ordinary.  

A Nothing out of t he ordinary other than, you  

know, she has, you know, this new boyfriend and, you 

know, whatever. So that was everyone's thing. Even 

Amy and, you know, everyone else was, you know, she was 

--  her demeanor was, you know, what it was.  

 



 

 

246 

 
19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

 Q There was nothing w rong.  

A Normal. Right.  

Q You also asked, I guess, 

all four of these folks whether or not they had seen 

Caylee.  

A Yes.  

Q And what were their responses?  

A All of them said no. You know, during --  

 

          



 

 

from the 15th of June through.  

Q All right. And o bviously one of the other  

questions you would ask would be about the nanny; no? 

A Yes. Oh, absolutely. You know, did --  have  

you ever heard this name before? You know, whatever.  

Q What name --  what name were you asking about?  

A I was asking, Zenaida or Zanny  because my mom  

had told me that she thought she'd heard Zanny plenty 

of times. It was just new to me. So, you know, I 

didn't know if she would --  what she'd use it as with 

everybody else. I'd ask them both.  

Q So you'd either use Zenaida or Zanny?  

A Yeah. Or both. Like, I'd say - -  

Q Or both. 

A Exactly.  

Q Did you ever use the complete, Zenaida 

Fernandez - Gonzalez? A I --  I may have, but if --  

more or less I  

would try to reference it as a first name because that 

might --  the last name might have been new to so meone, 

too, you know.  

Q Had Ricardo ever indicated to you that he had 

ever heard of the nanny --  Zanny or Zenaida?  

A I don't believe that he did; no.  

Q Did J.P. ever indicate that he had ever heard  
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of  

A No. My conversation was very limited with  

J.P. but, no.  

Q Okay. Well, you asked him the same 

questions.  

A Well, I did, but I didn't get to maybe --  I  

didn't have as much --  I didn't talk with him as much 

as I did some of the other people - -  

Q All right.  

A --  so --  

Q Did Amy indicate that she had ever heard  of 

Zanny?  

A Or Zenaida - -  

Q O r  Z e n a i d a .  

A Not that I remember, no.  

Q How about Jesse?  

A Not that I remember, no.  

Q So all four of these people --  and from what 

it sounds like, what you told me, these are people that 

Casey had known for a while.  

A Ricardo, J.P . and Amy were all new friends as  

of not even a year, so maybe, you know, a little more 

than eight or nine months.  

Q Okay.  

A So I don't know how quickly she considers  
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2 someone a good friend, you know. Personally I 

wouldn't think that that's enough, but Jesse of all of 

them, you know, obviously she was engaged to the guy so 

that's a little different.  

Q Did that surprise you that Jesse had never  

heard of Zanny or Zenaida?  

A Sure. But then again, I didn't know the  

complete timeline as far  as how --  you know, obviously 

when they were engaged, Jesse's folks, you know, 

their --  their family would watch Caylee, too, you 

know, or --  for a day or something like that if Casey 

went and stayed over, whatever.  

But I don't know. I never knew how the 

logistics were on, you know, was Casey even still in 

contact with Jesse, you know? Because, as far as I 

knew, they broke off the engagement and he fell off. 

And then they, for all I knew, they never spoke again.  

You know, I was coming to find out after  
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  talking to him that that wasn't the case. So, you 

know, I never really knew exactly what the deal was to 

--  probably to ask him the right questions. My thing 

with Jesse was pretty much just like I was asking 

Ricardo because I didn't know much about him or know 

much about, you know, Casey's interaction with them 

very much, so it was very difficult.  
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Q On the 29th you met with Tony Lazzaro. And  

that was in --  you guys were sitting  in a car.  

A Right.  

Q Have you seen that recording or watched that 

DVD? 

A No.  

Q That was one of the items that I had provided 

to you. You didn't want to take a look at it.  

A No. I didn't look at the --  I didn't look at  

any of the things on the disk. My head w as just 

killing me last night. I tried to read through as much 

as the documents but I went to bed as early as I could 

since I had to get up early, so - -  

Q All right. You remember meeting with him. 

A Oh, yeah. Absolutely.  

Q All right. What was the purpose of th at? 

A He was a suspect as far as I was concerned,  

so get information.  

Q In your mind was your sister a suspect? 

A No.  

Q All right. What was he --  why was he a  

suspect? Was it just because he knew your sister or no  

particular reason why Tony Lazzaro might be a suspect?  

A He was a --  he was an unknown to me. You  

know, he was a new --  if he wasn't a suspect, he was a  
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person of interest, you know, because he --  I didn't 

know much about him. And the things that I did know or 

did start to find out from him after m y first meeting, 

it was, like, he was starting to paint it in a worse 

and worse light and I'm, you know, as far as the people 

that he hung out with and, you know, all this kind of 

stuff, so - -  

Q Who --  where did you gather this information?  

A You know, thr ough --  through MySpace. You  

know, as far as seeing his friends and some of the 

people he was in pictures with and went out with and 

then seeing that. You know, just kind of who he 

surrounded himself with. You know, obviously I start 

to form an opinion, yo u know, based on that, so that's 

--  so I never wrote that off.  

I figured the closest thing that she had to 

family during that time was a boyfriend, so even if he 

wasn't the --  a suspect and somebody that would have  

been directly involved with Caylee be ing missing, he 

may have had a piece of information that maybe he 

didn't even realize it was important, but I needed to 

try to get that out of him.  

So that's maybe not suspect but a person of 

interest that I knew I needed to question.  

Q Would it be fair to  say that your attitude  
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about him kind of changed from the time that you first 

met him on the 15th - -  

A Oh, yeah. Absolutely.  

Q  t o  t h e  2 9 t h ?  

A Yes. Yes. I think so.  

Q And that's based on 

things that you saw online?  

A Um- hum. Yes.  

Q A l l  r i g h t .  

A Or heard, you kn ow, through Ricardo. I mean,  

obviously you talk to boyfriend --  ex- boyfriends about 

boyfriends, no one really likes each other, so Jesse 

hated him. Ricardo hated him. You know, just the 

whole --  just from what you hear and you've got to take 

it all with a grain of salt, but - -  

Q What did you --  what did 

you hear?  

A You know, he was running with a rough crowd,  

people that were involved with, you know, just --  the  

--  the club that he worked for, the promotion company, 

I'm sorry, that he worked for at this c lub, that there 

were people in that club that would sell drugs, as in 

like, you know, not  just  l ike  marijuana drugs but ,  like 

--  I'm sorry if I --  if my lingo is wrong. I really 

don't know much about that stuff.  

But, like, probably, like, pills like Ecstas y 
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or something like that, you know, type of a thing or, I 

don't --  I don't even know. But anyway, you know, he 

was running with people like that and I could even see 

through his MySpace there was a couple of his top 

friends, you know, because that's how t he social things 

work. You kind of --  you can put people, like, rank 

people your best friends and all this kind of stuff.  

Some of his top friends on there when you 

click back, they were all so involved with this 

promoting company. Well, some of these peopl e that he 

was also in pictures with, you go to click on their 

pictures and it'll show this guy with an AK - 47, that - -

that guy.  

Or, like, him with a big pile, like, bags of 

what looks like weed. You know, it's, like, anyway, 

you looked at that and you're, l ike: It's not probably 

not the best people for someone to be hanging out with. 

I wouldn't want my sister hanging out with them.  

 
[Laughing]  

So seeing all that kind of stuff makes you 

kind of go, you know, it probably wasn't the best 

situation. So, you  know, there were little things like 

that that made me go, you know - -  

Q You talked to him during this conversation  

about Jesse.  
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A Um- hum.  

Q And in that conversation you kind of --  you 

said that Jesse kind of rubbed you the wrong way.  

A Yes. Probably sai d the same thing to Jesse  

about Tony but, yeah.  

Q Is this just a ploy?  

A Absolutely. Every --  every single time that  

I interviewed anybody or talked to anybody, it was - my 

questions the way they were asked, the demeanor, all that 

was specifically geared tow ard what I needed --  I 

thought I needed to get from them.  

I thought the best way for Tony was to make 

him think, I'm not on you at all, you know. Tell me 

about, you know, Jesse.  

So if I thought there was information about 

somebody that I needed, I didn't think I'd get it from 

them. I'd get it from somebody else that knew them. 

So I probably --  I did the same thing to Jesse about 

Tony, or about Ricardo, you know. I kind of used them  

all just to play against each other to see what I could 

find out.  

Q All ri ght. Did Jesse rub you the wrong way?  

A Not any more than he, you know, than he ever  

has. I mean, I think he naturally just does. And 

there's a lot of things that just does --  that just do  
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not make sense to me as far as he is conce rned. But I 

don't know. I mean, I've obviously always had limited 

information with him. I've never really been a huge 

part of, you know, knowing much about him, so --  

Q After you --  I read some of the stuff that 

you provided as a result - -  

A Um- hum.  

Q --  of th e subpoena. You had a lot of e - mail 

correspondence with Dominic Casey.  

A Yes.  

Q A lot of the information --  did you give a 

lot of information to Mr. Casey?  

A Oh, sure. Most of it was verbal, you know,  

whether you talk about it over the phone or, you know, 

go his office or something.  

Q Do you recall when you first started having 

conversations with Dominic Casey?  

A I don't remember the exact time. I'm pretty  
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  sure it was before Casey was released from --  actually, 

I almo st know for a fact it was before Casey was 

released from jail the first time. So it had to be at 

the end of July at the --  you know, at the latest,  

so --  

Q All right. And he was not --  he was not 

employed by your mom at that point.  
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A No. I don't know if he was ever employed by  

my mom 

Q Or the company.  

A The company - -  

Q Who was he working for?  

A I actually met him through Jose.  

Q Mr. Baez.  

A Yes.  

Q To any particular purpose? I mean, did Mr. 

Baez introduce you to him for a purpos e? 

A Yeah. Tell me what you think about him. You  

know, this might be someone that, you know, you can use 

to help, you know, do what you need to do, you know.  

So --  

Q Who was paying for him?  

A I have no idea. I don't know if he was  

getting paid.  

Q All right. So  you would just feed him  

 
information and he would get back to you and give you 

some information.  

A He was very good at following up. If . I  

called him and said: Hey, here's a name for you. Or: 

Hey, here's, you know, a description or can you look 

into this; he was --  he was better than my search 

engine stuff, so [laughing] --  
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Q Let's hope so.  

A Hey, you know. Yeah. Exactly. So - -  

Q Do you --  do you recall what names you gave 

him to run?  

A Anybody and everybody. I mean, I pretty much  

gave him full, you know , full reign.  

Q Of all the names I read off earlier - -  

A Well, I mean, not Annie and Malina and, you 

know, people that I knew. It was more --  I geared him 

more towards, you know, Tony and Jesse and Ricardo and 

J.P. - -  

Q Boyfriends.  

A Right. Or really the new  people to me, you  

know. There's so many of these people that Casey had 

in her life at that time that I'd never heard of. Or 

if I met them, I met them once and I didn't even 

remember them. Jesse being really the only different 

from that and I can lump him in with that because it  

 
had been a long time since I had even really heard his 

name come up, you know, so it was --  there was a lot of 

things that I didn't know.  

I didn't know where they worked, what they 

did, their family situations. Like, it's diff erent. I 

know Annie. I know where she works. I know her 

family. So it was a different type of, you know,  
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reason why I had to --  had them looked into.  

Q After you had them looked 

into by Mr. Casey, did you receive any information that 

made you believe tha t they should be a suspect?  

A Yes. Amy was involved with drugs, heroin  

specifically.  

Q This is Amy Huizenga?  

A Yes. She --  out of all of them, she was  

probably the worse as far as character person that I 

could, you know, that I could gather.  

Q When you say she  was involved in, what 

information did you receive that she was involved in - A

 That she - -  

Q --  in drugs? Using 

them, selling them?  

A Using them. I don't --  I don't know if she,  

you know, sold them. I never really --  that wasn't the 

indication that I got. I t was more that she was --  she 

was heavily into that, as was --  Ricardo was into 

heroin as well, which they all ran together. . You know, 

they were all, you know, a group of friends.  

Ricardo and J.P. obviously were roommates. 

But Amy, that was, like, one  of her close friends. She 

would stay there. So, you know, it all kind of --  as 

far as they were concerned, a lot of that made sense.  

Q And the information of 

their alleged drug use  
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came from Dominic Casey.  

A Yes. You know, primarily, yes.  

Q Was, he able to s ubstantiate that or how did 

he substantiate that to you to the point that you were 

comfortable in believing it?  

A Right. I took a lot of it, I just took it  

from his word, you know, on things that he did.  

didn't ask him to quote sources a lot, you know, as far 

as that stuff was concerned.  

But there was always something that just kind 

of rubbed me the wrong way about her and about Ricardo 

and J.P., really all of them, just the way that they - -

the way that they decided to, you know, show their 

support and, you  know, and all that kind of stuff.  

It just --  it never seemed genuine and it 

also never seemed like they were really forthcoming 

with anything. Like, they --  they thought --  it seemed 

to me like any time I tried to ask them something, they  

 
were, like  - -  

Q Well, you keep - -  

A --  why the hell would you even ask me  

something?  

Q You keep using plurals. Okay?  

A Well, I know. I'm so sorry.  

Q That's okay.  



 260 

 

A But Amy specifically.  

Q Let's talk about Amy then --  

A Yeah.  

Q  --  real quick. Did you actually speak with 

Amy? 

A Yes. I've spoken with Amy plenty of times  

over the phone, in person, you know.  

Q Before getting any 

information from Dominic Casey, what was your --  what 

was your opinion of Amy?  

A She just --  she's out there. I didn't think  

it was somebody that my siste r would normally be 

friends with.  

Q w h y ?  

A My sister doesn't tend to be friends with  

people that are fake or that are judgmental of other 

people, you know, or that are just overly mean or rude. 

I mean, or may --  and there was, like, just this 

subconscious fe eling that just, there's something just  

not right about her.  

Q Did you learn through either 

your  

investigation or information received from Mr. Casey 

that Amy came from some money?  

A That --  I'm sorry?  

Q That Amy came from some 

money. That she had money.  
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A I --  I never had that indication. I --  I  

thought J.P. was the one that had money in his family. 

[Laughing]  

Q So it was your impression of 

Amy that she was --  I think you used the word out there.  

A Yeah.  

Q And that she was fake.  

A Yeah.  

Q All right. Did she in any 

of the  

conversations you had with her in your opinion try to 

lie to you or hide things from you?  

A Yeah.  

Q Such as?  

A The whole situation with, like, the check and  

--  and whatever as far as how, you know, she tries to  

--  she tried to tell me how that, y ou know, went down 

or didn't go down or whatever. I mean, there was just  

--  I'm trying to remember something specific for you.  

But her story would change. Like, if I would 

ask her something, it's, like, later she would tell 

someone --  something else --  something to someone else 

or she would say on the news something else or whatever 

and it was just, like, are you --  are you kidding me?  

You know, she kept saying that, you know: . 

I'd known Casey for a long time.  
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Come to find out she knew her for, like, two 

months, you know. She's, like, you know: She's like 

one of my best friends.  

It was like she was trying to tell me this 

fake perception of, you know, how I should just kind 

of, I' m one of the good guys, and it just --  it never  

--  it never made any sense, any --  because she'd never  

--  I have Casey's best interest at heart, and all this 

stuff, and she never --  she didn't. She was never a 

friend of my sister.  

Q Based on any information yo u gathered on your 

own through conversations with Amy or any information 

you were given by Dominic Casey, is there any reason 

for you to think that Amy Huizenga had anything to do 

with the disappearance of your --  of your niece?  

A Aside from just a gut fee ling that she - -  

Q And is that --  is that your gut feeling 

today?  

Q  

  A Absolutely. That she knows something that  

would help answer some kind of question. Absolutely.  

Q Back to the meeting with Mr. Lazzaro on the 

29th inside the car, you had kind of talked ab out Jesse 

Grund as a suspect.  

A Sure.  

Q Was that all?  

Q  
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A Yeah.  

Q Was that --  you were just playing him?  

A Well, yeah. I mean, obviously whatever  

information I'm getting, I'm hoping he can tell me 

something good that I can use. But I think one o f the 

first people I called after my meeting with Tony was 

Jesse Grund [laughing], you know, so --  you know what 

mean? 

So it was --  it was --  absolutely it was - it 

was a ploy. It was just to kind of --  it was to also 

keep in contact with him so if anythin g else came up, 

that it wasn't like a month after the night I met him 

that now I'm asking him.  

It's also just trying to keep the tabs. 

Because even though I met him on the 29th, we had 

talked via text message. We had talked via telephone.  

So, I mean, I was  trying to keep the lines of  

communication open with everyone, you know, one way or  

 
another, as well as I was gathering information because 

it never --  I never knew if I was going to have to come 

back and ask that person something again.  

Q Did you as k Dominic Casey to look into Jesse  

Grund?  

A Yes. You know, and he did that and looked  

into, you know, the family and, you know, and all that  
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kind of stuff.  

Q Is there any reason for you to believe as you 

sit here today, either from conversations and 

informa tion you learned yourself about Jesse Grund, or 

information that you received from Dominic Casey, that 

Jesse Grund should be considered a suspect in the 

disappearance of your niece?  

A Even more so than Amy Huizenga, yes.  

Q Tell me why.  

MS. LYON: Excuse me fo r interrupting. 

Frank, can you keep your voice up just a little 

bit? I'm losing you.  

MR. GEORGE: Sure. I'm sorry.  

MS. LYON: Thank you.  

MR. GEORGE: Yep.  

THE WITNESS: Jesse Grund and his family, 

first off, the --  some of the places that Casey 

was --  that Cas ey referenced, I'm pretty sure one  

 
of them was Atlanta as far as, you know, and 

Georgia. Jesse moved up with his brother to --  to 

Athens, Georgia. I think they were --  he was 

going to school up there or something like that.  

BY MR. GEORGE: 

Q Do you reme mber when he did that?  

A Very shortly after all this went down. It  
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had to be at the absolute latest, late August or very  

early September. He really wasn't here very long which 

struck us all as very, very odd.  

With all of the tips and things of that  

nature that were coming in to us, which, I mean, 

obviously there were hundreds, thousands, you know, all 

that kind of stuff, some of them, you know, we deemed 

more credible than others and some the police at the 

time deemed more credible than others.  

We t hought that based on the --  I thought - Q

 Well, let's stay away from --  when you say  

we, I'm going - -  

A I thought.  

Q - -  to ask you who.  

A Not a problem.  

Q Okay.  

A I thought based on the information that  

Casey's provided, I believe that what my sister had  

 
told at that time as far as, you know, what happened 

and all those sort of things, that there were --  there 

was some truth to what she was saying. Maybe some of 

the bits of it were incorrect, but the --  the theme of 

it being correct.  

In other words, th at Zenaida Fernandez -

Gonzalez may not be the actual person that took Caylee.  
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However, she was using that as a reference to the 

person that did. And I was confident and nailed that 

down to Jesse, corroborating that with a lot of the 

tips and leads that we were getting, where they were, 

you know, where those tips and leads were located, the 

people that were involved with those tips and leads --  

Q Are you saying that the name of Zenaida 

Gonzalez --  or Zenaida Fernandez - Gonzalez is code for 

Jesse Grund?  

A I b elieve it could be a code for someone;  

yes. But he's - -  

Q I'm asking you, do you believe that it's - A

 That it is a code specifically for him? I  

don't know that a hundred percent.  

Q Okay.  

A I --  I don't know.  

Q All r ight. I 'm sorry to interrupt.  

A That's okay.  So, I mean, it was tips and  

leads that we got that --  that matched the description 

of the --  of Jesse's mom putting a girl that matched 

the description of Caylee riding on a plane with her 

during the time of Caylee's disappearance to Atlanta, 

Georgia.  

Q Are  you talking about in June or July or - A

 In --  in June.  
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Q Okay.  

A Within, you know, a couple days thereafter,  

there was another tip that was --  that matched when 

Jesse was up in Atlanta or, excuse me, between Athens 

and all that moving in with his bro ther, there was a 

tip that came in that matched his vehicle, his 

description with a little girl at a gas station, you 

know, that was just --  was another thing.  

Q Now, these tips that you're referring to, did  

they come in through CrimeLine or are these tips  that 

were provided to you from other sources?  

A Most of the tips that we got --  because we  

didn't get access to the CrimeLine ones first, you 

know. Most of the ones we got is someone would call 

into CrimeLine. The line would be busy. They wouldn't 

take al l the information. Whatever it is, they had a 

problem, they would then call us directly because 

obviously on all the sites we had all of our phone 

numbers on there because, if someone's got information, 

we want it.  

So there were so many things that match ed and 

made sense and it also fit with the --  with what she 

was saying with the idea and the motives that I had 

behind it, that what is there for Casey to do to not be 

completely forthcoming? If she's using coke, why is  
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she doing that, you know?  

In my --  the only thing that made sense to me 

at the time and makes sense to me to this day is 

someone or someones were holding something over Casey's 

head that she said: I have to go along with this.  

And the only thing she can hold over Casey's 

head is a --  a p hysical or life threat against, you 

know, my niece; Casey, herself; myself or, you know, my 

mom and my dad. So, you know, running through the 

people that I knew had the means, the potential, you 

know, motives to want to do those things, Jesse fit all 

of --  all of it. So that's where - -  

Q What would the --  as far as you know based on  

the tips that you received, what would the reason be? 

Why? 

A For?  

Q Why Casey?  

A Why Casey for what?  

Q To do all of this. Why --  why take Caylee?  

A I don't think I understand  your question.  

Well - -  

A I'm sorry.  

--  what is it --  you've established or you're 

talking about a scenario - -  

A Uh- huh.  
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Q --  in which Caylee is taken - -  

A Yes.  

Q --  from Casey.  

A Yes.  

Q Casey is threatened - -  

A Yes.  

Q --  with either her life, 

her daughter's lif e, her family's life - -  

A Right.  

Q --  if she does not 

cooperate.  

A Yes.  

Q Why pick her? What is the motive for --  or 

what is the reasoning behind picking Casey or Caylee?  

A Because Caylee --  because Jesse absolutely  

loved Caylee, I mean, thought of her as her own 

[laughing], you know, his --  his daughter, you know, 

would --  would have tooken care of her if he, you know, 

if Casey didn't want Caylee or whatever.  

 
Like, he wanted to be the father for Caylee. 

He loved Caylee more than he loved Casey, you know , 

when they were together. That was --  Casey, that's 

what she said her reasoning was while --  why she broke 

up with Jesse was he was too into Caylee and she was, 

like, an afterthought any more.  

So, I mean, so it's very obvious that that --  
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it was very obv ious to me --  

Q When --  when did Casey tell you that?  

A I mean, I knew the --  the reason why they  

broke up when they did break up, when they broke off 

the engagement or, you know, shortly thereafter, you 

know, so, I mean, that was just --  for me it was --  I 

just knew that. It was --  it was knowledge that I 

already had.  

Q Okay.  

A So, I mean, there was --  that's --  and it was  

--  and it fit with, you know, he would have the means. 

He has the training. He was a former police officer. 

He has the means as far as he has weapons, you know. 

He does know where we live, you know. Is that someone 

that, you know, that could be that imposing threat? 

Yes.  

He's one of the few people that could be that 

imposing threat. That was the only thing that made,  

 
you know, sense  to me.  

Q Did you save any of Tony's text messages or  

did you turn them over to the police during this time 

period?  

A I don't get, like, any sort of statement from  

my cellphone carrier that, you know, has text message 

content or anything like that. I've ne ver been asked  
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to provide anything. I would imagine they can just 

subpoena it from the, you know, from the carrier and 

they can provide it. I honestly don't know how that 

works, to be honest with you, so - -  

Q Did you give --  did you 

give any messages to Mr. Baez?  

A No. Again, I've never printed anything - -  

any of my records, my phone records, my text message 

records. I've never printed any of that out, supplied 

somebody a link. I mean, I don't even know how to - -

how --  if I would call them and request it , I don't 

know how I'd do that, so - -  

Q Have you ever signed a 

release for anybody to get that information?  

A No. I have never --  I have not put my, you  

know, signature on any piece of paper like that; no.  

Q I don't know if you're 

aware, but --  

A Or verbally, for that matter.  

Q Okay.  

A [Laughing]  

Q I don't know if you're aware, but there's a  

--  there seemed to be quite a --  like an Internet 

crusade against the Grunds on certain websites and 

blogs and - -  

A Okay.  

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 



 272 

 

Q --  things of that nature. Have you heard of 

thi s? 

A I don't keep up with it - -  

Q No? 

A --  to be honest with you.  

Q So that would be a no?  

A No. [Laughing]  

Q Okay. Have you --  you 

haven't even heard about it?  

A No. Not that there are, you know, sites  

dedicated to --  T --  S don't even know. No.  

Q When did you first start 

thinking of Jesse Grund as somebody who might be 

responsible?  

A A couple days in.  

Q A couple days in.  

A Um- hum.  

Q So you were 

receiving information from Dominic Casey --  

A Um- hum. Or --  

Q That 's  a yes?  

A Yes. Or even prior to --  S mean, l start ed 

forming this opinion, started trying to put things 

together even prior to the tips, even prior to, you 

know, getting some of Dominic's help, you know. Just 

finding out from Ricardo, you know, she was still, you  



 

 

246 

know, seeing Jesse and things like that that to mean,  

okay, he --  he is still in the picture.  

So, you know, and --  and trying to --  and 

then talking with some of her friends and things of 

that nature. So, I mean, Jesse had been on my radar 

early and it just got --  it just got bigger and bi gger 

and bigger as it went.  

Q It was your understanding, wasn't it, though, 

that even after Jesse and your sister broke up, that 

contact that they had was --  was mutual. It wasn't 

like Jesse was stalking her or chasing her.  

A Oh, no. No. No. No. Oh, yeah. Ex actly.  

No. Yeah. My --  my understanding is that, you know, 

he --  she was just as responsible for still having any 

relationship with him than he was with her, so, yeah. 

Everyone was pretty clear about that.  

Q Had your sister at any time since this  

happened last summer indicated to you that that was not  

 
the case; that it was all Jesse that was coming after 

her?  

A No. Not that I can think of. But --  no.  

Q Okay. Let's see. We also talked about 

Ricardo as somebody that you spoke with early on. 

A Um- hum.  

Q And t hat you asked the same series of  
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questions to - -  

A Right.  

Q You also provided his 

name and whatever information you had to Mr. Casey 

--  

A Yes.  

Q --  in regards to investigating him.  

A Um- hum.  

Q Was information relayed back 

to you?  

A Yes. More of just --  his fe ll in line a  

little bit with Amy just as far as, you know, he, you 

know, was also into drugs as well, heroin and marijuana 

and that just --  he just wasn't a good guy. [Laughing] 

So --  

Q And as you sit here today, do you have any 

evidence to suggest that he h ad anything to do with 

Caylee's disappearance?  

A No. Other than a hunch that I think he may  

know something that would help, but just a hunch.  

 

Q So Amy and Ricardo are hunches.  

A Absolutely.  

Q Jesse, do you --  I don't 

know if I asked you this specifically . Do you have any 

specific  

evidence - -  

A Tips and leads that I don't think were  

satisfactory, not satisfactory to me, closed. So,  
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absolutely, yes. I do.  

Q You have evidence.  

A Well, you know what I mean. I --  I don't  

have a --  a closed theory. Like, I don't  have a sheet 

of paper that says --  you know what I mean? So --  so I 

guess the answer's no, that I don't have --  you know 

what I mean?  

Q You don't have any specific evidence to link 

Jesse Grund with the disappearance of Caylee --  of 

Caylee Anthony.  

A [Pause]  I don't think --  I don't think that  

that is something for me to have, so I'm going to have 

to say no, just the way you formed it.  

Q Did you - -  

A I --  I mean, I --  you know what I mean?  

¶ Let --  all right. Let me change the  

question.  

A I don't have the means t o --  to get --  

 
¶ I understand.  

A --  to get that evidence, you know what I  

mean? 

Q Yes. Let me change it around.  

A [Laughing]  

¶ Let me change it around for you.  

A Sorry.  
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Q You had indicated before that one of the  

reasons you believe that Jesse Grund may be  responsible 

is that there were many --  I think you used the word 

tips and leads.  

A Yes.  

Q What tips and leads were, 

to your  

understanding or that were not satisfactorily pursued?  

A Right. A --  specifically a --  a plane ride  

that was taken by a woman fitting  the description of 

his mother along with a little girl fitting the 

description of Caylee getting on a plane from Orlando 

going to Atlanta. And, you know, so the tip that was 

provided for that.  

That, combined with just - -  

Q When did you receive that tip?  

A Sometime probably in August.  

Q Was it while --  was it 

while Casey was out? A I don't believe so. I 

don't believe so.  

Because her --  her first time out I think was pretty 

short. One of them was pretty short, but - -  

Q Do you know where that tip 

came from?  

A Yeah. It had come from --  or I don't  

remember the lady's name particularly, but it was 

someone that had called the CrimeLine and then had 

called, you know --  
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Q If you heard --  if you heard t he name, would  

it ring a bell?  

A I don't think so.  

Q W a n d a ? 

A I - -  

Q N o t h i n g ?  

A Maybe. I --  I don't know. There was --  I  

mean, there was plenty of people that I had spoken to 

that provided tips and things like that.  

Q And that tip came to --  came 

from this perso n to where?  

A My --  I think my --  my mom was the one that  

got the tip in regards to the lady and the --  the 

flight, you know, that one particularly. The one that 

I got, that was facilitated by my mom as well, was the 

whole --  the one that the vehicle match ing Jesse's 

description of his vehicle, the person matching Jesse's 

description, as well as the little girl matching  

 

  Caylee's description.  

And --  and actually how that one went down 

was there was a car that came up. A lady gets out of 

the car. That la dy actually matched Jesse Grund's 

mother's description. She gets out of the car with a 

little girl. There's a gentleman in the car, too, that 

they didn't see.  
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The little girl goes over to Jesse. Jesse just 

puts the little girl in --  you know, in the --  in the front 

seat of the truck and then they --  you know, and then they 

go.  

Q Is this also in August or is this later?  

A This one was after we got the tip about the  

flight, so I'm pretty sure that one still would have been 

in A ugust, though, at some point.  

Q So these tips came to your mom.  

A Yeah. My mom would have gotten the  

information first and I'd never followed up with the lady 

myself. I never followed up with the lady about the 

flight. My mom was all on that one. She was all  about 

that one.  

I tended to follow up about the one in - with 

the truck.  

Q And what did you find out?  

A Just that I believed, you know, this lady was  

telling the truth. She was - -  

Q How did you follow up on the tip? Maybe 

that's a better question.  

A Right. I called the lady back that --  that  

called in the tip. Asked her, you know: Well, what  

else can --  you know, what else can you give me, can  

you tell me, you know, aside from, you know, you saw  

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 



 279 

 

this and this?  

She was going to try to, you know, talk to 

the operator of the gas station and things like that to 

get a --  try to get a video camera because there was - -

the way that things were positioned, like, there's a 

bank nearby. There might be a camera at the ATM 

machine. Said that she never had any luck with t hat.  

I know Dominic supposedly followed up on 

that, too, and he never --  he said that they were just 

uncooperative. So, I mean, it never --  it just stayed 

at that, you know - -  

Q Was - -  

A --  infancy stage. So that's why I'm saying I  

don't have, like, video.  

Q Back when these two tips were 

received, was there still an open line of communication 

between your family and the Orange County Sheriff's 

Office?  

A Yes. I know --  especially know for a fact  
 
that the flight one was because mom made such a huge 

deal abo ut that one because it took them almost three 

days to even respond to her on that one and she was - -

that was a --  one that really stuck out to her. It 

stuck to me, too.  

Q Did she receive a 

response? To your knowledge.  
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A I believe --  I believe she did but it  was 

unsatisfactory to her.  

Q Why? 

A Them saying that they questioned the --  they  

found out what --  they got a manifest or something like 

that and that there was no minor registered on the 

manifest. There was some empty seats and things of 

that nature. So then it was, you know, well, how was 

it, you know, depending on how that was done, you know, 

if they registered on site, how quickly are those 

manifests updated?  

I mean, like, these are things that, you 

know, she tried to contact --  we all had --  we just h ad 

to try to do this ourself or --  or through Dominic, you 

know, try to contact the airport authority and things 

like that to say: How is your procedure? How does 

this work? Can you get us the information?  

And, I mean, it was dead end because it was:  

 
We can't tell you that. You're not law enforcement, or 

whatever.  

Again, we didn't have the means to properly 

follow these all the way through. We've had to take 

the word off of law enforcement that it was done the 

correct way. And just with the timing and  everything 

else, it --  it was never acceptable to us.  



 281 

 

Q And it's still not.  

A I don't --  those in particular specifically,  

no. Absolutely not.  

Q All right. So the plane tip and the truck tip 

- -  

A Um- hum.  

Q - -  those are two things that you mentioned 

were tips t hat were not satisfactorily looked into, in 

your opinion.  

A Right.  

Q Did that lead you to believe that Jesse Grund is a 

- -  

A Is a suspect.  

Q --  is a suspect?  

A Absolutely.  

Q Are there any --  any other tips or --  that - any 

others?  

A I don't think so as far as,  like, what I  

 
would call, like, a tip and lead type of thing. No. I 

don't think so.  

Q If those two things were satisfactorily 

explained, would you then say that Jesse is not a 

suspect?  

A No. I mean, there's --  it's --  the motive  

still fits as far as wh at, you know, I believe the  
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5 possibility to be. Of, you know, the way that --  

the  

way that my sister has, you know, conducted her 

behavior and how that would coincide with the scenario 

that I, you  know, that I talked about as far as someone 

being able to hold someone's, you know, life as a 

threat over her head if she doesn't, you know, follow 

their instructions, you know.  

That would still match regardless of if these 

two tips or leads panned out. I t would just make it 

obviously better if the tips and leads panned out, but 

they were --  those are --  those are separate as far as 

I'm --  as far as I'm concerned. Those aren't the 

reason why I have my opinion. I have my opinion 

separate of those tips and l eads. Those tips and 

leads, I think, help.  

Q And the reason separate of those tips and  

leads is because that Jesse loved Caylee?  

A It --  he --  it is --  it's just because of the  

 

  --  the way that I know --  I mean, yeah, for --  to the 
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lack of a better exp lanation or, you know - -  

absolutely. Did he want the absolute best for her? 

And if he had it in his mind for whatever reason, 

warped or not, that, you know, Casey wasn't the best  

option for her, that he would do whatever it took to - -

to protect her or do w hatever? Absolutely.  
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I think if he --  that was his mindset going 

into it, I think not a problem, he would have the  

means, the motivation and the way of doing it.  

Q When you spoke with Tony Lazzaro, you spoke 

with --  did h e tell you about meeting Jesse Grund?  

A Yeah. It came up in --  I know it came up in  

the car. I'm pretty sure it came up in a phone call 

prior to that because he said he met him at a --  a pool 

party. Jesse Grund denied it. Jesse Grund still 

denies it. But h e's lying. [Laughing) So - -  

Q You believe Jesse's lying.  

A Yeah. Yeah. I do.  

Q Why do you believe one over the other?  

A It's just --  Casey also said that Jesse and  

Tony were at that one, too, because I asked her in 

August. So, I mean, I've got to believe someb ody and 

out of the two, Tony just seemed more convincing to me.  

Q All right. So we've talked about J.P., Amy,  

Jesse and Ricardo.  

A Yes. Yes. We did.  

Q Ryan Pasley - -  

A Yeah.  

Q --  did you --  did you talk with him some 

more?  
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here. He lives up north somewhere,  you know, in 

Florida. So, I mean, he's not really --  as far as I 

was concerned, he hadn't even talked to Casey over the 

length of the past year, you know. They were just - he 

just knew her. They were close friends a long time ago, 

so I was just hoping tha t he'd reach out and he never 

did, so - -  

Q He was not able to give you any information? 

A No. They --  they were --  that was a dead  

end.  

Q As you sit here today, there's no reason to 

suspect that he had anything to do with - -  

A No. No. I - -  

Q Caylee's disappearan ce.  

A I would be thoroughly surprised. [Laughing]  

Q All right. Ricardo Morales - -  

A Right.  

Q -- what about him? Did you actually speak  

 
with him? Did you actually speak with Ricardo? 

A Yeah.  

Q All right. And that was --  I'm sorry. We 

kind of talked about - -  

A Yeah. Exactly.  
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 A Yeah. I mean, a little bit. He doesn't live  

Q Jeffrey Hopkins. You --  we seem to think 

there is --  or at least you intimated this morning  
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there are two Jeffrey Hopkins. Well, at least ð 

[Whereupon, Mr. Ashton left the deposition 

room.]  

THE WITNESS: Supposedly; right. [Laughing] 

BY MR. GEORGE: 

Q We know there's one.  

A Right.  

Q And that was --  that was a guy that you went 

to school with.  

A Right. That one's a dead end.  

Q And you --  and he's your --  he was a friend 

of yours.  

A Yeah. Exactly. We played sports together  

and --  right.  

Q You were given information or you learned 

that Casey had stated that she had a friend named 

Jeffrey Hopkins that lived in Jacksonville; is that 

correct?  

 
A That's the --  that's the story; yes.  

Q Is that the story that she gave 

you? AYes.  

Q When did she 

give you t hat story? AThe night of the 

15th.  

Q Did she give you any contact information for 

Jeffrey Hopkins?  



 

 

      

1 

2 

3 

4 

5 

6 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

 

259 

A She didn't have her cellphone at that time,  

so she couldn't provide me with a --  with a phone 

number or anything, but she just said that that was the 

person --  she just gave me the note that she had met 

him through another friend that worked at Universal 

Studios when she did that.  

Q And this --  and this Mr. Hopkins  

apparently - -  

A Um- hum.  

Q --  had a son.  

A Yes. Zack, I believe.  

Q Did you do your normal 

thing, your MySpace, Facebook search and - -  

A Yeah. I didn't --  nothing.  

Q Did you give that 

information to Dominic Casey?  

A Yeah. He found one --  one guy up in  

Jacksonville Beach with that name,  but --  

 

  Q Was he interviewed, to your knowledge?  

A To my knowledge, no. I know Dominic said  

that he was going to have him followed at one point or 

something, but nothing ever came from it.  

Q All right. Do you believe 

that this person exists?  

A I don't t hink so. I can't tell you a hundred  
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percent no, but I don't think so.  

Q Why is that?  

A Just, I haven't found anything that, you  

know, really connects it, you know. If I had any 

indication that that was a real person, you know, that 

was more than just, you know, this one search that hit 

somebody. If you search Zenaida Gonzalez, if you 

search for Zanny Gonzalez, you're going to get hits.  

Like, I'm not going to go and kick the door 

down on every one, you know what I mean? So it's, 

like, it didn' t --  it just didn't match.  

Q Well, it's more than finding - -  

A You know what I mean?  

Q - -  and matching the name. It's 

also - ARight.  

Q --  it has all the parameters ð 

[Whereupon, Mr. Ashton returned to the 

deposition room.]  

THE WITNESS: All the other things that - -

exactly. And I --  I didn't find anything like 

that myself, so - -  

BY MR. GEORGE: 

Q Would you agree that in anything that you've 

done or in anything that you've seen, none of those 

parameters match either for the existence of this  
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Zenaida Gonzalez?  

A No. I mean, I haven't --  I haven't found a  

Zenaida that would fit the description that Casey gave, 

you know.  

Q So you're prepared to say that Jeffrey --  in  

your opinion - -  

A Right.  

--  that Jeffrey Hopkins doesn't exist. Would 

it be your opinion that Zenaida  Gonzalez does not 

exist?  

A Well, I haven't found her. Yeah. I haven't  

found that --  again, I don't have the full means for it 

either, so I can't tell you 100 --  I will not close the 

door and say 100 percent no because I don't have the 

means to --  to do it , you know, to find it out.  

But it doesn't --  it doesn't look like it 

does, no. Like, if I had to, you know, guess, I'm 

saying no.  

 
Q And if she doesn't exist, then it would be  

your belief based on what you know or what you've been 

told that Zenaida G onzalez is somehow being used - -

that name at least - -  

A Um- hum.  

Q --  is being used by your sister to reflect  
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Jesse Grund.  
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A Yes.  

Q All right. Loren Gibbs, did you speak with 

her?  

A Yeah. That was a long --  long - term friend of  

Casey's, a very close friend, b ut they hadn't really 

spoken, you know, much over the --  over that year or 

so. So, I mean - -  

 Mr. Ashton left the deposition  

room.]  

BY MR. GEORGE: 

¶ Anything as you sit here today - -  

A --  there wasn't --  

4 --  lead you to think that Loren Gibbs had  

anything t o do - -  

A No. Absolutely not.  

Q --  with Caylee's disappearance?  

A Absolutely not.  

¶ I think we talked about Christina --  
 

A Yeah.  

Q --  Chester.  

A Yeah.  

Q S a m e  - A She's out there, too. 

[Laughing] No. She  

--  I don't think she had anything to do with it either;  
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Q You've known her for --  have you known her 

for a while?  

A No. I had met her when she came over to the  

house that 16th or whenever that call was.  

Q O k a y .  

A That was the first time I met her and - -  

anyway. [Laughing]  

Q But you did talk to her about whether or not 

she had --  did you ask her those same series of 

questions: Have you talked to Casey over the last 

month - -  

A Right. Right.  

Q H a d  s h e ?  

A She claimed that she and --  she told us this  

story that her and Casey --  oh, I take that back. She 

was driving into Ja y Blanchard Park while she saw 

Casey, you know, walking with Caylee, or vice versa, 

like, that she had seen --  during this period of time  

that she saw Casey with Caylee at Jay Blanchard Park. 

Then she ended up telling the cops that: We 

actually walked together.  

And then it was: Oh, no. I never said that. 

MR. BAEZ: [Laughing]  

THE WITNESS: So she's just nuts, as far as 



 

 no.  

I'm concerned. [Laughing] I've never taken  
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anything that she's had with a --  any bit of --  

she's not from this planet but, anyway.  

[Laugh ing]  

BY MR. GEORGE: 

Q All right. Have you ever heard the name of  

Juliet Lewis?  

A Sorry.  

Yeah. That was - -  

MR. BAEZ: The actress?  

THE WITNESS: Yeah. That's --  that was news 

to me _ -  

MR. GEORGE: We'll take your depo next.  

THE WITNESS: --  when you told me tha t one.  

Yeah.  

Yes. I've heard that name before and - BY 

MR. GEORGE: 

Q In what context?  

A --  Raquel Ferrell or --  yeah, something like  

 
that. That that was one of the roommates of Zenaida 

Gonzalez.  

Q Have you investigated any tips as it relates 

to the exist ence of this person?  

A Yeah. I mean, we found some MySpace pages  

that had - -  

Q W h o ' s  w e ?  
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A Tips someone has provided. You know, like,  

something that says, you know, here's --  but it --  it's 

all --  the ones that we --  that we got that I believed 

was the Raqu el Ferrell and Jessica --  or, excuse me, 

anyway, the last names were switched.  

Q What last names?  

A Not Zenaida but the Raquel Ferrell and Juliet  

Lewis, that those names --  it was actually Juliet 

Farrell and Raquel Lewis, that those were switched. 

And we h ave their MySpace pages that were, you know, 

that they matched the age range and, you know, the 

descriptions and whatever else, so - -  

Q Did you speak --  were you --  did you speak  

with either one of them?  

A No. I've not been able to find contact  

information  for these other than a MySpace, which, you 

know, it's not really like that.  

Q Was this information that you provided to  

 
Dominic Casey?  

A No. This was actually more recent that - -  

that I got this. I'm talking about just a couple weeks 

ago.  

Q All righ t. Are you still in contact with Mr.  

Casey?  

A No. I haven't talked to Dominic in a long  
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time.  

Q In how long?  

A Caylee's memorial.  

Q Any particular reason?  

A Just most of the stuff that we talked about  

was, you know, unrelated to the tips and the leads and 

stuff that were coming in. Obviously after, you know, 

the announcement in December, there really hasn't been 

a whole lot of tips and leads coming in. I mean, 

they'll come in from time to time, but it's - -  

Q O k a y .  

A I tend to give them more to my mom. I think  

she's the one that's had a --  more of an open line of 

communication with him, so - -  

Q Was there --  was there a falling out between 

you and Dominic?  

A No.  

¶ Okay. But this would be a lead that --  I  

guess that would purport to go towards finding or 

possibly f inding Zenaida Gonzalez.  

A Sure.  

Q To your knowledge, has your mom given that 

information to Dominic - -  

A I don't know.  

Q All right. You ever heard the name, Tom  
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Manley?  

A Yeah. Isn't that, like, an attorney or a - -  

somebody. I've heard the name before.  

In th is context. In the context of  

looking --  

MR. BAEZ: [Laughing]  

MR. ASHTON: In this case. MR. GEORGE: 

In this case. MR. ASHTON: In the context 

of this case.  

THE WITNESS: Right. Then, no. [Laughing] 

MR. GEORGE: Okay. I think - -  

THE WITNESS: Yeah. I --  [laughi ng]. Sorry. 

MR. GEORGE: That's okay. Mr. Baez is  

turning into a grade schooler here.  

MR. ASHTON: Have you heard of Keiser  

Associates?  

[Laughter]  

THE WITNESS: The band?  

 
MR. BAEZ: He's a man, baby.  

[Laughter]  

MR. LUKA: You didn't get it. Tom Manley is 

not with Keiser Associates.  

THE WITNESS: No. I didn't get it.  

MR. GEORGE: Does anybody want to take a  

break? Because the next thing I need to do --  
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okay. Actually, we can keep going.  

THE WITNESS: I'm fine.  

MR. LUKA: How much --  how much more have you  

got?  

MR. GEORGE: I've got a little bit.  

MR. LUKA: Well, what do you mean by a little 

bit, like, an hour?  

MR. GEORGE: Yeah.  

MR. LUKA: Okay.  

MR. GEORGE: At least.  

MR. LUKA: At least? Okay.  

MS. DRANE BURDICK: We blocked the whole day. 

MR. LUKA: I know. Well, I'm just saying, I 

may have to step out for  

MR. ASHTON: At least it's not 12 hours. 

MR. LUKA: --  a half - an- hour.  

MS. DRANE BURDICK: 13.  

MR. GEORGE: Oh, okay. For half - an- hour. 

MR. LUKA: Yeah. For, like, a half - an- hour, 

40 minutes. I'm going to have to  

MR. GEORGE: Is it all right if we continue? 

MR. LUKA: Yeah. It's okay if you continue. 

I'm - -  

MS. LYON: Are we taking a break? Is that 

what's going on?  
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MR. GEORGE: Well, we're talking about it. 

Do you need one?  

MR. LUKA: Do you need one?
-
 

MS. LYON: I'd cert ainly like to push on.  

I  

MR. BAEZ: Yeah. Let's keep going.  

MR. LUKA: Keep going.  

MS. LYON: And other cases are bubbling up 

and I need to --  are we going to be done, you 

think, in an hour - and- a- half or two?  

MR. GEORGE: I don't know.  

MS. DRANE BURDICK: Don't  commit. Because 

last night she started yelling at us.  

MR. GEORGE: I'll do my best. I'm trying. 

MS. DRANE BURDICK: Plan for 7:00 again. 

THE WITNESS: Oh.  

MR. LUKA: Oh, no.  

MR. BAEZ: Oh. See, now you're trying to  

start things up.  

MS. DRANE BURDICK: She started yelling at us 

yesterday.  

MR. BAEZ: She wasn't yelling at you.  

MR. GEORGE: Anyway - -  

MR. BAEZ: Let's go on.  

MR. LUKA: Keep going.  
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MS. LYON: I'm not yelling. I'm just asking  

a question. Everybody just calm down here a 

little bit. Okay. I'll do it  again.  

[Laughter]  

BY MR. GEORGE: 

Q We talked about Dominic Casey providing some  

investigatory help --  

A Um- hum.  

Q - -  to you. Do you know if he was under the  

employ or hired by Mr. Baez?  

A I --  I don't know that. Like I said, I don't  

know if he was ever p aid or how that really worked. 

That didn't - -  

Q Was he ever introduced to you or was it your  

understanding that he was Mr. Baez' investigator?  

A No. It was --  yeah. Dominic. [Laughing]  

I --  I know, like, even the day that I met 

him, it was, you know, he was going to look some things 

up for --  for them, you know, that he was going to 

bring them up but, you know, tell me what you think 

about him, you know. You can obviously --  if you have 

anything for him, you can just, you know, go through it 

with him.  

But  I don't know what extent that was ever 

brought to her, if anything came to fruition. I mean,  
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from that day when I met him, it was just everything 

that was just me and him, you know, from that point on. 

Like, I never went through Jose to give something to  

Dominic or, you know what I mean?  

So I don't know of any arrangement or lack 

thereof or whatever.  

Q Other than Mr. Casey, are 

you aware of any other investigators working for Mr. 

Baez?  

A No. Not to my knowledge.  

Q In reference to this case.  

A Right. Not to my  knowledge, unless it's  

someone he's got on staff, like an attorney or 

somebody, you know. I don't know.  

Q All right. Let's move 

on a little bit. August your sister got out; is 

that correct?  

A That's what I remember. I think I'm right on  

that - -  

Q A l l  r i g h t .  

A --  on my timeline.  

Q I want to talk to you about 

Blanchard Park.  

A Okay.  

Q When your sister got out, she 

went back  

living at home. 

A Yes.  

Q You were not living at home at 

the time.  
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A No.  

Q When did you first see her after she got out?  

A The same day, you k now. And I was  

coordinating for her to get out and come home. I mean, 

I was there, you know, to see her when she got --  when 

she got home.  

Q All right. And what happened when she got  

home? 

A You know, give her a hug, just let her - -  

just kind of get --  get  settled, you know, get back 

into the groove. The problem was and the wrench with, 

you know, everything was when she got out was the 

nature in which she got out and how is, you know, it 

was facilitated by, you know, Leonard Padilla.  

It --  it threw a wrench  in everything because 

one of his stipulations to get her out was he had to 

have a member of his staff in our house 24/7, in the 

same room as Casey 24/7, which obviously someone's got  

 

to take a bathroom or a smoke break so, you know, that 

might give  me five minutes to talk to my sister.  

But, you know, other than that, it was very, 

very prohibitive for the ongoing investigation that I 

wanted to have, so - -  

Q Did you really --  and I don't mean this  

aggressively or meanly.  
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A Okay.  

Q Did you really thin k your sister was able - -  

was going to be able to help you once she got out?  

A I was hoping that she would, you know.  

Q In what way?  

A Just to give me a piece of information or  

confirm --  maybe confirm or deny or, you know, a lie, 

you know, because there w as certain things like, just 

for example, the --  Tony and Jesse meeting each other, 

you know what I mean? Casey --  that was one of the 

things I asked her and she was, like: Yeah.  

She offered it up to me. Tony met him at a 

pool party. I didn't even tell her  a pool party. 

said: Did Tony and Jesse ever meet?  

Yeah. They met at a pool party.  

So, like, that confirmed a lot. So she 

helped me as far as that was concerned and I --  I knew 

at a minimum she'd probably be able to do that. But I  

was --  if anything, I  was hoping to continue to have 

her trust or gain her trust if I didn't have it, 

whatever the situation was, have her trust, show her 

that, you know, I'm your brother. I love you, you 

know, but at the same time, need to find Caylee. She's 

missing, you know .  

Try to kind of focus her in because at this  
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point I don't know the nature in which everything that 

went down and where her head's at. Is she remembering 

everything coherently, you know? These are the things 

that I don't know and I'm --  I want to at least do what 

I can just to make her feel at ease at home that, you 

know, I'm not being pressured or whatever. We're more 

having a conversation.  

So I was hoping that she could give me 

anything, whether subconsciously she knew she was 

sharing it or not, you know, because, again, I don't 

know what her mindset is in. So it was --  it was very 

tough.  

Q What was your mom's mindset when she came  

home? 

A I had to hold her back from just, I don't  

know. I don't think my mom knew how to deal with it or 

cope. Obvi ously we all wanted my sister back home, you 

know, because we miss her. We love her, you know. But 

we also want her back home because we're hoping she has 

an answer for us or something that, you know, we can do 

to find Caylee, so - -  

Q And was your mom just  ready to start firing  

questions at her?  

A Yeah. And, you know, our discussion ahead of  

time was: Listen, she's --  what happened on the 15th  

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 



 

 

as far as the level and the combat, you know --  the 

combativeness that, you know, you guys were in --  I'm 

probably  making up a bunch of words today, I'm sorry - -

that's not --  that's not effective, you know. It 

didn't work. Then let me --  let me try, you know.  

So I was able to kind of make --  have them 

hold back. But, then again, I'm not there 24/7, so, 

you know, somet imes I find out the conversation I had 

with Casey, well, she had it with my mom three hours 

prior, so it was, like, whatever. [Laughing]  

Q So your sister came 

home. Everyone got along.  

A Yes.  

Q And you have a --  or at least there's a  

representative of Leonar d Padilla in the house. 

A Yep.  

Q Was there a time during your 

sister's release that you and she had the opportunity to 

have a  

conversation by yourselves?  

A Yes.  

Q Do you remember when that was?  

A A couple days after she was released, you  

know.  

Q Was it insid e of a week 

of her release? A Oh, yeah. Yeah. Within 

the first week,  
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sure. Absolutely. Yes. Because, you know, I didn't  

2 try to wait. So, yeah. We --  we were able to have  

3 really just one sit - down conversation and it was inside  

4 --  it was in the l iving room when --  because we had a  

5 friend of the family that was staying with us as well.  

6 He was in the back --  

7 Q Who was that?  

8 A His name is Jim Campbell, resides up in Ohio.  

9 He's a friend of my father's from --  from way back. So  

10 he's kind o f like an unspoken uncle of ours. But he  

11 was in town, so he was outside with Tracy, who was the  

12 lady that was staying inside the house that was on  

13 Leonard's team and they were outside smoking. He was  

14 distracting her, I guess, or, you know, what ever.  

15 Anyway, he took up her time outside and it  

16 gave me an opportunity because no one else was home at  

17 that point except for the four of us, so that gave me  

18 an opportunity to talk to Casey without, you know, mom  

19 or dad or, you know, an ybody else.  

20 Q And that conversation took place where?  

21 A In the living room.  

22 Q Mom and dad were not home?  

23 A No. They were not home.  

24 Q All right. So you have this --  you have this  

25 opportunity.  
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A Yeah.  

Q You jumped on it.  

A Yes.  

Q What did y ou say?  

A You know, let's run --  let's run through it  

again. Asked her, you know, some of the questions about, 

you know, Jesse Grunds and the Tonys and things like 

that, but I --  I can't remember the order, but I'm pretty 

sure when I started off, it was mo re of: Casey, tell me 

again, you know, how did --  how did this  

happen - -  

Q And what'd she - -  

A --  you know. And then she tells me that the  

morning of Monday, the 16th, she leaves --  she leaves 

the house around, you know, noon or so with Caylee to 

meet up wit h the nanny to, you know, what she again said 

is Zenaida, to, you know, give her Caylee for the day 

to, you know, for her to babysit.  

And she met her at Jay Blanchard Park, which 

she said it was a normal spot for them to meet. You 

know, they had met ther e plenty of other times.  

Q Before she told you that, 

did you ever know that?  

A No. Again, I didn't know of a Zanny to begin  

with, you know, so it was --  it was new to me.  
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Okay.  

A So that she goes to Jay Blanchard Park and,  

you know, brings --  brings Cayl ee to --  to where they 

are at the park. When I say they, Zenaida is there 

with her sister, as well as her sister has two 

daughters - -  

Q Now --  

A --  or two children. Sorry.  

Q Now, was this the first time that you'd heard  

about Zanny having a sister?  

A No. M y folks had provided that to me because  

they had gotten that from Casey during, I think, a 

video visitation, but I'd gotten that and, like, her 

mom's name of Gloria and, like, her father and, you 

know, so, I mean, I had some family stuff anyway, you 

know.  

But --  but Casey supposedly provided my 

parents with that and gave it --  gave, you know, said, 

you know: This is the information. You know, this is 

who, whatever.  

So --  so, and I can't remember the sister's 

name. I think it's like Jessica or something li ke 

that. That Jessica was there with her kids and Casey 

drops off Caylee and sits down at, you know, in the 

park, you know, there with --  with Zenaida.  
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You know, they're watching the kids play or 

whatever and, you know, watching other things, people 

watch ing, you know, whatever. And then at one point 

Zenaida kind of puts her hand --  they're sitting on a 

bench side by side. This is how she described it. 

Sitting on a bench side by side and Zenaida --  she went 

like this [indicating], but I don't know what her , you 

know, she went over her arm but I don't know really how 

it would have, if it was like this or like this, you 

know, as far as putting the weight on --  on the arm 

[indicating].  

But she said that Zenaida put her --  her hand 

over her arm forceful enough to where it would, you 

know, it would hold you down, you know, if you tried to 

get up. And started, you know, telling her that, you 

know:  

Listen, you know, I'm going to take --  I'm 

going to take Caylee from you. I don't believe you are  

being a good mot her for her. I need to teach you a 

lesson. I will return her to you, but you've got to do 

something for me, you know. You cannot go to the 

police, can't tell anybody about this or, you know, if 

this happens, if you do go to the police, if you do 

tell someb ody about this, I, you know, I know where 

your parents live. I know where your brother lives.  
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have Caylee. And it's, you know, you don't want, you  

know, you don't want me to find out that you --  that 

you told somebody something.  

Q Had you ever been given a physical  

description of Zenaida?  

A Yes.  

Q By who?  

A Provided again first to my family through,  

which I'm pretty sure must have been a video visitation 

because my --  my --  I got it secondhand from my  mom is 

the - -  

Q Has Casey ever given you a 

description?  

A Yes. She gave me the same description - -  

Q What is that?  

A Five --  she's five - six, five - seven. She has  

dark hair. Typically keeps it shoulder length. She's 

around a hundred pounds or so. Tends to be like a 

darker complexion, whether she goes to tanning beds or  

 

      not, I don't know, but very, very attractive, you know, 

no glasses or --  or, you know, or no wooden leg or 

anything like that, so --  [laughing].  

Q Was there any --  ever any 

indication t hat she had trouble speaking the language?  

A Speaking the - -  

Q E n g l i s h .  
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A Oh. No. I don't even think I ever even  

asked anything like that. I probably just assumed that 

she spoke it okay because my sister couldn't really 

speak Spanish, so - -  

Q Well, like, with an 

accent or have a thick accent or anything like that? 

That's what I meant.  

A No. I never even asked if there was an  

accent or I --  no.  

Q So she's giving you this 

--  I'm sorry. Go ahead. So you're sitting on a bench. 

They're sitting on a bench.  

A Well, she --  right exactly.  

Q And this five - six, 

five - seven, a hundred pound good - looking girl - -  

A Um- hum.  

Q --  grabs --  holds - -  

A Holds down Casey, five whatever she is, a  

hundred pounds. Right. Exactly.  

Q Holds Casey down an d says --  

A A couple of good - looking girls holding each  

other's arms. Yeah. [Laughing]  

Q And says: I'm taking - -  

A Right.  

Q I'm taking Caylee.  

A Right. And at that point, or during that  
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point, you know, when she's telling her that, Casey 

said that she can see , you know, through her  

peripherals and whatnot that Caylee is being, you know, 

just kind of, you know, brought along with --  with --  I 

think Jessica is the name of the sister. I'm sorry if 

I'm --  or Jennifer. I'm sorry if I'm wrong on that.  

Q That 's  okay.  

A Taking the two children with her to their  

vehicle to --  to leave. And they do that when Casey is 

being spoken to.  

Q Now - -  

A Or threatened or however you want to call it.  

Q How did you react to that?  

A I was, like, that's new.  

Q Kind of like you just did?  

A Yeah. Roll my eyes.  

Q  [ L a u g h i n g ] 

A I don't think I did that. If I did, I did it  

in my head, the roll of the eyes because of course I  

want my sister to - -  

Q Keep talking. A  Right. I 

don't care if you're lying to me.  

I want you to keep talking.  

Q A l l  r i g h t .  A You know 

what I mean? So I --  I took it with  
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a grain of salt, but I do believe that there is a 

portion that --  that makes sense, you know, the whole 

threatening thing that, you know, that we went over. 

But the fact of being physically hold down, again, I 

agree with you. I don't think that a hundred pound 

girl is going to stop my sister. So that never made 

sense to me, still doesn't.  

I --  I think she'd be fistfighting, to be 

honest with you. But if Jesse Grund was holding her 

down, he could do it. He could do  it with the one arm. 

So, you know, or she could maybe think he's not 

serious, you know, to --  to allow it to happen. I 

mean - -  

Q 

Is this --  is this running through your head 

at that moment or is this something that you just came 

up with as months have gon e on?  

A No. No. At that moment.  

Q At that moment is it --  at that moment you  

were thinking about Jesse Grund?  

A I asked my sister --  I even asked my sister:  

Is Zenaida Gonzalez, Jesse Grund?  

And she laughed at me.  

Q When? 

A That --  that day.  

Q Okay.  
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A She goes --  she goes: Ha. No.  

So, but - -  

Q You bel ieved her?  

A No.  

Q Why? 

A Didn't --  what she was telling me did not  

make sense and --  and what she had told me about Jesse 

and not --  I didn't press the issue with her, you know, 

at that point - -  

Q S u r e .  

A --  t o say, you know: You've told me you  

can't trust him, you know. X, Y, Z, these tips and 

leads if they weren't --  like, I didn't go to that 

extent, you know, with her with it. But, you know, I 

also did not believe her when she --  when she told me 

that. I --  I did not believe her.  

And, you know, I --  I don't know.  

Q All right. Let me --  did she tell you  

 

specifically where in Blanchard Park this took place?  

A No. I mean, it's --  they have, like, two - I 

remember she saying that there's, like, there's two  

playgrounds and it was the first one by where the YMCA 

is, but how that place is completely laid out, I don't 

--  I don't know.  

Q Did you ever go take a ride out there to see  
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what she was talking about or --  

A I've been to - -  

Q --  where it could have happ ened?  

A I've been to Jay Blanchard Park. Not since  

any of this, not even since she told me that, but I've 

been there before for outings and things of that 

nature. I know the kids' play area and stuff that 

she's, you know, referring to and it is a --  it is a 

very large area and it also has close access to where 

the parking area is as well.  

[Whereupon Ms. Drane Burdick left the 

deposition room.]  

THE WITNESS: So, I mean, based on everything 

she told me, it made sense. I mean, I --  didn't 

go there and say: It m ust have been here --  and, 

you know, measure it out, but in my mind I had a 

recollection of kind. of --  it made sense to me,  

so --  

 
BY MR. GEORGE: 

Q You gave a deposition, I'm sure you remember,  

over at Morgan & Morgan.  

A Oh, yeah. That was fun, let me tell you.  

MR. BAEZ: [Laughing]  

MR. GEORGE: It's only slightly more fun 

reading it as opposed to being there.  
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THE WITNESS: Isn't it a hoot? Yeah. That  

guy's an idiot. Go ahead.  

BY MR. GEORGE: 

Q During the --  during the - -  

MR. BAEZ: I'll be ordering  this transcript. 

BY MR. GEORGE: 

Q During the course of that deposition you 

related to Mr. Morgan the Blanchard Park version. A

 Yes. I did.  

Q When you told him or when you testified at 

that deposition, you did not mention that you asked 

Casey specifically if J esse was Zenaida.  

A No. I did not.  

Q Can I ask you why?  

A He didn't ask. This Jesse scenario theme  

didn't come up with him. It's come up today, so - -  

Q Okay. So it's simply because you weren't 

asked specifically.  

A He never asked me.  

Q Okay.  

A [Laughing] He was trying to gear it towards  

Zenaida and the whole thing is just --  it's stupid, but 

anyway that's a different thing.  

Q That's a whole different thing.  

A [Laughing]  
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Q Because we'd be here for another couple hours 

if you want to do that. All right, so again, how long 

is your conversation --  the conversation that you're 

allowed to have with - -  

A Right.  

Q --  with your sister, how long does it take? 

And - -  

A Maybe five minutes.  

Q M a y b e .  

A Maybe. I mean, and --  and we talked about a  

few things. Pretty much after, you know, she tells me 

Blanchard Park, you know. I mean, she's re - enacting 

the arm thing, I mean, you know, and all this stuff. I 

mean, she's using gestures like as if she --  this is 

what she did when she went through it.  

[Whereupon, Ms. Drane Burdick returned  to the 

deposition room.]  

THE WITNESS: So I let her go through all  

that again going, am I really believing everything 

that she's telling me, you know? And then asking, 

you know, the question about Jesse a little bit 

after that, you know, but then I ask ed her about,  

you know, Tony and Jesse and things like that, 

so - -  

BY MR. GEORGE: 
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Q Okay. Let's go into that. You did ask her  

about Tony and Jesse?  

A Yeah. Exactly. That's when I asked, you  

know: Did Tony and Jesse ever meet?  

And she goes: Yeah. They m et. They met at 

--  they met at a pool party.  

And I said: Well, you know Jesse's denying  

that.  

And she said: Well, he's a f - ing liar, or  

whatever.  

So --  

Q Did she tell you what happened at that  

meeting? Was it just like a meet - and- greet or did - -

were --  was there a problem between the two of them? 

Did she - -  

A No. She didn't really - -  

Q --  elaborate on the meeting itself?  

A She didn't really elaborate. Neither did  

Tony. Obviously Jesse just denied it, but Tony didn't 

really elaborate either. He just said t o the point 

where, you know, he just --  he met him but I don't know 

if that was a minute or an hour. I --  I don't know. I 

don't know the details. I never really --  I never 

really pushed as far as that --  that went.  

Q To your knowledge, before your sister t old  
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you this, did your parents know about the Blanchard 

Park story?  

A I didn't think that they did because I --  I  

remember leaving out of the house after, you know, 

Tracy came back in and whatnot thinking, I got some new 

information. I went over to Le onard Padilla's trailer, 

which at that time --  oh, God. Talk about regrets.  

[Laughter]  

MR. LUKA: His trailer.  

THE WITNESS: Well, he did. He had a trailer 

outside the house. [Laughing] He --  he had some  

guys on his team, Robert, as well as another 

gentleman  in particular. I forget his name. He 

had a couple guys. But these two guys in  

particular that I tended to like a little more 

than Leonard, whether that was their role or 

whatever.  

But they were also --  obviously they offered: 

Give us all the information .  

Like, I gave them a copy of the phone  

records, you know, at one point, Casey's phone 

records, so, I mean, they were kind of --  so we 

had obviously had conversations. We were bouncing 

ideas off of each other, too, you know, so I had 

kind of like a second Dominic working on --  
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following --  looking into things, following up 

leads and things like that.  

I tended just to --  because he --  the whole 

deal was when Leonard said: I'll bail your sister 

out; it was, we'll bail her out. I'll get her in 

a room. I'll ge t her to confess to whatever the 

heck the truth is and we'll go forward.  

And I was, like: You're not getting in a 

room with my damn sister. You're not touching 

her. You know what I mean? You're not going to 

be --  that's not the way it's going to go down, 

you know.  

And that's how we came to this compromise. 

So in the meantime, it was, like, I have to 

appease the guy by giving him something, but I  

decided I'll go out there and maybe I'll just have 

him run down this Blanchard idea, you know.  

So I talked to him  about it and then he said  

something like --  it wasn't --  it wasn't a 

surprise to him. Like, this wasn't new  

information to him. He didn't go as far as 

saying: Your mom told me this.  

But he goes --  he goes: Yeah. Yeah. 

know. I know.  

And there was somet hing that interrupted us.  
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I think it was John Allen stopped by the house to  

drop something off or something like that, but 

there was something that interrupted us that 

didn't allow me to find out who told him all this.  

But later in --  later after the f act I had 

talked to my mom about it and my mom said: Yeah.  

She told --  she told that to me, you know, a 

couple hours, you know, before we had left the 

house - -  

BY MR. GEORGE: 

Q That day.  

A --  that day.  

And I was, like: Okay.  

And so I just went through the story with her 

and she was, like: Yeah. That's exactly what she told 

me. 

I mean, to the "T" of everything else. I 

was, like --  because I was trying to find out, did she 

miss or change anything or --  she gave my mom  

apparently the same story.  

Q Did you ev er express your belief about Jesse  

Grund to your mom?  

A Yeah. I mean, it --  we expressed it to the,  

you know, Orange County Sheriff's Department so, yeah. 

I mean, that was a common suspect for my family, you  
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know.  

Q Did you tell your mom that you asked  your  

sister if Jesse Grund was Zenaida?  

A I don't think I did. I don't remember doing  

that. No. Because, you know, I didn't believe her, so 

I didn't --  to me her response didn't really matter 

unless she said yes, as far as I was concerned. 

[Laughing]  

Q You already had your answer.  

A I kind of knew where, you know, what I  

thought, but I was --  [laughing].  

Q Did you tell --  did you tell Dominic Casey 

that --  about the Blanchard --  about the Blanchard Park 

story?  

A I had to have. Yes. I --  I don't know 100  

percen t if I didn't, but I can't think of why I 

wouldn't have, so as close to a yes as I can give you. 

[Laughing]  

Q All right. Do you have any idea then --  I 

guess I know the answer to this but I'll ask it anyway. 

A Sure.  

Q Do you know whether or not his response was 

the same as Leonard Padilla, that he kind of already 

knew? 

A I think he just kind of took it all --  he 
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took all the information, but he didn't come out and 

say: I already knew.  

So that just doesn't really stand out to me.  

Q Were you having regular 

contact with Mr. Baez at this point in August?  

A Yeah. Like, regular every couple days. It  

was natural during that time because, you know, Jose 

would stop by --  Mr. Baez would stop by to see, you 

know, Casey, you know, and things of that nature. So, 

yeah. I mean, regular --  not as frequent as my parents 

or Dominic, for example but, you know, every couple 

days or so, yes.  

Q Did you mention that story to 

him?  

A No. I don't think we ever talked about Jay  

Blanchard Park.  

Q All right. So up until 

this point you have - -  you have two versions coming 

from your sister; is that correct? You have --  

A Yeah. The Sawgrass one prior to the cops and  

to us the first night. Exactly. And then this one. 

Exactly.  

Q Do you have an opinion as to 

which one - -  

A It's either --  

4 --  is tru e? 

A It could be a hybrid of the two, for all I  
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know. I --  I don't know. [Laughing] Again, I think  

bits and pieces of it are very accurate. I think the 

time and, you know, certain aspects of the one might be 

right and then, you know, the way that, y ou know, the 

threats were made and all that, I think were --  were 

right as well.  

I think it's just kind of being piecemealed, 

for whatever reason so - -  

Q Up until the time that 

your sister was indicted, did you and she have any 

other opportunities to talk on e on one?  

A No. Nothing where I would have asked her,  

like, case questions like that. Nothing like, you 

know, besides: Hi, sister. How are you doing?  

Q Anything. Other than 

sister --  hi?  

A Other --  no. No.  

Q Up until the time your 

sister was indicted, did you and your sister have the 

opportunity to  

 
exchange text messaging?  

A When you say indicted, was --  is that after  

she was arrested? I'm - -  

Q Let's put it this way. Up 

until she went back into --  when she went back into 

custody.  



 

 

A Oh. I provided to her a ph one at one point.  

I don't remember if that was her first or her second  
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5 time out. I think it was her second time because I'm  

pretty sure Padilla wasn't around during that time, so 

I'm  going to say no.  

Q Since the last time she went into jail.  

A I'm sorry. Say that - -  

Q From the --  from that moment that she got out  

and - -  

A Yes.  

--  she told you the Blanchard Park story, to 

the last time she went into custody.  

A Meaning, being out twice now.  

Q Yes.  

A Okay. Then, yes. I have had conversations  

with her, including a text message; yes.  

Okay. When was the next time that you had a 

--  was it a substantive conversation about the case?  

A No. It --  it was, you know: Come --  come 

pick me up.  

 

  You know, if she was going to Jose's for, you 

know, something, you know, to meet because they met 

pretty much every day. Or: Come to the house. Mom's, 

you know, freaking out with the media, you know.  

It was something like that. It was a --  it 

was a phone for  emergencies. It wasn't a phone for, 

you know, whatever.  
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Q Did you and your sister ever again have a 

private conversation, just the two of you about the 

facts of this case?  

A No.  

Q Have you --  I think I asked 

you this before, but since she's gone back  into custody 

this last time and remains now - -  

A Um- hum.  

Q --  have you exchanged 

any letters or correspondence at all?  

A Since she's been arrested I have not had any  

communication with my sister at all, letters, written, 

spoken at all.  

Q Are you aware that sh e's 

written you any letters?  

A I've never seen them.  

Q I'm just asking if you're 

aware of it. A I'm not aware of anything 

at all like that.  

 
No.  

 

MR. GEORGE: Guys, it's a good time for me. 

I could use a --  I could use five minutes real 

quick, if that 's all right.  

MS. DRANE BURDICK: That's fine.  

MR. LUKA: Yeah. I could use a break. 

[Whereupon, a recess was taken, after which  
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the following transpired:]  

BY MR. GEORGE: 

Q All right. We're back on record. Mr. 

Anthony, I think I see some light at the end o f the 

tunnel here.  

Is there anything that you wish to add other 

than --  to the --  to the story --  not the story, the 

conversation that you and your sister had regarding 

Blanchard Park after --  in August at your home?  

A No.  

Q All right. We've talked a little bit about a 

laptop computer at your home. Was there also another 

computer at your home?  

A Yeah. Besides the laptop, the family has,  

like, a --  like, a PC, like, just a regular one.  

Q Just a regular desktop?  

A Desktop. Sorry. That was the word I was  

looking f or.  

Q Does every --  did everybody in your family 

that when you were living together have their own 

passwords and could get onto the computer at any --  at 

any time or did you even need one to get on?  

A No. Not all of us. I had my own computer,  

so --  because  I --  I got that for a graduation gift, 

so --  
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Q A laptop or a - -  

A No. No. No. I had a --  a desktop.  

Q Oh, you had your own desktop.  

A I got --  I got a desktop for --  for  

graduation in high school, so I had my own. When I 

shared one with the family, we all just signed on the 

same thing. So after that point, to my knowledge, 

because, again, I really never used it, my sister had 

hers and then I'm pretty sure my folks just worked off 

of, like, the normal, you know, sign on or, you know, 

no password or whatever.  

And then my dad eventually did one for 

himself, too, so my mom would do the default. My dad 

would do his own, whatever that one was called and my 

sister did hers own, whatever that one was called,  

so --  

Q During 2008 did you ever use the computer at 

your pa rents' house?  

 
A Yeah. I mean, I used it the night of the  

15th of July, you know.  

Q Prior to that.  

A For example - -  

Q Prior to the disappearance.  

A I don't --  I don't think so. I mean, unless  

I was over there, you know, visiting them and we looked  
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up mo vie times or I ordered a pizza online or 

something, you know, no. That was not a standard 

practice of mine. No. [Laughing]  

Q Did you ever look up 

chloroform on a computer? Å 

A No.  

Q Do you know whether or not 

any other member of your family did?  

A I have no kno wledge of that. No.  

Q Have you come to learn 

that some searches were found on chloroform on the 

computer?  

A I think I've heard that in the media, but  

it's not like someone has --  you know, like, I don't 

know it for a fact or not. Like, you can probably tell 

me better than that. I --  I don't know.  

Q Did you --  I guess that 

leads to my next question. Did you ever talk to your 

mom or your dad about that?  

A About?  

Q About a search being done 

on your home computer for - -  

A Like, asking them if they ever did or - -  

Q Y e s .  

A No. I have never had, you know, that  

question with them.  
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Q Did they --  did they ever ask you?  

A If I did? No. [Laughing]  

Q Okay.  

A No. I know they're all good questions, but,  

no. Sorry. [Laughing]  

Q Did you ever ask Casey?  

A No.  

Q To your knowledge, has an ybody in the family asked 

Casey?  

A Not to my knowledge.  

Q The computer at the time was not --  was in a 

separate room; is that correct?  

A Yes. It was in the --  at the time the spare  

bedroom which was my old bedroom, so between Casey and 

Caylee's room.  

Q To yo ur knowledge, has anybody, other than  

family members, used that computer in 2008?  

A I don't know 100 percent.  

 
Q Well, so far I've heard that based on what 

we've talked about - -  

A Um- hum.  

Q --  somebody named Christina was over at the 

house - -  

A Um- hum.  

Q --  the day that your sister was arrested or  
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the day after; correct?  

A The 16th, yes.  

Q Okay. Did she ever use the computer that you  

saw? 

A I don't know. I don't think so. I don't  

know. I used --  that day I brought my laptop over.  

Q Yeah.  

A And I was worki ng primarily off that, so I - -  

so as far as Christina, no. I do --  Jesse Grund used 

it in July, very late July. It was still when we were 

doing --  like, the stuff with the flyers and all that 

kind of stuff I know he used the computer at one point.  

Q Do you  know why?  

A I think he said he was, like, looking up,  

like, his cellphone records. Oh, that's what it was. 

I was asking him about, you know, the last time he 

talked to Casey and, you know, or my mom was or, you 

know, and all that stuff, so he was trying t o remember  

the date, so he looked up his cellphone records. 

Because I remember he downloaded his  

cellphone records or tried to download his cellphone 

records as, like, a file, like a text file on the 

computer and I don't know if he was successful or no t. 

But I just kind of walked out of the room and let him 

do his thing.  
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We had a vigil outside the house that --  that 

night. It was one --  actually, it wasn't the first 

vigil, but one of the first vigils. So I was trying to 

get out there in time for that a nd he was going to be a 

couple minutes late and I didn't --  I didn't want to 

wait for him, so - -  

Q Did you ever go back and check to see the  

search history and what he was doing on the computer?  

A I am --  I am very --  I consider myself very  

computer litera te. Yeah. I probably know a lot of 

things that other people don't. However, I don't know 

how to search --  like, I know that you can clear your 

history, but I don't know the extent of that --  that 

that goes.  

You know, I know if I sign on the exact 

sign - on o r whatever and you can look to see, you know, 

hit the browser to see what sites have you been to, hit 

the Google browser or go to Google and have their drop -  

down and see what was the most recent search things or, 

you know, whatever.  

Aside from doing t hat, which, again, I've 

never done, but aside from doing that, I don't know if, 

you know, if you clear that history, if there's some 

kind of a file, a root file somewhere that saves 

everything and also tells you, oh, yeah, by the way, it  
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was cleared, b ut this is still what happened.  

I never went through and did that kind of 

search on those files. I'm sure that something like that 

exists but I don't know enough about computers for that.  

Q Do you have any personal knowledge that Jesse 

Grund was over at you r parents' house prior to Caylee's 

disappearance in --  within the time frame of - -  

A Within the time frame - -  

Q --  of two thousand and --  in 2008?  

A Not to my knowledge.  

Q Has anybody told you that he'd been over at 

the house since you weren't living there? Ha s anybody ever 

told you he was?  

A During that time frame, I don't believe so.  

Q Do you recall ever asking your mom or your 

dad whether or not Jesse had ever been at --  over at the 

house?  

A No.  

Q With or without Casey.  

A No. Because I probably just assumed if  he 

would have, they would have told me that. So, no. 

never asked them.  

Q Okay. How about Amy Huizenga? Do you have  

any knowledge that Amy --  
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A To my --  I don't know if she was ever at the  

house. I --  I don't know. The only one I know that 

was, was Tony L azzaro.  

Q All right. And Tony was over 

at your house prior to --  I'm sorry, to your parents' 

house - -  

A During the --  during the period of time in  

June.  

Q Do you have any personal 

knowledge that during the times he was over at the 

house prior to Caylee disappe aring, that he had --  

that he used the computer?  

A No idea.  

Q Have you asked your parents 

or have your parents volunteered any information to 

you about him using the computer?  

A They didn't even know he was there.  

Q O k a y .  

A [Laughing]  

Q I think you may have mentioned this before we 

took a break, and we heard from your mom yesterday, 

that during all of this, you know, the media stuff that 

was going on --  

A Um- hum.  

Q --  upon your sister's release, 

you had bought --  you had gone out and gotten some 

cellphones.  
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A Right.  

¶ You got four cellphones.  

A Yes.  

Q Where did you get them from?  

A Like, a Walgreens. Like, one of those --  I  

got those pay - as- you - go phones.  

Q Were they --  were they through AT&T? Were 

they sold by --  were they sold by AT&T or - -  

A They were AT&T to - go p hones. That's what  

they were called - -  

Q Go phones.  

A --  Go Phones; exactly.  

Q How do they work? I mean, what do you do? You 

buy the phone. Does it come with a card or do you have 

to buy a card separately?  

A Yeah. It comes with a card. Yeah. You get  

--  you get , like, ten --  I want to say it's, like, $10  

worth and each call is, you know, 25 cents a minute or  

 
whatever. And that's good for 60 days or 90 days, one 

or the other. And then after that time, you just have 

to reload your phone.  

Q Now, why did you do that?  

A Well, there's two reasons why. The first  

reason was with the media frenzy that was going on, my 

folks deciding that it was in their best interest to do  
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a lot of media things and things of that nature and 

them not being home, with everything that's  going on, 

we needed a way to communicate with ourselves that we 

could --  we know that it's us calling without having to 

even look at the phone and we can drop everything we're 

doing.  

The idea was when I gave it to my folks, I 

said: Listen, put this --  kee p this on you at all 

times. Put it right next to your thing at night. At 

any time you need me, you call --  use that phone as the 

emergency. Don't call me with the other one. There's 

no --  there's no point to that.  

Because my mom didn't --  she was having 

pr oblems doing different rings. Our voicemails were 

full all the time, you know. We had very tough times 

getting a hold of each other with our normal phones. 

So the idea was, if you're on the television'and 

somebody --  and you're in mid - sentence and that pho ne 

rings, you say --  you get off the air and you answer 

that damn phone.  

Q Right.  

A You know, so as far as how my folks were  

concerned, it was an emergency contact me, like, if we 

want to talk to each other, we need to use this because 

now we know, you  know, there's no guessing on, you  
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know, who's calling or whatever if you're not in the 

room or, you know. Anyway, so it was supposed to be 

the emergency --  it's like a bat phone, like you have 

to pick it up type of a deal.  

And the other --  the second  reason was to give 

one to Casey because, again, she doesn't have a way of 

communicating. I needed her when she's at Jose's office 

or whatever and we need to go and pick her up, she needs 

to be able to say, you know: I'm ready to go.  

Or, you know, if there 's an emergency at the 

house with all this --  protestors and the media and stuff 

outside, if my mom or dad go outside and get in an 

altercation, my sister needs to be able to dial 9- 1- 1. We 

were having issues with our phone line at the house where 

the voic email was always full or whatever it was.  

The connections were terrible, so Casey needed 

access to a phone. If there was an emergency, she needed 

to be able to call 9 - 1- 1 or something, so I had to --  we 

had to give her something.  

Q Were those the only tw o reasons you got the  

phones?  

A Yes.  

Q And did you --  did you have an understanding  
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with your parents and with Casey that the numbers to 

those phones were not to be given out?  

A Yeah. I mean, that's what I told them. I  

said: Don't --  you know, keep this w ith --  within 

ours.  

I told Casey to put Jose's in there. I'm 

trying to think if anybody else's to my knowledge ever 

even got in there. I think Mallory had my phone 

number. You know, my girlfriend had mine. But that  

was it. Like, when I --  when I pre - progra mmed them, I 

just pre - programmed the --  our four numbers in there 

and that was it.  

I told Casey: If you want to put Jose's in 

there, that's fine but, you know, this is --  I told her 

flat out: You've got $10 on here. It's not like I 

want you to call and --  that's not what this is for. 

It's for emergencies. It's for if you need, you know, 

us to pick you up if you're at Jose's or whatever.  

That's what this is for.  

Q Did you have the occasion to reload the  

phone?  

A No. I never did. I never --  Casey was back  

in by the time, you know, I think through her --  the 

call history on it, she probably called, like, seven 

times or something and most of them were to me to pick  
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her up.  

Q Do you remember what 

phone number you had? A I have no idea.  

Q Do you still have you  --  

do you still have your phone?  

A No.  

Q Do you have any of the phones?  

A No.  

Q What did you do with yours?  

A I threw mine out when I moved. I had no need  

to keep it. Casey's, because I was given Casey's, Casey's 

wound up in a box with, you know, whatever els e that 

eventually went to Jose. I don't know what my dad --  I 

think the police have my dad's. I don't know what my mom 

did with hers. I think she actually lost hers at one point, 

so who knows.  

But mine got thrown away because the time - the 

minutes expir ed because it went over the days, you know. I 

didn't really need it any more. You know, the function of 

it was useless at that point, so - -  

Q A n d  - -  

A --  I just threw it out.  

Q --  do you know where your mom and dad's 

are? A  No idea. Pretty sure my dad's is wit h the  

police and I don't know where my mom's is. I have no  
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idea.  

Q You said that there was a box that went to Mr. 

Baez?  

A The --  when Casey was home in --  it would  

have been in August, it would have been the second time 

around, she had, like, her, you know,  backpack and 

stuff that she would bring with her everytime she went 

to Jose's office, you know, if Jose needed her to 

review something with the case or whatever.  

Like, she was keeping her notebook of, like, 

any time something --  like, any time something w as 

released, like, discovery stuff and things like that. 

Like, she had her binder of stuff, so that eventually 

went back to Jose in a box.  

It was, like, just like her binder or couple 

of binders. It was a little small box, like, her 

binders that she kept i n, like, law book that she had 

and the phone got thrown in there. I think that's it.  

That's all --  that's all I remember anyway, but - -  

Q I saw some of the --  some of the documents that 

you provided to me - -  

A Um- hum.  

Q --  as a result of the subpoena, some  e- mails from 

Dominic Casey and in there are some suggestions of you 

working as an intern.  
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A Um- hum.  

Q And what is all that about?  

A Well, what I was trying to do with that was  

that was another, for lack of a better term, it was 

another ploy with my sister,  another way of saying, you 

know: Listen. I'm a private investigator or I'm an 

intern as a private investigator, you know. Anything 

you say to me is confidential, whatever; you know what 

I mean?  

It was --  it was the idea of maybe I can use 

that as a way of  convincing her that I'm -- -  

Q You had no interest in 

becoming a private investigator.  

A I didn't. No. [Laughing]  

Q Did you sign - -  

A We didn't even follow through on it.  

[Laughing]  

Q Did you --  I was going to ask, did you ever  

sign - -  

A No.  

Q --  any confide ntiality --  

A No.  

Q  - -  agreements with Mr. Baez or Mr. Casey - -  

A No.  

Q --  as it relates to this case?  
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A Not that I remember doing at all, no.  

Q All right. And that was only for Casey's  

benefit.  

A Oh, absolutely. Oh, it was the benefit of  

hopefully keepi ng that line of communication open with my 

sister; yes. Absolutely.  

Q Do you know whether or not Casey knew that 

you were hoping to do this or - -  

A I flat out told her that that's what I was  

going to be doing.  

Q When did you tell her that? 

A When she was o ut. It had to be the second  

time through because I know Leonard's minions weren't in 

the house, so --  so, yeah. It would have been during that 

time.  

And I think Dominic was over with me while 

Casey was there.  

Q The second time she was out you did have some  

more opportunity to be alone with her; is that correct?  

A Yeah. But it didn't seem to happen a lot.  

My folks tended to be home a lot more than they were 

before. The media and the protesters were so much worse 

that time than they were the first time, so any  

time I was over there, the opportunity to have any sort of 

conversation with her was --  it was never a very  
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good or very opportune time. It was --  

Q Are you saying that --  

A It was very difficult.  

Q Are you saying that the 

opportunity never presented itse lf?  

A I'm saying if it did, I never --  I never took  

it upon myself to really seek it out or, if it did 

present itself, I didn't take advantage of it the way 

that in hindsight I wish I would have been able to.  

Q Because I think you 

mentioned before that other  than the one time that the 

Blanchard Park story came out, there hasn't been 

another one - on- one conversation between you and your 

sister?  

A About the case. Exactly. About the case.  

And, you know, it would be about the stuff that's going 

on with the --  with  the media and with the protesters. 

It was the crap that frankly I didn't care about, you 

know. But that was --  that was what it was, sadly.  

 

Q How many cellphones did you know Dominic  

Casey to have? How many --  do you know how many 

numbers you had t o get a hold of him?  

A Whatever I had, I've got --  I've still got  

one. I take that back. I've got two cellphone numbers 

for him and a work number.  

Q May I have those?  
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A Sure.  

Q Just rea d them off to me. Read the cell 

numbers first.  

A Sure. And I don't know which one's which. I  

just have two in here at mobile. I have 407/448 - 4565. 

I had that one first, so it's probably the one I would 

have called the most.  

Q Okay.  

A Then I had his work, 407 /865 - 7152. And then  

lastly I have 407/342 - 8030.  

Q That last number, what do you know what 

number to be? Do you have that marked as a mobile 

number?  

A I have it marked as mobile.  

MR. BAEZ: What was that, 8 - 0 what?  

THE WITNESS: 8030. I don't really remember  

ca lling that one that much. Whatever one I put in 

first is the one that, if you just hit the  

 



 

 And they didn't want them for whatever  

 reason, which was stupid, but when we mentioned to Jose  
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 person's name, it calls that number first. So  

that would mean the 448 - 4565 should have been the 

number that I called him on the most.  

So I don't know. He probab ly just called me 

from it one time and said: This is Dominic. 

Yeah. This is the number that I have; and just 

put it in there but, yeah.  
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BY MR. GEORGE: 

Q Have you personally turned 

over any pictures, papers, anything as it relates to 

this case to Mr. Baez? 

A Other than what I sent over to you, there was  

a couple e - mails that we exchanged back and forth. You 

know, other than what I submitted to you, no. Nothing. 

Like, there was a couple of tips or something that, you 

know, we shared with him.  

Q Oh,  I'm sorry. Yeah. 

This morning you mentioned some receipts that you 

found that were dumped - -  

A They were in the bag. Right.  

Q They were in the bag. You 

turned those over to --  do you know where those 

receipts went to?  

A Originally --  the police never asked for them  

oddly, you know, when they were asking for, when they 

kind of went through and, you know, asked us --  well,  

not asked, but wanted my folks, you know, to provide, 

you know, things or whatever.  

They never asked for the receipts. We 

actually --  I  remember mom saying: Take these 

receipts.  
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that, you know, we had them, he was, like: Could I 

have them?  

And mom was, like: Sure. I don't need them.  

So, you know, we gave them to Jose. I don't 

know if they ever made it back to the police. I 

remember I gav e a summary of what they were all written 

out to Detective Edwards, but other than that, I don't 

know what eventually happened to them. In whose 

possession they're in now, I have no idea.  

Q I asked you some questions about you writing 

letters.  

A Yes.  

Q And you  said that you had not.  

A No.  

Q Are you aware that Casey was writing letters 

to your parents?  

A I know my father has written a note to my  

sister or, you know, has said at least that, you know,  

he's writing Casey or something. But I've never - -

like, for e xample, I've never seen one, so I, you 

know - -  

Q Are you aware that your sister was writing 

back?  

A That would --  that would be news to me.  



 

 

Q It's been generally accepted based upon the  



 

 

1 interviews that we've seen that your dad has said that  

2 he believes  that he was, other than, of course, your  

3 sister, the last person to see Caylee alive within the  

4 family.  

5 A Yeah.  

6 Q Is that true?  

7 A Well, I mean, I haven't seen her since, you  

8 know, the first part of June. So, you know, I can  

9 speak for m yself and my mom says she hasn't seen her  

10 since the 15th, you know. Of course I believe that,  

11 too, so --  

12 Q So as far as you know, your dad was the last  

13 person.  

14 A Other than my sister, sure.  

15 Q In speaking with your mom yesterday, you r mom  

16 seemed to indicate that she's not entirely convinced  

17 that the remains that were found in December were of  

18 Caylee.  

19II  A Um- hum.  

20 Q Are you aware of that?  

21 A Aware of her statement yesterday?  

22 Q Her --  her belief?  

23 A Yeah. I'm aware of --  of her belief or  

24 suspicion or, you know, or just not being a hundred  

25 percent behind it; yes.  
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Q Do you share that belief?  

A Yes. I do.  

Q Why? 

A It's kind of tied into also, just like we  

didn't have --  we don't have the means of complet ely 

following through on a lot of tips and leads. Of 

course, it's not like I have the means to --  or the 

knowledge or the resources or whatever to --  to be able 

to, you know, to do that verification process, you 

know.  

And it's, you know, so I --  I can't --  as - as 

much as, you know, if you want to --  someone might call 

it, you know, you're just being naive or you're, you 

know, you're trying to trick yourself or whatever. You 

know, that's not my intention. But it's just - it's 

just naturally the way I --  the  way I feel.  

I mean, I --  I don't feel like I know 100 

percent. I --  I feel that way.  

Q Well, let me turn it around.  

A Sure.  

Q As you sit here today, 

do you believe that Caylee is alive?  

A I believe there's a possibility of that; yes.  

Q And that is based upon 

your --  is it based upon the suspicions that you've 

related to me earlier  
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in relation to Jesse Grund?  

A Yes.  

Q And the tips.  

A Yes. And just the way that everything is  

right now. The fact that my sister's still very quiet, 

you know. If someone --  if someone  made the threat and 

followed through on it, there'd be, in my opinion, 

there'd be no way for you not to start, you know, 

crying --  calling foul. Say: I followed all your 

rules.  

So that's --  that's where I'm at.  

Q Your theory about Mr. Grund 

- -  

A Um- hum.  

Q - -  have you shared that with Mr. Baez?  

A Maybe not --  I'm trying to think if we went  

as far as maybe Zanny means Jesse, you know. But just 

the general suspicion of him and things like that, yes. 

I mean, that's --  I think we shared that for --  for at  

least  a while, so I don't know how he feels to this 

date, but I shared that with him on a personal level, 

so --  

Q Just let me have one 

second. [Pause]  

You started off --  and I don't mean this 

negatively, but in the beginning you were --  you were 

on TV a lot.  



 

 

354 

A Right.  

Q Either giving interviews 

or whatnot and you seemed to have kind of faded - -  

A Um- hum.  

Q--  into the background. You haven't granted 

really any interviews at all.  

A Right.  

Q Was there --  was that a 

conscious decision to stop?  

A Absolutely.  

Q W h y ?  

A Initiall y it was, once my sister got released  

from jail the first time, our --  I want to say our, my 

mother, my father and myself, our game plan as a family 

as far as how we were going to operate related to the 

media and everything else was --  it changed 

dramatica lly.  

Before it was, you know, we were all jack - of -  

all - trades. We would do everything, you know, whether 

that meant, you know, you're in charge of getting - -

make sure all the flyers and coordinating, you know, 

people that can help us volunteer and thin gs like that 

and, you know, you're in charge of helping the media 

and you're in charge of the investigation portion.  

You know, we were all kind of doing  
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everything. We decided and it was mainly rooted that I 

didn't want Casey being bombarded when she got home 

with the whole investigative stuff, with the questions 

and whatever else. Wanted her to have a place she felt 

comfortable at.  

So I was, like, I'm investigation. Mom, 

you're media and, dad, you're in charge of the 

volunteers, you know, making sure we h ave the flyers, I 

mean, all that kind of stuff. He seemed to be --  he 

seemed to be really able --  very easily able to talk 

to, like, just a normal, you know, person about what 

was going on, where my mom was very --  while she was 

very frantic a lot of times , she was very --  she had a 

passion for what she was trying to do.  

She felt like she was making a difference by 

being out there in the media. And I was, like - -

honestly, I think I could do any of the three well, but 

I think our best shot with Casey --  

 
Q Um- hum.  

A --  is with me talking to her. So we took  

that stance and that was the first real time that it 

was, like, I took a huge step back from the media 

because I didn't want to be the point person for all 

these things or one of the three point people .  

And after that time, it was just, it didn't  
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seem like anything that we were trying to say or trying 

to convey - -  

Q Um- hum.  

A --  was being run that way or there was so  

much negative  stuff that were being said instead of 

what we were saying or whatever, that it was - -

personally I thought it was a waste of time. And, you 

know, I just stopped agreeing with that being the best 

way of, you know, of getting help, the help that we 

needed th at, you know, we felt we couldn't get or we 

didn't have the means to get.  

So I stopped and that's --  and since then 

it's kind of been getting back to some kind of 

normalcy. Like, I'm --  I'm not interested in living 

this case every second of my --  of my day . I mean, 

prior to this and past this, I have my own life that I 

want to do.  

I want to, you know, eventually marry my  

 

  girlfriend and I want to start a family and I want to 

have a career and all that stuff and I'm not trying to 

be in front of the camer as as to where everytime I go 

somewhere, it's: Oh, you know, the guy your sister's 

in jail.  

Like, I don't want that. That's --  that's 

not --  that's not what I'm trying to get. So it was a  
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conscious decision of mine that I need to just distan ce 

myself.  

Q Your mom told us yesterday 

that, and at least as of late, of the latest, that she 

just signed a deal and received some money in exchange 

for her participation in a news story - -  

MS. LYON: Frank, I'm sorry to interrupt, but 

I'm having trouble hea ring you.  

MR. GEORGE: Sorry. I tend - -  

THE WITNESS: Yeah. I was going to say, that 

was probably pretty low.  

MR. GEORGE: I tend to go down as the 

afternoon goes on. I'm sorry.  

MS. LYON: Okay.  

BY MR. GEORGE: 

Q We heard yesterday - -  

MS. LYON: Thanks.  

BY MR. GEORGE: 

 

Q Sure. We heard yesterday from your mom that 

she had signed an agreement for a particular amount of 

money to participate in a news program --  

A Okay.  

Q --  to provide interviews and 

whatnot.  

A Okay.  

Q Are you aware of that?  
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A No. 

Q Have you ever recei ved any monetary 

renumeration [sic] from anybody in exchange for an 

interview?  

A No.  

Q A story?  

A No.  

Q A picture?  

A No.  

Q For future participation in a 

book?  

A No.  

Q In a movie?  

A No.  

Q And as we sit here today, are you --  you've  

never signed any deals whatsoever .  

A No. Never will. [Laughing]  

Q And as we sit here today - -  

A I know. It --  

 

Q Just let me go through it; okay? Appreciate  

 

A I understand. But it's --  it's a touchy  

subject. [Laughing]  

Q And as we sit here 

today, are you in negotiations?  

A No.  
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Q Okay. During the lunch hour, I guess, I 

don't know, hopefully you had other things to think 

about, but have you thought about the course of the 

deposition and as you sat here this afternoon, is there 

any part of your testimony that you've given this 

aftern oon that you'd like to either elaborate on or 

change or that you thought maybe I didn't get that 

clear enough or - -  

A Right. Right. Not necessarily. I mean, I  

kind of have a --  I like to be able to remember if I 

can and I think that's why sometimes I just ramble or 

speculate when, you know, an I - don't - know is really 

more appropriate. But, so just, you know, things that 

I can remember as far as, like, when I remember hearing 

Zenaida Fernandez - Gonzalez the first time, like, I --  I 

still can't. So, you know, I  wish I --  I wish I could.  

Q I was going to be done 

but then while you were talking, something popped 

into my head. So just  

let me get - -  

A Sure.  

Q --  this part out.  

You had indicated a couple minutes ago that 

you're not convinced that Caylee is deceased.  

A Right.  

Q All right. And, in fact, 

you actually  
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believe she may very well be alive. I guess that's 

what that means.  

A Right. [Laughing]  

Q You participated in the memorial, though.  

A Yes. I did.  

Q Is that something that you wanted to do?  

A Let's change that . Did I want the memorial  

to be what it was? Absolutely not.  

Do I --  did I want to participate in the 

memorial? Absolutely. And more importantly, I wanted 

to just make sure that, you know, I said what I needed 

to say because I hadn't been in front of the m edia and 

things like that and obviously everyone was dealing 

with everything their own way and I was dealing with, 

you know, things in my own way.  

And, you know, it gave me --  it gave me 

almost like a forum or an opportunity to, you know, 

express the way I  was feeling or trying to cope, you  

know. And it was pretty much still just saying, 

somewhere there's truth. I don't know who has it. I'm 

going to find it. But if you know the truth, you need 

to come forward with it, you know.  

And for those reasons, I  --  I wanted to be a 

part of the, you know, memorial one hundred and --  a 

million percent, you know. So, but I just --  I don't  
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think that was the way to do it, but it is what it is.  

Q I know that you answered 

this with Mr. Morgan a few months ago. But durin g the 

course of your --  of your oration at the memorial, you 

consistently referred to CMA.  

A Um- hum.  

Q As opposed to using the 

actual --  or the full name.  

A Or names.  

Q Or names.  

A Right. Exactly.  

Q Was there --  was there a 

reason for that?  

A It could be applica ble to --  to any or all  

or, you know, whatever. It kind of is an open 

interpretation but, you know, the idea was, absolutely. 

CMA, I mean, it's either my mother, my sister or 

Caylee. They all have the same initials so, you know, 

those are the three most im portant women of my life,  

 
Mallory being a very close fourth. Sorry, baby. 

But, you know what I mean, so - -  

Q So while --  then if I 

were to go back and watch that again - -  

A Um- hum.  

Q --  would I then take that to mean that when 

you said what you are sayin g --  
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A Um- hum.  

Q --  you were not only 

saying to Caylee, but you were also saying it to your 

sister - -  

A I - -  

Q --  and to your mom?  

A At a minimum I want them to --  they would  

have acknowledged that my initials are being spoken, 

whether I was specifically talk ing to them or I just 

wanted them to hear the words I was saying, you know. 

Whether I was trying to send a message to them may not 

necessarily have been the case, but maybe I wanted to 

have them hear the words that I was saying.  

Q Who were you sending a me ssage to?  

A It was more just --  it was general, you know.  

It was very general. Hopefully my words were at 

whoever has knowledge of what the truth is for Caylee. 

That's it, you know. And as far as CMA's concerned, it 

was not geared towards either one of the  three or even  

 
all three collectively.  

I just wanted them, those three people in 

particularly, to --  to at least hear the words that I 

was --  that I was saying because I thought the words 

that, you know, were with that had the most meaning to 

them or  should have had the most meaning to them.  

Q Have you understood all the 

questions that  
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I've asked both this morning and this afternoon? 

A Sure. Yeah.  

Q Do you think you were treated fairly? A

 Yes. I appreciate it.  

MR. GEORGE: All right. I don't have any 

f urther questions for you. Thank you very much, 

Mr. Anthony. I don't know if Ms. Drane Burdick or 

Mr. Ashton have anything they'd like to follow up 

on.  

MR. ASHTON: I have a couple. Do you want me 

to go?  

MS. DRAKE BURDICK: Sure. You can go first.  

DIRECT EXAMINATION 

BY MR. ASHTON:  

Q From listening to you, would this be a fair 

statement: That your actions and reasoning from the 

beginning of this case, July 15th - -  

A Um- hum.  

Q --  to today, all start from the premise and 

the presumption that your sister did not kil l Caylee? 

A That is 100 percent correct; yes.  

Q A b s o l u t e l y .  

A Yes. Absolutely.  

Q Your --  you have not attempted to investigate 

anything other than facts that would support that  
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conclusion; is that correct?  

A Obviously I've --  I've tried to investigate  

the best I can every part of the case, but I haven't 

had anything that has led me down that road. Maybe is 

that an answer?  

Q Well, I guess - -  

A Do you know what I mean?  

Q Let me rephrase it better than that.  

A Okay.  

Q Even your slim belief that you hold that 

Cayle e is still alive - -  

A Yes.  

Q --  is only supported by the presumption that 

she must be; otherwise, Caylee [sic] would tell us the 

complete truth.  

MR. BAEZ: Casey.  

MR. LUKA: You mean Casey..  

BY MR. ASHTON:  

Q Casey. I'm sorry. I apologize. Isn't that 

true?  

A Right. It doesn't make a lot of sense. I  

mean, and that, along with, you know, that I --  I can't 

verify it myself, a hunch feeling. I mean, I had that 

feeling that day. This wasn't a new feeling that I had 

all of a sudden. I mean, I had the feeling that day .  

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

:20 

21 

22 

23 

24 

25 



 

 

365 

So

, I mean, it just --  it was a combination.  

Q All right. Now, on that date, the 15th of  

July - -  

A Um- hum.  

Q --  when everything was going 

on at the house, prior to the police actually being 

called, you said there was a 30 or 40 - minute period --  

A Right.  

Q --  when your mother was trying to get the  

whereabouts of Caylee.  

A Yes.  

Q Do I understand you correctly 

that Casey said Caylee is with the babysitter?  

A Or the nanny, yes.  

Q The nanny.  

A Yes.  

Q Do you ever remember your mother saying that  

she had an address o r a phone number for the nanny at  

that time?  

A Did my mom have an address or --  

Q That your mom had one.  

A --  phone number? S don't remember that. No.  

Q Do you remember any time 

that evening your mother saying that she had an address 

or a phone number for Zanny or for the nanny?  
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A No. Because I would have hoped I --  that  

would have been the first thing I would have gotten or 

anybody would have gotten, so, no. Absolutely not.  

Q Okay. You described the 

exchanges between your mother and Casey --  and you 

and Casey on the 15th --  

A Um- hum.  

Q --  prior to the police being 

called.  

A Right.  

Q I'm specifically wanting to talk about her  

demeanor prior to your role - playing the cop - A

 Right.  

Q --  and her starting to 

cry. ARight.  

Q The period before 

that. AYes.  

Q The way you describe her, is her demeanor 

comparable to the demeanor on the phone call from the 

jail that next day; in other words, just her attitude, 

the way she's talking? Or if it's different, how is it 

different?  

A Her attitude with my mom - -  

Q Um- hum.  

A --  abs olutely the same. [Laughter]  

Q I get it.  
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A Yeah. I mean, I --  I can't remember there  

really being any difference. But, I mean, I think if 

you're mad, you're mad. Or if you're having a spat, 

you're having a spat.  

Her demeanor with me on the phone was 

diff erent because I kind of jumped down her throat 

automatically saying: Don't talk to mom that way.  

And, of course, she got defensive. I was a 

little different with her on the 15th, so her and I's 

demeanor from the phone call to, you know, to prior, 

think wer e --  were different.  

Q Okay.  

A But hers and my mom's, it just --  it was  

escalated the whole time as far as, you know, my 

opinion of it, so - -  

Q [Pause] If, in fact, 

Caylee was dead long before July 15th, take - -  

A Um- hum.  

Q --  that assumption and I know it's - -  

A Sure.  

Q --  an unpleasant one, but take that  

assumption, can you think of any earthly reason why 

Casey would have not given you information if she had 

it?  

A If she had it.  
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Q

 If she had it.  

A She's holding --  someone's holding some kind  

of a death th reat on her or the family and she's just 

not listening to the fact that we repeatedly told her: 

There's nothing that anybody can, you know, threaten us 

with at this point. We're willing to --  we'd die for 

Caylee right this second.  

So that's the only thing that I would think 

she could hold over, you know, that she --  would 

prevent her from saying that.  

Q Now, based on your conversations, telephone 

and jail visits with Casey before she got out --  A

 Um- hum.  

Q --  it's true, is it not, that she never at 

any time sta ted that such a threat existed?  

A Not to me, you know, prior to her getting  

out.  [Pause]  

Q And --  

A Boy, I wish I could remember that video - -  

the video visitation stuff.  

Q Well, I mean, the video --  the video 

visitation is what it is. It's --  

A Right. Rig ht.  

Q It's there.  

A Well, it's out there, so hopefully --  I --  I  
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c

an't remember if she did. I remember that, you know, 

my folks conveyed that to me after one of theirs, so I 

may have brought it up in one of mine later. I --  I 

know that that's when that part  came out was during 

that time. I just can't remember if it was with me 

specifically.  

Q And you don't know whether 

they brought it up to her or she brought it up to them?  

A I don't remember. It would have been in - -  

Q The video would show that.  

A Right. Exactl y. The video would show it.  

Yeah.  

Q And it wasn't until the 

Blanchard Park story that --  

A Um- hum.  

Q --  the supposed threatening comments came 

out. 

A That's kind of when Casey --  when I heard it  

straight from her. Exactly. Exactly.  

Q All right. Did Casey hav e a 

life history of speaking in riddles?  

A You mean lies or - -  

Q No. I mean - -  

A [Laughing]  

Q --  you seem to be telling --  

you seem to be  



 

 

370 

int

erpreting her comments as riddles.  

A Right. Right. Right. Right. I got you.  

Q Is that --  is that 

something that was an aspect of her personality before 

this, that she would speak in - -  

A Maybe not speak - -  

Q - -  in  r iddles?  

A --  but write that way.  

Q Write in riddles?  

A You know, write that way, write cryptically  

where it's open to interpretation. You know, most 

people might get  this meaning. Most people might get 

another meaning.  

Q Okay.  

A So that, absolutely, yes.  

Q Last question.  

A Shoot.  

Q Between July 15th of 2008 and 

today's date --  

A Um- hum.  

Q --  has Casey given you any single piece of 

information about Caylee that turned ou t to be true? 

A In, like - -  

Q Anything. Has anything 

she said turned out to be true?  
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A See, I don't know what you mean. If she  
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says, you know: Caylee has a --  Caylee loved you; I 

know she loved --  like, I don't know what you're - -  

Q Okay. I'll be - -  

A I don 't know the --  what you're asking me.  

Q I'll be more --  I mean, reference to what  

happened to her after June 16th, reference to the 

events, she's given you a number of different versions.  

A Uh- huh.  

Q Has anything she told you ever proven to be  

true?  

A Okay. The things that Casey has told me  

about Caylee since July 15th are, you know, three 

stories, two situations.  

The last time that she saw Caylee, which was 

on the 16th, obviously the two stories, one being 

Sawgrass and the other one being Blanchard, and th e 

last one was a telephone call on July 15th that Casey 

got a call from a blocked number. Caylee was the one  

on the other end.  

Hi, mommy. I miss you.  

Caylee, put an adult on the phone.  

The phone gets --  you know, the phone call 

gets disconnected. Those  are the only times, so, you 

know, I've seen Casey's phone records. The phone 

records, at least that I had, did not --  does not show  
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or will not elaborate on phone numbers that are 

blocked, so I can't really verify this one.  

Q O k a y .  

A Hopefully someone e lse is more tech savvy  

that can do that.  

These two, of course, I mean, I was kind of 

at the mercy of private investigators or law  

enforcement and even, who knows how much time they put 

into either of those two. So - -  

Q A l l  r i g h t .  

A --  you know, so as far as  that's concerned,  

no. But - -  

Q Okay.  

A --  there wasn't anything else going on, so - -  

Q I did have one last one.  

A Shoot.  

Q Have you found anyone, any friend or  

associate of Casey's that's ever laid eyes on Zenaida 

Gonzalez?  

A Not that I found, no.  

MR. ASHTON: Okay. That's it. Thank you. 

MS. DRANE BURDICK: All right. I have just a  

few.  

DIRECT EXAMINATION 

BY MS. DRANE BURDICK:  
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Q You spent some time talking about this tip 

regarding a flight that you felt was insufficiently 

investigated?  

[Whereupon, Mr. Luka l eft the deposition 

room.]  

THE WITNESS: Um- hum. Yes. I'm sorry. 

BY MS. DRAKE BURDICK:  

Q Okay. Is this tip involving a woman by the 

name of --  and I know he said Wanda --  Wanda Weary 

[ph]?  

A I think it might be Wanda now that --  yeah.  

Q Is this the one where Ms.  Weary reports that 

she ended up speaking to a child who said her name was 

Caylee Marie Antony?  

A Um- hum. And said that: I'm, like, I'm two -  

and- a- half; like the way that we taught her to say two -

and- a- half or something. Exactly.  

Q Okay. That's the one you 're referring to. 

A Yes.  

Q This woman had dogs and that's what drew the 

child's attention?  

A Yeah. Exactly. It was something --  exactly.  

Yeah.  

¶ All right. Is it also - A

 That's my best recollection.  
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Q Is it also the one where the manifest from 

that flight - -  

A Um- hum.  

Q --  was part of discovery?  

A I don't know if it was ever part of  

discovery. But there was a manifest obviously involved 

when they were trying to match it up. I mean, that was 

what we were told by law enforcement, so I'm sure that 

it was released  at one point. I didn't see the 

discovery to tell you for sure.  

Q Okay. Do you know Jesse Grund's mother?  

A Yeah. Donna or Diane. I'm sorry if I got  

the first name right, but I'm pretty sure it starts 

with a "D", but, yeah.  

[Whereupon, Mr. George left the d eposition 

room, then returned.]  

BY MS. DRANE BURDICK:  

Q Can you describe her?  

A Sure. She's had --  she's --  her weight's  

changed a little. She's lost a little bit of weight, 

but --  

[Whereupon, Mr. George left the deposition 

room.]  

THE WITNESS: --  she's h eavyset. She's - -

she's very tall. I mean, for a woman she's very  
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t

all. She's about six foot. She has blonde hair. 

Typically she likes to keep it, you know, either 

high like around the neck and chin area or, you 

know, around the shoulders.  

So it's not too,  too short. It's not --  but 

it's not very long. But a lot of times she wears  

it up. Like I said, she's a --  she's a larger 

woman, so she's, you know, just --  she's filled 

out obviously.  

BY MS. DRANE BURDICK: 

Q All right. It sounds like that you do have  

some visual --  

A Yeah.  

Q --  on her at least, even if 

you haven't seen her for a while.  

A Right. She's a soft - spoken lady. I mean,  

she's --  she's a very nice woman, so - -  

Q All right. You had made reference to the  

fact that the person this Wanda describes - -  

A Um- hum.  

Q --  as having been with the 

child matches the description of Jesse Grund's mother.  

A Right.  

Q Did I hear you correctly on 

that?  

A Right.  
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Q H

ave you attempted to investigate or have you asked 

someone to investigate Mrs. Grund's whereabouts on 

July 3 rd of 2008?  

A I have not; no. My mom was supposed to have  

followed that one through, so --  

Q Did you ever participate in 

the setup of the --  what your mom was calling the 

command center, that your dad was responsible for 

manning, I guess, in a - was it a Pub lix parking lot - -  

A Yeah.  

Q--  for a period of time?  

A Yes. I did, like, you know, set up the  

chairs and the, you know, whatever; yeah. Yeah. 

[Whereupon, Mr. Luka and Mr. George returned 

to the deposition room.]  

BY MS. DRANE BURDICK:  

Q Did you affix posters o r 

signs to any objects using duct tape?  

A Not that I can remember. Most of the stuff  

that we used already --  well, I don't think so because 

when we did have, like, a missing person's poster or 

something, we would stand it up on the --  on the tent. 

I ca n't remember if we would have put tape behind it 

and then, if we did put tape, what kind.  

I don't remember. I don't think --  it  
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doesn't stand out to me; no. And, like, it wouldn't 

have been in a part of the supplies that we would have 

brought with us o r anything, you know, to set it up, so 

I don't think so.  

Q Where would the supplies have come from?  

A What do you mean, like, the - -  

Q From your house? Did you go to - -  

A Yeah. Or somewhere --  

4 Walmart and buy some new ones? What is  

your recollection?  

A Donations. You know, people would bring them  

by. Yeah. I mean, if we needed something, we would go 

to, you know, Office Depot, you know, wherever to get 

stuff, from the house existingly; right. Wherever we 

could, you know, get the stuff from.  

Q All right. A t this point you --  and correct  

me if I'm wrong --  you do not have a specific 

recollection of anyone removing duct tape from the 

house or the garage to use in the command center.  

A Not to my knowledge, no.  

Q When was the last time you saw Caylee? What  

do you remember about it?  

A She looked --  just my mom and her at the  

house. This was the first week of June. It was on my 

mom's birthday.  
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Q On your mom's birthday?  

A Yes.  

Q June 5th is your mom's birthday?  

A I believe --  no. Her birthday's the 6th.  

Q You're i n trouble.  

A I know I'm in trouble. But it's not my mom's  

birthday. I know that, though. [Laughing]  

Because I remember she --  why, because she 

called me and she says: You know it's my birthday 

today.  

And I knew but I hadn't called her yet so I 

felt really guilty and I ended up going over there, you 

know, later that night. But anyway, it was just her 

and Caylee at the house. She was, like: I was 

spending a great day with her and everything.  

So I --  yeah. I remember going over there. 

I spent, like, an hour wi th them just sitting on the 

couch and, you know, talking.  

Q Did you go to the house on Father's Day? 

A When was Father's Day?  

Q June 15th of 2008, Sunday.  

A No. I did not. I --  I don't know what I was  

doing, but I wasn't at the house that day. No.  

Q Getting  too old to read my own handwriting,  

close up anyway.  
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MR. ASHTON: Want to borrow my glasses?  

MS. DRANE BURDICK: No, thank you. I'm too  

vain.  

MR. ASHTON: What a pair.  

MR. GEORGE: You can have my Hubble telescope 

things.  

BY MS. DRANE BURDICK:  

Q That's all rig ht.  

Did you ever go into the car that was in the  

garage - -  

A No.  

Q --  on June --  I'm sorry, July 

15th?  

A No.  

Q Okay. Why not?  

A I had no reason to and, if I did, I probably  

would have rock/paper/scissored someone else because of 

the smell, you know. No. [Laugh ing]  

Q How about when you were 

sitting out in that  
 
area - -  

A Right.  

--  with Casey for five minutes or so, was 

there some discussion about: This car smells horrific?  

A Right. I did ask her, you know: What's the  

deal with, you know, the smell?  

She said t hat when she was at --  staying with  
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Tony, that some squirrels had crawled up into the hood 

of, you know, from under the hood of the car, you know, 

to be warm or something like that, it was her guess, 

you know, and she said the squirrels died in there.  

You know, that apparently at least there was two. 

don't know.  

And that she said after that, you know, or 

she had the smell and she brought Tony out to, you 

know, to help her. They popped the hood, saw the dead 

squirrels, got it out of there and whatever. A nd, you 

know --  

Q All right. So she told you she actually  

enlisted the assistance of her then boyfriend - -  

A Right.  

Q --  to get rid of --  

A Which he said didn't happen.  

Q --  a dead animal fi
.
om the hood - -  

A From underneath --  you know, if you popped  

the  hood - -  

Q The engine compartment.  

A --  and you've got --  exactly, all the engine  

stuff up there, that there was lodged or something in 

there that there was squirrels in there.  

Q And did she say when the squirrels did this?  

A If she did, I don't remember. But it would  
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h

ave been a time that was, like, within a couple weeks 

that I was, like, I would --  I would have thought that 

it still wouldn't have been as potent at the time, so 

when she said it, it didn't really mean --  it didn't 

make a lot of sense to me  and when I brought it up to 

Tony and he said: You're dreaming; I was, like, all 

right. That wasn't a surprise to me, so - -  

Q Did you ever connect the 

smell from the car to the disappearance of your niece?  

A No.  

Q Still never have?  

A No.  

Q You had mentioned givi ng 

some items to Mr. Baez and I think Mr. George refreshed 

your recollection on the receipts.  

A Um- hum. Yes.  

Q How about the other items 

that were in the bag that you said that law 

enforcement didn't want?  

Did you package them all up eventually once Case y 

retained a lawyer and take it to him?  

A No. The only thing that --  that we gave to  

Jose that I --  that at least I can remember because I 

was --  at least I was there for it, we gave him the 

receipts one night because he asked for those. We gave 

them to hi m. 
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A

nd then after she was arrested this very last time is 

when we took, like, the books that she would bring --  

her binders that she would bring back and forth with 

her and we threw the phone in there because that --  you 

know, there's no use for that and,  you know, and 

eventually he got that.  

I actually had it at my house for, my 

goodness, a month or two because - -  

Q H a d  w h a t ?  

A The box with the binder and stuff.  

Q Um- hum.  

A And then I never saw him and eventually my  

parents were going to see him or something and I just  

--  I brought it back to the house and then I remember  

--  I set it in the garage and I don't know whatever 

happened to it. I assume he got it, but - -  

Q Okay. Since your sister's 

being quiet, did you seek to talk to her lawyer to find 

out what he knew  

or could tell you about what happened to Caylee?  

A I never tried to sit and grill Jose, you  
know.  

¶ Well, he may have put you off, but did you - A

 Right.  
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--  
try to find out?  

A I don't know if I ever asked a specific  
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q

uestion like, you know, did Casey e ver say anything 

about Caylee or whatever. It was more --  we --  I more 

or less tried to --  if we were having a conversation 

with Jose as far as Casey's concerned and all that kind 

of stuff was trying to say, you know, is there a way 

for you to facilitate u s being able, you know, through 

law enforcement, you know, the video visitation stuff, 

you know.  

Q Um- hum.  

A It's like I never said: Jose, I need you to  

find this out for me; or, you know, what I mean? Like, 

so I think --  so I think my answer's no to that. I 'm 

just --  I'm trying --  I'm really trying to think back.  

Q Okay. When did you find 

out about Dominic Casey being in the --  I'll use their 

language, like, what's the wooded area, quote/unquote 

- -  

A Uh- huh.  

Q --  off of Suburban?  

 
A I don't know how many da ys after the fact but  

I know it was after the fact.  

Q Which fact?  

A Of him being there. And I don't even know  

exactly when that was, but my mom had said something to 

me and how she said it was --  she said something like: 

Dominic is --  something like he was, you know, or she  
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was telling me --  okay. That's right.  

She was telling me about a new tip that came 

in, which was a psychic tip or something like that and 

she said, you know: It's right over here off of 

Element --  or, excuse me, Hidden Oaks Elementary and 

Dominic already checked it out.  

And I was, like: What do you mean, Dominic 

already checked it out?  

Well, you know, he went out there and he 

walked it and, you know, whatever else.  

And I'm going: Why the hell would you guys 

be following up on that? That 's not Caylee being 

alive.  

Like, that one never made sense to me, so I 

just was, like, that's stupid.  

Q Was that whole conversation before the  

remains of a small child were found there?  

A Yes.  

Q So definitely before December 11th?  

A Yeah. We had it in th e kitchen, but I don't  

remember when. It was --  I was put off from the 

conversation really because it was, like, why would you 

even waste your time on that sort of a tip when  

that's - -  

Q Looking for a deceased Caylee.  
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A

 Exactly. That's not where we --  tha t's not  

where we are. Like, that --  it made no sense to me. I 

was --  I was --  I think I was probably really pissed.  

Q Right.  

A I mean, from what I can remember, it was just  

like, it was so absurd to me, so it just, you know - -  

Q Did you confront Dominic Ca sey about it?  

A Never brought it up because I figured if I  

did, I'd be saying the same thing. And, like: Dude, 

do you believe the things that you're telling me? Is 

that --  I wanted to say the same thing to my mom: Do 

you believe the same things that we tal k about every 

day?  

It's not like any of us were trying to force 

the opinion on the other, you know. We were all trying 

to be very, you know, spitballing and, you know, let's 

--  let's try to figure this out. I mean, we're all in 

a team and the fact that I w as, like --  

 
Q You were trying to be positive.  

A --  it was a shock. Oh, my --  oh, my  

goodness. Are you kidding me? Of course. Like, 

that's --  it just blew my mind.  

Q Let's not go there.  

A Yeah. It blew my mind. So I never brought  

it up to him because if any --  and that was actually  



 

 

388 

p

robably around the time where obviously I was still 

sharing tips and leads with him, but our phone call 

volume probably slowed down tremendously on that 

because then I'm thinking, you know, really, where's - -

where's everyo ne head --  everyone's head at, you know 

what I mean? We're wasting our time on this when we 

could be doing something else, so ð 

[Whereupon, Mr. Luka left the deposition  

room.]  

BY MS. DRANE BURDICK: 

Q All right. So the 

information you had at that point was th e decision 

to go into the wooded area --  

A Right.  

Q --  off of Suburban Drive 

by Dominic Casey, whenever that was --  

A Right.  

Q --  because you don't remember 

the exact  

 
date - -  

A I don't remember. I don't even remember the  

month.  

Q --  was based on a --  some sort of psychic tip  

and - -  

A Yes. That's - -  

Q --  not from any other 

source.  
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A Right. That's how my mom conveyed that to  

me, that they had gotten a similar psychic tip to this 

one. She's, like: It's weird that we just got this 

other one. Dominic already ch ecked it out.  

Well, what are you talking about; you know,  

so, yeah.  

Q When did you learn about 

the video of that episode?  

A I still haven't watched that video.  

Q Do you have --  do you get 

motion sickness?  

A No. Is it like "Blair Witch"? [Laughingl  

Q It's --  yeah. Didn't watch it.  

A No. I never watched it. I just --  I'm just  

not interested in watching it.  

Q O k a y .  

A But, you know, I --  I heard about it after  

the fact, you know. Obviously, I mean, after that day  

when she told me about it, I never even heard about it  

again until it was a media thing and - -  

Q Um- hum.  

A --  I don't even keep up with the media stuff,  

so it would have been mom or whomever else, you know, 

passing by or trying to vent to me about this and I'm, 

like: I don't want to fucking hear it; so, you  know.  

Q All right. At some point after 

you learned  
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that he's in the same area where these remains are 

found - -  

A Right.  

Q --  you didn't confront him and say - -  

A I have not talked to him about that at all.  

Q --  what in the world were you doing there?  

What did you see? Who told --  you know, who really 

told you to go there; none of that?  

A I've not --  I've not talked to him at all.  

[Whereupon, Mr. Luka returned to the 

deposition room.]  

BY MS. DRANE BURDICK;  

Q All right. I know I asked you if you went  

into the  car. Did you do anything to the car, even if 

you were outside of it, like --  

A Never even touched it.  

Q --  try to clean it - -  

A No.  

 

Q --  spray it, try to get rid of the smell - -  

A No, ma'am.  

Q --  help your parents out? Nothing.  

Okay. The discussion  that you and Mr. George 

had about getting Casey's passwords while she was 

sitting in the patrol car - -  

A Yes.  
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Q --  outside the residence, I presume - A

 Yes.  

Q - -  on July 15th in the late - -  

A Pretty sure that's when it was; yes.  

Q --  evening, was she cuffed in  the car? 

A I don't think so. I think she was just in  

the backseat.  

Q Door was open?  

A Her --  no. No. No. The door was shut.  

Like, the door that she --  her door was shut. Police 

officer was still in the car. I'm pretty sure it was 

the first responding office r, the very first one that 

came, his window was down because I talked through his 

window while he was in the car to her so - -  

Q Did you have your notebook with you?  

A No. Just - -  

Q I wasn't clear on this.  

A No. Just going --  going off of memory.  

 
Q Okay.  

A Kind of wish I would have. It would have  

made it easier going forward, but - -  

Q All right. Because my recollection of 

your --  

MR. BAEZ: Please speak a little louder 

for --  
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MS. DRANE BURDICK: --  conversation with him. 

It's on the record.  

MR. ASHTON: Well, that doesn't help with the 

computer.  

MR. BAEZ: Be nice.  

BY MS. DRANE BURDICK:  

Q My recollection of your 

conversation with him is --  him, Frank George, is that 

you were asking for a passwor d on MySpace?  

A Yes. I believe Yahoo.  

Q MySpace and Yahoo?  

A Yeah. Well, because she --  like, I was  

trying to get her e - mail password and her MySpace 

password. Like, her MySpace was under her  

Roadrunner - -  

Q U m- h u m .  

A --  e- mail account, like, her sign - on is un der  

that one.  

 

  Q O k a y .  

A And then her Yahoo one obviously is just your  

Yahoo e - mail. So, yeah. I was trying to confirm the 

actual e - mail addresses, make sure I had the spelling 

right because the spelling was just ridiculous and the 

passwords, which were the same.  

¶ Same password, timer --  

¶  
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A Which was the timer55.  

Q  - -  55.  

A Exactly.  

Q Did you not ask her again 

for those passwords when you went to the jail?  

A Right. I verified it again because it was  

saying invalid, but I come to find out that it wa s my 

spelling on the e - mail addresses that were wrong, not 

the password.  

Q O k a y .  

A So, you know, I just --  I was trying to  

verify either or both, but - -  

Q When did you get into her 

MySpace account?  

A I'm pretty sure --  I don't think I did it on 

the 15th. I'm t rying to think back. I would not have 

had my computer on the 15th, so I wouldn't have --  so 

it wouldn't have been then. Probably on the 16th.  

[Whereupon, Mr. Ashton left the deposition  

 
room.]  

BY MS. DRANE BURDICK:  

Q Okay. You wer e 

accessing her MySpace from your laptop?  

A From my laptop, yes.  

Q Okay. At some point in 

time there was a  
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control of it?  

A Yes. Oh, yeah. Absolutely. It's --  I sent  

out numerous bulletins that said , you know, the same 

thing that I put on my MySpace, my mom's, the one they 

created for Caylee, Casey's. It was all the same 

thing, like, I mean, I'd post it regularly. It was, 

you know: We're doing flyer --  

Q Um- hum.  

A --  distribution, this one, so --  and, yeah, I  

mean, I posted that. So if anyone was trying to .  

contact Casey, they knew she was not going to answer 

it. It's going to be me, so --  so, yeah. That was one 

of the messages; yeah.  

Q All right. What else were you looking for in  

her MySpace account - -  

A Hope --  

Q --  besides wanting to get the word out to - -  

A Right.  

--  list of friends of whatever they're  

called?  

A Hopefully find something like a message from  

someone or anything relating to Caylee or figure out 

where Casey's been, you know, figure o ut her  

whereabouts because that was always a big question, you 

know. Where have you been the past, you know,  
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whatever? And - -  

Q Were you able to reconstruct anything?  

A No. Well, the problem --  and you used the  

word right because the problem was a lot of the stuff 

was deleted.  

Q By - -  

A The problem with, yeah, with --  with --  I'm  

sorry?  

Q Deleted by whom? Any idea?  

A I don't know for sure, you know. And when I  

say deleted, it's very obvious when, you know, on 

MySpace you tend to get comments on, like, your main 

page. You'll get comments, you know, daily, if not 

every couple days.  

From April the --  I want to say it was April, 

but anyway, it was many, many months ago up until July 

3rd, the night that, you know, I talked to Casey, every 

single comment that  was on her page was deleted. Every 

single comment that was on her page was deleted.  

And I specifically had a MySpace thing which 

I included to you guys, a conversation, a real quick 

one/two response that I had to her in mid - June and I 

knew that was on t he page, so that was deleted and, you 

know, I don't know for sure whoever, you know, deleted 

that, but that was deleted.  
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I could assume that who knows what else could 

have been deleted, friends, pictures, you know, I don't 

know, a nything, regular messages, like, because they'd 

send you private messages.  

Q U m- h u m .  

A You know, there was barely any private  

messages or there wasn't anything that was --  that was 

relevant to, like, an investigation - type thing at all. 

And it was just --  it struck me as odd because there 

had --  there'd be --  there'd be something like: Hey, 

I'll meet you here, you know, for lunch or something.  

There was none of that anywhere in there and 

it was frustrating.  

Q Now, you were on Casey's MySpace on July 3rd 

of 2008;  correct?  

A No. I --  I visited it - -  

Q To try to f ind her?  

A I visited it but I didn't, like, log in as  
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  her, which is what I did later.  

Q Well, when you visit someone's MySpace, can't 

you see w hat's on their wall or whatever it's called?  

A Yeah. Exactly. Yes. Her --  all the  

comments were there at that time; yes.  

Q Okay. So - -  

A Um- hum.  
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Q --  it's your belief based on what you saw on 

you think July 16th - -  

A Yeah. Or --  or shortly ther eafter. I know  

that the comments were deleted.  

Q Between July 3rd when you 

had seen them when you were - -  

A Yes.  

--  looking for her - -  

A Yes.  

--  and July 16th.  

A Absolutely. Yes.  

Q Okay. Did you ask her about 

that?  

A I did. She said that she --  the whole  

timer 55 password thing tied into that where, you know, 

someone else that had already had her previous 

password, whatever, was --  they logged into her 

account, changed --  you know, as her, changed her 

password to timer55 and then gave her the instructions  

 
saying that Zenaida did this, gave her the instruction 

that, you know, you need to check this, you know, 

regularly or whatever for the --  for instructions or, 

you know, whatever.  

So she said that I didn't believe those, you 

know, she did. So - -  

Q Did she te ll you who she had 

given her old  
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